****

|  |
| --- |
| *SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ* |
| 2022 YILI |
| FAALİYET RAPORU |
| 19.01.2023 |

|  |
| --- |
|  |

# SUNUŞ

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesinin ana hedefleri; tüm bölümleri ile sağlığın korunması, geliştirilmesi, hastalığın tedavisi ve rehabilitasyonunda, bütüncül bir bakış açısı ile en üst düzeyde bakım ve tedavinin uygulanmasında önemli sorumluluklar üstlenecek, ilkeli, yenilikçi ve üretken sağlık profesyonelleri yetiştirmek, günün sosyal ve teknolojik şartlarına uygun özgün araştırmalar yaparak güncel sağlık uygulamalarına ve toplum sağlığına katkıda bulunmaktır. Hemşirelik, Beslenme ve Diyetetik, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon ve Sosyal Hizmet bölümlerini bünyesinde barındıran fakülte 2022 yılı sonu itibari 87 öğretim elemanı ve 9 idari personel ile faaliyetlerine devam etmektedir. Belirtilen hedefler doğrultusunda faaliyetlerini gerçekleştiren Sağlık Bilimleri Fakültesi’nin öğrenciler tarafından tercih edilmesinde sunulan eğitim öğretimin kalitesi ve üniversitenin bulunduğu konum ilk sıralarda yer almaktadır. Fakültede lisans eğitimi ağırlıklı olmak üzere lisansüstü eğitim faaliyetleri de sürdürülmektedir. Öğretim üyeleri tarafından yurt içinde ve yurt dışında birçok dergilerde ve kitaplarda çalışmalar yayınlanmış, çok sayıda bilimsel toplantıya ev sahipliği yapılmıştır. Kurumun kendi kurumsal adı ile elektronik dergisi yedinci yılını başarı ile tamamlayarak uluslararası indekste taranmaya başlamıştır. Fakültenin en önemli özelliği gerçekleştirilen tüm faaliyetler ile öğrencilerin bireysel ve akademik gelişimlerinin desteklenmesidir. Erasmus, Farabi, Mevlana ve ikili anlaşmalar kapsamında ulusal ve uluslararası üniversitelerle öğrenci ve öğretim üyesi değişimleri sağlanmakta, öğrenci ve çalışanların akademik, eğitsel, sosyal ve kültürel gelişimleri desteklemektedir.

2022 yılı “Sağlık Bilimleri Fakültesi Faaliyet Raporu”, Fakültenin ve Üniversitenin fiziki gelişimi, öğrenci ve personel analizi, gerçekleştirilen faaliyetler, bütçe gerçekleşmeleri ve projelere ilişkin bilgileri içerecek şekilde, 5018 sayılı Kamu Mali Yönetim ve Kontrol Kanununun şeffaflık ve hesap verilebilirlik ilkeleri doğrultusunda hazırlanmıştır. Fakültenin misyon ve vizyonunu gösteren ve gelecekle ilgili stratejik yaklaşımı belirleyen 2022 Yılı Faaliyet Raporu beş bölümden oluşmaktadır. İlk bölümde Genel Bilgiler başlığı altında fakültenin tarihçesi ile misyon ve vizyonu, kalite politikası yer almaktadır. İkinci bölümde amaç ve hedefler belirlenmiş, temel politika ve öncelikler üzerinde durulmuştur. Üçüncü bölümde yıl içinde gerçekleştirilen faaliyetlere ilişkin bilgi ve değerlendirmeler yer almaktadır. Dördüncü bölümde GZFT analizi ile kurumsal kabiliyet ve kapasitenin değerlendirilmesi sunulmuştur. Son olarak beşinci bölümde fakültenin performans değerlendirmelerine bağlı olarak daha üretken çalışması için öneri ve tedbirler bildirilmiştir.

Harcama Yetkilisi

Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA

**İÇİNDEKİLER**

[SUNUŞ - 2 -](#_Toc126315800)

[I. GENEL BİLGİLER - 3 -](#_Toc126315801)

[A. Misyon ve Vizyon - 3 -](#_Toc126315802)

[B. Yetki, Görev ve Sorumluluklar - 3 -](#_Toc126315803)

[C. İdareye İlişkin Bilgiler - 3 -](#_Toc126315804)

[1. Fiziksel Yapı - 3 -](#_Toc126315805)

[2. Teşkilat Yapısı - 3 -](#_Toc126315806)

[ Akademik Organizasyon Şeması - 3 -](#_Toc126315807)

[3. Teknoloji ve Bilişim Alt Yapısı - 3 -](#_Toc126315808)

[4. İnsan Kaynakları - 3 -](#_Toc126315809)

[5. Sunulan Hizmetler - 3 -](#_Toc126315810)

[5.1. Eğitim-Öğretim Hizmetleri - 3 -](#_Toc126315811)

[Hemşirelik Bölümü - 3 -](#_Toc126315812)

[165 - 3 -](#_Toc126315813)

[Beslenme ve Diyetetik Bölümü - 3 -](#_Toc126315814)

[64 - 3 -](#_Toc126315815)

[Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü - 3 -](#_Toc126315816)

[60 - 3 -](#_Toc126315817)

[Sosyal Hizmet Bölümü - 3 -](#_Toc126315818)

[- - 3 -](#_Toc126315819)

[289 - 3 -](#_Toc126315820)

[Klaipeda State University of Applied Sciences - 3 -](#_Toc126315821)

[5.2. Bilimsel Araştırma Hizmetleri - 3 -](#_Toc126315822)

[5.3. Yayın ve Danışmanlık Hizmetleri - 3 -](#_Toc126315823)

[Nefrolojide Güncel Kanıt Temelli Yaklaşımlar - 3 -](#_Toc126315824)

[5.4. Toplumsal Katkıya Yönelik Hizmetler - 3 -](#_Toc126315825)

[5.5. Teknolojik Üretim Faaliyetleri - 3 -](#_Toc126315826)

[5.6. Yönetimsel Hizmetler - 3 -](#_Toc126315827)

[2022 yılı içerisinde 56 adet Fakülte Yönetim Kurulu; 8 adet Fakülte Kurulu toplantısı yapılmıştır - 3 -](#_Toc126315828)

[5.7 Ana Hizmet Alanlarını Destekleyici Diğer Hizmetler - 3 -](#_Toc126315829)

[5.8. Başarılarımız - 3 -](#_Toc126315830)

[D. Diğer Hususlar - 3 -](#_Toc126315831)

[II. AMAÇLAR ve HEDEFLER - 3 -](#_Toc126315832)

[A. Temel Politika ve Öncelikler - 3 -](#_Toc126315833)

[B. İdarenin Stratejik Planında Yer Alan Amaç ve Hedefler - 3 -](#_Toc126315834)

[C. Diğer Hususlar - 3 -](#_Toc126315835)

[III. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİ VE DEĞERLENDİRMELER - 3 -](#_Toc126315836)

[A. Mali Bilgiler - 3 -](#_Toc126315837)

[1. Bütçe Uygulama Sonuçları - 3 -](#_Toc126315838)

[1.1. Bütçe Giderleri - 3 -](#_Toc126315839)

[1.2. Bütçe Gelirleri - 3 -](#_Toc126315840)

[2. Temel Mali Tablolara İlişkin Açıklamalar - 3 -](#_Toc126315841)

[3. Mali Denetim Sonuçları - 3 -](#_Toc126315842)

[3.1. Harcama Öncesi Mali Kontrol - 3 -](#_Toc126315843)

[3.2. Harcama Sonrası İç Denetim - 3 -](#_Toc126315844)

[Birimin iç tetkiki gerçekleştirilmiş ve yapılan tespit ve değerlendirmeler sonucunda herhangi bir uygunsuzluk saptanmadığı raporlanmıştır - 3 -](#_Toc126315845)

[3.3. Dış Denetim - 3 -](#_Toc126315846)

[4. Diğer Hususlar - 3 -](#_Toc126315847)

[1. Program, Alt Program, Faaliyet Bilgileri - 3 -](#_Toc126315848)

[1.1. Faaliyet Bilgileri - 3 -](#_Toc126315849)

[1.2. Proje Bilgileri - 3 -](#_Toc126315850)

[1.3. Diğer Faaliyet Bilgileri - 3 -](#_Toc126315851)

[2. Performans Sonuçlarının Değerlendirilmesi - 3 -](#_Toc126315852)

[Fakültemiz öğretim elemanları tarafından 2021 yılına göre 2022 yılında Uluslararası makale ve kitap sayısında artış olduğu gözlenmiştir. - 3 -](#_Toc126315853)

[2.1. Alt Program Hedef ve Göstergeleriyle İlgili Gerçekleşme Sonuçları ve Değerlendirmeler - 3 -](#_Toc126315854)

[3. Stratejik Plan Değerlendirme Tabloları - 3 -](#_Toc126315855)

[4. Performans Bilgi Sisteminin Değerlendirilmesi - 3 -](#_Toc126315856)

[2022 yılında istenilen hedeflere ulaşılmıştır. - 3 -](#_Toc126315857)

[5. Diğer Hususlar - 3 -](#_Toc126315858)

[IV. KURUMSAL KABİLİYET ve KAPASİTENİN DEĞERLENDİRİLMESİ - 3 -](#_Toc126315859)

[A. Üstünlükler - 3 -](#_Toc126315860)

[Fırsatlarımız; - 3 -](#_Toc126315861)

[B. Zayıflıklar - 3 -](#_Toc126315862)

[Tehditlerimiz; - 3 -](#_Toc126315863)

[V. ÖNERİ VE TEDBİRLER - 3 -](#_Toc126315864)

[EKLER - 3 -](#_Toc126315865)

[Ek: İç Kontrol Güvence Beyanı - 3 -](#_Toc126315866)

[EK - 3 -](#_Toc126315867)

# TABLO LİSTESİ

[Tablo 1 Faaliyet Gösterilen Tahsisli Fiziksel Alanlar - 3 -](#_Toc125636339)

[Tablo 2 Kullanım Amacına Göre Kapalı Alan Dağılımı - 3 -](#_Toc125636340)

[Tablo 3 Eğitim Alanı/Derslik Sayıları - 3 -](#_Toc125636341)

[Tablo 4 Toplantı ve Konferans Alanları - 3 -](#_Toc125636342)

[Tablo 5 Personel Hizmet Alanları - 3 -](#_Toc125636343)

[Tablo 6 Diğer Hizmet Alanları - 3 -](#_Toc125636344)

[Tablo 7 Laboratuvarlar - 3 -](#_Toc125636345)

[Tablo 8 Dayanıklı Taşınırlar - 3 -](#_Toc125636346)

[Tablo 10 Akademik Personel - 3 -](#_Toc125636347)

[Tablo 11 Akademik Personelin Unvan Bazında Birimlere Dağılımı - 3 -](#_Toc125636348)

[Tablo 12 Akademik Personelin Yurtiçi Görevlendirme Sayısı (2547/39) - 3 -](#_Toc125636349)

[Tablo 13 Diğer Üniversitelerde Görevlendirilen Akademik Personel - 3 -](#_Toc125636350)

[(2547/40 a, b, c) - 3 -](#_Toc125636351)

[Tablo 14 Ders Saati Ücretli Olarak Birimde Görevlendirilen Akademik Personel (2547/31) - 3 -](#_Toc125636352)

[Tablo 15 Araştırma Görevlilerinin Yurtdışı Görevlendirmeleri (1416 sayılı Kanun Kapsamında) - 3 -](#_Toc125636353)

[Tablo 16 ÖYP kapsamında Yurtiçinde Görevlendirilen Araştırma Görevlisi Bilgileri (2547/35) - 3 -](#_Toc125636354)

[Tablo 17 Akademik Personelin Yaş İtibariyle Dağılımı - 3 -](#_Toc125636355)

[Tablo 18 Akademik Personelin Cinsiyet İtibariyle Dağılımı - 3 -](#_Toc125636356)

[Tablo 19 Akademik Personelin Hizmet Süreleri İtibariyle Dağılımı - 3 -](#_Toc125636357)

[Tablo 20 Yılda Görevinden Ayrılan Akademik Personel - 3 -](#_Toc125636358)

[Tablo 21 Kadro Doluluk Oranına Göre İdari Personel (657/4A) Sayıları - 3 -](#_Toc125636359)

[Tablo 22 İdari Personelin (657/4A) Alt Birimlere Dağılımı - 3 -](#_Toc125636360)

[Tablo 23 Engelli İdari Personelin (657/4A) Hizmet Sınıflarına Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636361)

[Tablo 24 İdari Personelin (657/4A) Eğitim Durumuna Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636362)

[Tablo 25 İdari Personelin (657/4A) Hizmet Sürelerine Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636363)

[Tablo 26 İdari Personelin (657/4A) Yaş İtibariyle Dağılımı - 3 -](#_Toc125636364)

[Tablo 27 İdari Personelin (657/4A) Cinsiyete Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636365)

[Tablo 28 İşçi Statüsünde Çalışan (657/4D’li) Personel Sayısı - 3 -](#_Toc125636366)

[Tablo 29 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Alt Birimlere Dağılımı - 3 -](#_Toc125636367)

[Tablo 30 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Eğitim Durumu - 3 -](#_Toc125636368)

[Tablo 31 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Yaş Durumuna Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636369)

[Tablo 32 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Cinsiyete Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636370)

[Tablo 33 İdari Personel (657/4A’li) Atanma/Ayrılma Verileri - 3 -](#_Toc125636371)

[Tablo 34 Eğitim-Öğretim Programları - 3 -](#_Toc125636372)

[Tablo 35 Öğrenci Sayıları (Hazırlık Sınıfı Dahil) - 3 -](#_Toc125636373)

[Tablo 36 Hazırlık Sınıfı Öğrenci Sayıları - 3 -](#_Toc125636374)

[Tablo 37 Lisans Öğrenci Sayıları - 3 -](#_Toc125636375)

[Tablo 38 Kaydı Silinen Öğrenci Sayısı - 3 -](#_Toc125636376)

[(Yatay Geçiş Dışındaki Nedenlerle) - 3 -](#_Toc125636377)

[Tablo 39 Kaydı Dondurulan Öğrenci Sayısı - 3 -](#_Toc125636378)

[Tablo 40 Disiplin Cezası Alan Öğrenci Sayısı - 3 -](#_Toc125636379)

[Tablo 41 Yabancı Uyruklu Öğrenci Sayıları - 3 -](#_Toc125636380)

[Tablo 42 Birim Mezun Öğrenci Sayısı - 3 -](#_Toc125636381)

[Tablo 43 Birim Öğrenci Toplulukları - 3 -](#_Toc125636382)

[Tablo 44 Birim Öğrenci Toplulukları Faaliyetleri - 3 -](#_Toc125636383)

[Tablo 45 Birim Sosyal ve Kültürel Faaliyet Bilgileri - 3 -](#_Toc125636384)

[Tablo 46 Sosyal ve Kültürel Faaliyet Bilgileri - 3 -](#_Toc125636385)

[Tablo 47 Üniversiteler Arasında Yapılan İkili Anlaşmalar - 3 -](#_Toc125636386)

[(Erasmus) - 3 -](#_Toc125636387)

[Tablo 49 Rapor Döneminde Üniversiteler Arasında Yapılan İkili Anlaşmalar - 3 -](#_Toc125636388)

[(Farabi) - 3 -](#_Toc125636389)

[Tablo 50 Erasmus Kapsamında Yurtdışından Gelen Öğrenci Bilgiler - 3 -](#_Toc125636390)

[Tablo 51 İstatistiki Veriler - 3 -](#_Toc125636391)

[Tablo 52 Üniversitemize Değişim Programları Kapsamında Gelen Öğrencilerin Birimlere Dağılımı - 3 -](#_Toc125636392)

[Tablo 53 Birimde Üretilen Bilimsel Araştırma Proje Konuları - 3 -](#_Toc125636393)

[Tablo 54 Birim Tarafından Düzenlenen Yerel, Ulusal ve Uluslararası Bilimsel Toplantı Sayısı - 3 -](#_Toc125636394)

[Tablo 55 Birim Tarafından Düzenlenen Yerel Bilimsel Toplantı Bilgileri - 3 -](#_Toc125636395)

[Tablo 56 Birim Tarafından Düzenlenen Bilimsel Toplantı Bilgileri - 3 -](#_Toc125636396)

[Tablo 57 Birim Tarafından Düzenlenen Uluslararası Bilimsel Toplantı Bilgileri - 3 -](#_Toc125636397)

[Tablo 58 Diğer Kurum ve Kuruluşlar Tarafından Düzenlenen Yerel, Ulusal ve Uluslararası Bilimsel Toplantılara Katılım Bilgileri - 3 -](#_Toc125636398)

[Tablo 59 WOS Kapsamında Yayınlanan Yayınlarla İlgili Temel Bilgiler (İKÇÜ Adresli) - 3 -](#_Toc125636399)

[Tablo 60 WOS İndeksli İKÇÜ Adresli Yayın Sayılarının İndekslere / Alt Birimlere Göre Dağılımı - 3 -](#_Toc125636400)

[Tablo 61 Bilimsel Yayın Listesi - 3 -](#_Toc125636401)

[Tablo 62 Kitap Yayınları - 3 -](#_Toc125636402)

[Tablo 63 WOS Kapsamı Dışında Yayınlanan Yayınlarla İlgili Temel Bilgiler - 3 -](#_Toc125636403)

[(İKÇÜ Adresli) - 3 -](#_Toc125636404)

[Tablo 64 Editörlük ve Hakemlik Verileri - 3 -](#_Toc125636405)

[Tablo 65 Bildiriler - 3 -](#_Toc125636406)

[Tablo 66 2022 Yılı Atıf Verileri - 3 -](#_Toc125636407)

[Tablo 67 Sağlanan Bursların Niteliği - 3 -](#_Toc125636408)

[Stratejik Amaçlar - 3 -](#_Toc125636409)

[Stratejik Hedefler - 3 -](#_Toc125636410)

[Tablo 68 Bütçe Giderleri - 3 -](#_Toc125636411)

[Tablo 69 Bilimsel Araştırma Proje Sayısı - 3 -](#_Toc125636412)

[Tablo 70 Bilimsel Araştırma Proje Bütçe Gerçekleşmeleri - 3 -](#_Toc125636413)

[Tablo 71 Bilimsel Araştırma Projeleri Listesi - 3 -](#_Toc125636414)

[Tablo 72 Hizmet, Bilim-Sanat, Teşvik ve Grup Başarı Ödülleri - 3 -](#_Toc125636415)

[Tablo 73 Doktora ve Yüksek Lisans Tezleri - 3 -](#_Toc125636416)

# I. GENEL BİLGİLER

## A. Misyon ve Vizyon

**Misyon**

Birey ve toplum sağlığının korunması, geliştirilmesi, hastalığın tedavi edilmesi ve rehabilitasyonunda aktif bir şekilde sorumluluk alan, hasta hakları ve mesleki değerlere saygılı, yaşam boyu öğrenmeyi ilke edinen, yenilikçi ve üretken bireyler yetiştirmektir.

**Vizyon**

Mezunlarının aldığı eğitim kalitesiyle ulusal ve uluslararası alanda tercih edilen, toplumla bütünleşik lider bir kurum olmaktır.

**Temel Değerlerimiz:**

Dürüstlük

Adalet

Liderlik

Akademik mükemmellik

Sorumluluk bilinci

Yenilikçilik

Katılımcılık

Toplumsal sorumluluk

Etik değerlere bağlılık

Liyakat

Kurum aidiyetine sahip olmak

İdealist olmak

## B. Yetki, Görev ve Sorumluluklar

Fakültenin yönetim ve organizasyonu 2547 sayılı yasanın 16. maddesi hükümlerine göre belirlenmiştir. Yönetim organları Dekan, Fakülte Kurulu ve Fakülte Yönetim Kuruludur.

Dekan, üç yıl için Yükseköğretim Kurulu tarafından atanır. Süresi biten Dekan tekrar atanabilir. Dekan Fakültenin aylıklı öğretim üyeleri arasından üç yıl için  atayacağı en çok iki yardımcısı bulunur. Yükseköğretim Kanununun 16. maddesinde de ifade edildiği gibi “Fakültenin organları, Dekan, Fakülte Kurulu ve Fakülte Yönetim Kuruludur.”

Sağlık Bilimleri Fakültesi’nde hali hazırda bu organlarda görev alanların görevleri  aşağıda belirtilmiştir.

**YÖNETİM**

**Dekan :** Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA

**Dekan Yardımcısı :** Doç. Dr. Sevtap GÜNAY UÇURUM

**Fakülte Sekreteri :** Yahya GÜLLE

**Dekan:**

***Görev, yetki ve sorumlulukları:***

* Fakülte kurullarına başkanlık etmek, fakülte kurullarının kararlarını uygulamak ve fakülte birimleri arasında düzenli çalışmayı sağlamak,
* Her öğretim yılı sonunda ve istendiğinde fakültenin genel durumu ve işleyişi hakkında rektöre rapor vermek,
* Fakültenin ödenek ve kadro ihtiyaçlarını gerekçesi ile birlikte rektörlüğe bildirmek, fakülte bütçesi ile ilgili öneriyi fakülte yönetim kurulunun da görüşünü aldıktan sonra rektörlüğe sunmak,
* Fakültenin birimleri ve her düzeydeki personeli üzerinde genel gözetim ve denetim görevini yapmak,
* Fakültenin ve bağlı birimlerinin öğretim kapasitesinin rasyonel bir şekilde kullanılmasında ve geliştirilmesinde gerektiği zaman güvenlik önlemlerinin alınmasında, öğrencilere gerekli sosyal hizmetlerin sağlanmasında, eğitim - öğretim, bilimsel araştırma ve yayını faaliyetlerinin düzenli bir şekilde yürütülmesinde, bütün faaliyetlerin gözetim ve denetiminin yapılmasında, takip ve kontrol edilmesinde ve sonuçlarının alınmasında rektöre karşı birinci derecede sorumludur.
* Bu kanun ile kendisine verilen diğer görevleri yapmaktır.

**Dekan Yardımcısı:**

Dekan kendisine çalışmalarında yardımcı olmak üzere fakültenin aylıklı öğretim üyeleri arasından en çok iki kişiyi dekan yardımcısı olarak seçer.

Dekan yardımcıları, dekanca en çok üç yıl için atanır. Dekana, görevi başında olmadığı zaman yardımcılarından biri vekalet eder.

Dekan yardımcıları, Dekanın teklifi ve Rektörlük Makamının onayı ile görevlendirilirler.

***Görev, yetki ve sorumlulukları:***

* Dekanın verdiği görevleri yapmak,
* Her akademik yarıyılın başında haftalık ders programlarının hazırlanmasını koordine etmek ve gerekli düzenlemeleri yapmak,
* İdari ve Mali işlerde koordinasyon sağlamak,
* Yükseköğretim kanunu ve yönetmeliklerinde belirtilen diğer görevleri yapmak,
* Dekan olmadığı zamanlarda yerine vekâlet etmek.

**Fakülte Sekreteri:**

Fakülte sekreterinin görevleri “2547 sayılı kanunun 51/b maddesi” hükümlerine göre belirlenmiştir. “Her fakültede, dekana bağlı ve fakülte yönetim örgütünün başında bir fakülte sekreteri, enstitü ve yüksekokullarda ise enstitü veya yüksekokul müdürüne bağlı enstitü veya yüksekokul sekreteri bulunur. Sekretere bağlı büro ve iç hizmet görevlerini yapmak üzere gerekli görüldüğü takdirde, yeteri kadar müdür ve diğer görevliler çalıştırılır. Bunlar arasındaki iş bölümü dekanın veya müdürün onayından sonra uygulanmak üzere ilgili sekreterce yapılır.”

Fakülte idari teşkilatının amiridir. İdari teşkilatın çalışmasından Dekana karşı sorumludur.

***Görev, yetki ve sorumlulukları:***

* İdari birimlerin verimli, düzenli ve uyumlu çalışmasını sağlamak,
* Harcama yetkilisi tarafından görevlendirilen gerçekleştirme görevlisi görevini yürütmek,
* Gerçekleştirme görevi kapsamında, harcama talimatı üzerine; işin yaptırılması, mal veya hizmetin alınması, teslim almaya ilişkin işlemlerin yapılması, belgelendirilmesi ve ödeme için gerekli belgelerin hazırlanması görevlerini yürütmek,
* Fakülte Sekreterliğinin görev alanına giren konuların sağlıklı, düzenli ve verimli bir şekilde, ilgili mevzuata uygun olarak yürütülmesini planlamak, koordine etmek ve denetlemek,
* Kurum içi/dışı yazışmaları ve resmi ilişkileri yürütmek, koordine etmek ve denetlemek,
* Dekanın talimatları doğrultusunda Akademik Kurul, Fakülte Kurulu, Fakülte Yönetim Kurulu gündemini hazırlamak ve ilgililere duyurmak,
* Kurullarda raportörlük yapmak, Kurul kararlarının yazılmasını ve karar defterlerine işlenmesini sağlatmak,
* Fakülteye ait  bina ve eklentilerinin ısınma, aydınlanma, temizlik ve bakım-onarım faaliyetlerini yürütmek,
* Fakülteye ait açık ve kapalı alanlarda güvenlik faaliyetlerini takip etmek ve koordinasyonunu sağlamaktır.

**Bölüm Başkanı**

Bölümün aylıklı profesörleri, bulunmadığı takdirde doçentleri, doçent de bulunmadığı takdirde yardımcı doçentler arasından fakültelerde dekanca üç yıl için atanır. Süresi biten başkan tekrar atanabilir.

Bölüm başkanı, bölümün her düzeyde eğitim - öğretim ve araştırmalarından ve bölüme ait her türlü faaliyetin düzenli ve verimli bir şekilde yürütülmesinden sorumludur.

**Fakülte Kurulu**

Fakültenin, eğitim-öğretim, bilimsel araştırma ve yayım faaliyetleri ve bu faaliyetlerle ilgili esasları, plan, program ve eğitim-öğretim takvimini kararlaştırmak,

Fakülte yönetim kuruluna üye seçmek,

2547 Sayılı Yükseköğretim Kanunu ile verilen diğer görevleri yapmaktır.

**Fakülte Yönetim Kurulu**

Fakültenin eğitim-öğretim, plan ve programları ile takviminin uygulanmasını sağlamak,

Fakülte kurulunun kararları ile tespit ettiği esasların uygulanmasında dekana yardım etmek,

Fakültenin yatırım, program ve bütçe tasarısını hazırlamak,

Dekanın fakülte yönetimi ile ilgili getireceği bütün işlerde karar almak,

Öğrencilerin kabulü, ders intibakları ve çıkarılmaları ile eğitim - öğretim ve sınavlara ait işlemleri hakkında karar vermek,

2547 Sayılı Yükseköğretim Kanun ile verilen diğer görevleri yapmaktır.

**Taşınır Kayıt Ve Kontrol Yetkilisi**

Harcama birimince edinilen taşınırlardan muayene ve kabulü yapılanları cins ve niteliklerine göre sayarak, tartarak, ölçerek teslim almak, doğrudan tüketilmeyen ve kullanıma verilmeyen taşınırları sorumluluğundaki ambarlarda muhafaza etmek,

Muayene ve kabul işlemi hemen yapılamayan taşınırları kontrol ederek teslim almak, bunların kesin kabulü yapılmadan kullanıma verilmesini önlemek,

Taşınırların giriş ve çıkışına ilişkin kayıtları tutmak, bunlara ilişkin belge ve cetvelleri düzenlemek ve taşınır yönetim hesap cetvellerini konsolide görevlisine göndermek,

Tüketime veya kullanıma verilmesi uygun görülen taşınırları ilgililere teslim etmek,

Taşınırların yangına, ıslanmaya, bozulmaya, çalınmaya ve benzeri tehlikelere karşı korunması için gerekli tedbirleri almak ve alınmasını sağlamak,

Ambarda çalınma veya olağanüstü nedenlerden dolayı meydana gelen azalmaları harcama yetkilisine bildirmek,

Ambar sayımını ve stok kontrolünü yapmak, harcama yetkilisince belirlenen asgarî stok seviyesinin altına düşen taşınırları harcama yetkilisine bildirmek,

Kullanımda bulunan dayanıklı taşınırları bulundukları yerde kontrol etmek ve sayımlarını yapmak ve yaptırmak,

Harcama biriminin malzeme ihtiyaç planlamasının yapılmasına yardımcı olmak, Kayıtlarını tuttuğu taşınırların yönetim hesabını hazırlamak ve harcama yetkilisine sunmak görevidir.

**Öğretim Üyesi**

Mevcut potansiyelinin tümünü kullanarak Fakülte ve bulunduğu bölümün amaç ve hedeflerine ulaşmaya çalışmak,

Sorumlusu olduğu dersler ve laboratuvarlar için Fakülte Dekanının talep ettiği bilgileri ve dokümanları vermek,

Yüksek Öğretim Kanunu ve Yönetmeliklerinde belirtilen diğer görevleri yapmak,

Danışmanlık ve derslerini Yükseköğretim mevzuatına uygun olarak en iyi şekilde yerine getirmek,

Kendini sürekli geliştirir; yabancı dil ve akademik bilgi seviyesi ile entelektüel donanımını geliştirme; ders dışı üniversite etkinlikleri düzenleme ve düzenlenen faaliyetlere katkı sağlama; sosyal sorumluluk projeleri yapma, topluma önder ve öğrencilerine yararlı olma çabası içinde olmak,

Dekanın ve yetkili organların verdiği görevleri yapmaktır.

Öğretim Üyesi, yukarıda yazılı olan bütün bu görevleri kanunlara ve yönetmeliklere uygun olarak yerine getirirken, Bölüm Başkanlarına karşı sorumludur.

Yukarıda belirtilen görev ve sorumlulukları gerçekleştirme yetkisine sahiptir.

Faaliyetlerin gerçekleştirilmesi için gerekli araç ve gereci kullanabilmek yetkisine sahiptir.

**Araştırma Görevlisi**

Derslerle ilgili uygulama, laboratuvar vb. çalışmalarda,Ödev, proje vb. değerlendirmelerde,Sınav gözetmenliği, araştırma ve deneylerde,Öğrenci danışmanlığı ve kayıt işlerinde öğretim üyelerine yardımcı olmakla görevlidir.

Araştırma Görevlileri yukarıda yazılı olan bütün bu görevleri kanunlara ve yönetmeliklere uygun olarak yerine getirirken, Bölüm Başkanlarına karşı sorumludur.

* 1. **Fakülte Kurulu**
  2. Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA
  3. Prof. Dr. Yasemin TOKEM

Prof. Dr. Elif ÜNSAL AVDAL

Prof. Dr. Leyla BAYSAN ARABACI

Doç. Dr. Sevtap GÜNAY UÇURUM

Doç. Dr. Gülşah KANER TOHTAK

Doç. Dr. Melike TEKİNDAL

Doç. Dr .İlknur NAZ GÜRŞAN

Dr. Öğr. Üyesi Ayşe AKBIYIK

Fakülte Sekreteri Yahya GÜLLE (Raportör)

* 1. **Fakülte Yönetim Kurulu**
  2. Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA
  3. Prof. Dr. Yasemin TOKEM

Prof. Dr. Elif ÜNSAL AVDAL

Doç. Dr. Sevtap GÜNAY UÇURUM

Doç. Dr. Dilek ONGAN

Dr. Öğr. Üyesi Ferman ERİM

Fakülte Sekreteri Yahya GÜLLE (Raportör)

**Danışma Kurulu**

Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA Başkan/İç Paydaş

Doç. Dr. Sevtap GÜNAY UÇURUM Dekan Yardımcısı/İç Paydaş

* 1. Doç. Dr. Nurhak Cem DEDEBALİ/ İç Paydaş
  2. Dr. Öğr. Üyesi Ferman ERİM/ İç Paydaş
  3. Prof. Dr. Sultan TAŞÇI Erciyes Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dekanı/ Dış Paydaş
  4. Tülin KOÇ Çiğli Belediye Başkan Yardımcısı/ Dış Paydaş
  5. Mahmut AKKIN İzmir Büyükşehir Belediyesi Engelli Hizmetleri Şube Müdürü/ Dış Paydaş
  6. İsrafil İNANÇ Öğrenci Temsilcisi

**2022 YIL SONU AKADEMİK KADRO**

**Hemşirelik Bölümü**

1. Prof. Dr. Yasemin TOKEM
2. Prof. Dr. Hatice YILDIRIM SARI
3. Prof. Dr. Melek ARDAHAN
4. Prof. Dr. Leyla AYSAN ARABACI
5. Prof. Dr. Medine YILMAZ
6. Prof. Dr. Esra AKIN
7. Prof. Dr. Elif ÜNSAL AVDAL
8. Doç. Dr. Nuray EGELİOĞLU ÇETİŞLİ
9. Doç. Dr. Julide Gülizar YILDIRIM
10. Doç. Dr. Betül AKTAŞ
11. Doç. Dr. Melike ERTEM
12. Dr. Öğr. Üyesi Gülay OYUR ÇELİK
13. Dr. Öğr. Üyesi Burcu CEYLAN
14. Dr. Öğr. Üyesi Derya UZELLİ YILMAZ
15. Dr. Öğr. Üyesi Berna Nilgün ÖZGÜRSOY URAN
16. Dr. Öğr. Üyesi Deniz ŞANLI
17. Dr. Öğr. Üyesi Ayşe BÜYÜKBAYRAM ARSLAN
18. Dr. Öğr. Üyesi Ekin Dila TOPALOĞLU ÖREN
19. Dr. Öğr. Üyesi Beste ÖZGÜVEN ÖZTORNACI
20. Dr. Öğr. Üyesi Dilek AYAKDAŞ DAĞLI
21. Dr. Öğr. Üyesi Ayşe AKBIYIK
22. Dr. Öğr. Üyesi Simge EVRENOL ÖCAL
23. Dr. Öğr. Üyesi İlknur YEŞİLÇINAR
24. Dr. Öğr. Üyesi Esra ARDAHAN AKGÜL
25. Öğr. Gör. Dr.Feyza DERELİ
26. Öğr. Gör. Dr. Ebru BAKIR
27. Arş. Gör. Ece MUTLU
28. Arş. Gör. Dr. Funda SOFULU
29. Arş. Gör. Gamze KUNDAKÇI
30. Arş. Gör. Gülsenay TAŞ
31. Arş. Gör. Dr. Gülçin UYANIK
32. Arş. Gör. Gülşen IŞIK
33. Arş. Gör. Dr. İsmail AYVAZ
34. Arş. Gör. Pınar DOĞAN
35. Arş. Gör. Sinem ESKİDEMİR
36. Arş. Gör. Seda ÇETİN AVCI
37. Arş. Gör. Büşra DALFİDAN
38. Arş. Gör. Duygu YILDIRIM
39. Arş. Gör. Nagehan EVKAYA
40. Arş. Gör. Adem CENGİZ
41. Arş. Gör. Betül KELEŞ

**Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü**

1. Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA
2. Doç. Dr. Sevtap GÜNAY UÇURUM
3. Doç. Dr İlknur NAZ GÜRŞAN
4. Doç. Dr. Turhan KAHRAMAN
5. Dr. Öğr. Üyesi Deniz BAYRAKTAR
6. Dr. Öğr. Üyesi. Umut Ziya KOÇAK
7. Dr. Öğr. Üyesi Damla KARABAY
8. Dr. Öğr. Üyesi Orhan ÖZTÜRK
9. Arş. Gör. Dr. Elvan FELEKOĞLU
10. Arş. Gör. Dr.Yusuf EMÜK
11. Arş. Gör. Merve KESKİN
12. Arş. Gör. Dr.Müge KIRMIZI
13. Arş. Gör. Melissa KÖPRÜLÜOĞLU
14. Arş. Gör. Nurullah BÜKER
15. Arş. Gör. Merve KURT
16. Arş. Gör. Zuhal ABASIYANIK
17. Arş. Gör. Dr. Devrim Can SARAÇ
18. Arş. Gör. Kevser KAÇMAZ
19. Arş. Gör. Hilal UZUNLAR
20. Arş. Gör. Aybüke Cansu KALKAN
21. Arş. Gör. Ayşe ŞİMŞEK
22. Arş. Gör. Barış SEVEN
23. Arş. Gör. Birön Onur ÜĞÜT
24. Arş. Gör. Nur Banu KARACA TÜRKMEN
25. Arş. Gör. Özgün UYSAL

**Beslenme ve Diyetetik Bölümü**

1. Doç. Dr. Gülşah KANER TOHTAK
2. Doç. Dr. Dilek ONGAN
3. Dr. Öğr. Üyesi Ezgi BELLİKCİ KOYU
4. Dr. Öğr. Üyesi Tuba YALÇIN
5. Dr. Öğr. Üyesi Gamze YURTDAŞ DEPBOYLU
6. Arş. Gör. Gamze ÇALIK
7. Arş. Gör. Çağla AYER
8. Arş. Gör. Ayşe Nur SONGUR BOZDAĞ
9. Arş. Gör. Yasemin KARAAĞAÇ
10. Arş.Gör. Buse BAKIR
11. Arş. Gör. Yunus Emre BAKIRHAN

**Sosyal Hizmet Bölümü**

1. Doç. Dr. Melike TEKİNDAL
2. Doç. Dr. Ahmet EGE
3. Dr. Öğr. Üyesi Ferman ERİM
4. Öğr. Gör. Dr. Tahir Enes GEDİK
5. Arş. Gör. Sevgi TİKTAŞ
6. Arş. Gör. Tuğba EMECİ OLGAÇ

**Çocuk Gelişimi Bölümü (Yükseköğretim Kurulu Başkanlığının 20.10.2022 tarihli toplantısında alınan karar ile kapatılmıştır.)**

1. Prof. Dr. Gözde AKOĞLU
2. Doç. Dr. Bedriye Tuğba KARAASLAN
3. Doç. Dr. Nurhak Cem DEDEBALİ
4. Arş. Gör. Senemhan YILMAZ

## C. İdareye İlişkin Bilgiler

### 1. Fiziksel Yapı

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 1 Faaliyet Gösterilen Tahsisli Fiziksel Alanlar | | | | |
| **Yerleşke Adı** | **Açık Alan (m2)** | **Kapalı Alan (m2)** | **Toplam** | **Açıklama** |
| Sağlık Bilimleri Fakültesi | - | 1560 | 1560 | Merkezi Ofis 1, Kat 2, Sağ Koridor 28 Oda, Sol Koridor 14 Oda |
| Sağlık Bilimleri Fakültesi | - | 776 | 776 | Merkezi Derslikler Binası  Toplam 7 Laboratuvar |
| **TOPLAM** |  | **2336** | **2336** |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 2 Kullanım Amacına Göre Kapalı Alan Dağılımı | | | |
| **Kategori** | **Alan (m2)** | | |
| **2020** | **2021** | **2022** |
| **İdari alanlar** | 1040 | 1040 | 1560 |
| **Araştırma alanları** | 776 | 776 | 776 |
| **TOPLAM** | 1816 | 1816 | 2336 |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 3 Eğitim Alanı/Derslik Sayıları | | | | | |
| **Kapasite** | **Amfi** | **Sınıf** | **Bilgisayar**  **Laboratuvarı** | **Araştırma ve Uyg. Lab.** | **Eğitim Atölyesi** |
| **0-50 Kişilik** | - | 1 | - | 3 | - |
| **51-75 Kişilik** | - | 2 | - | 2 | - |
| **76-100 Kişilik** | - | - | - | - | - |
| **101-150 Kişilik** | - | 5 | - | - | - |
| **151-250 Kişilik** | - | 3 | - | 2 | - |
| **251-Üzeri Kişilik** | - | 1 | - | - | - |
| **TOPLAM** | **-** | **12** | **-** | **7** | **-** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 4 Toplantı ve Konferans Alanları | | | |
| **Kapasite** | **Toplantı**  **Salonu** | **Konferans**  **Salonu** | **Toplam** |
| **0-50 Kişilik** | 2 | - | **2** |
| **TOPLAM** | **2** | **-** | **2** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 5 Personel Hizmet Alanları | | | |
| **Alan Adı** | **Sayısı** | **Alanı (m2)** | **Kullanan Kişi Sayısı** |
| Akademik Personel Ofisi | 36 | 1430 | 76 |
| İdari Personel Ofisi | 5 | 130 | 9 |
| **TOPLAM** | **41** | **1560** | **85** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 6 Diğer Hizmet Alanları | | |
| **Alan Adı** | **Adet** | **Alan (m²)** |
| Ambar/Depo | - | **-** |
| Arşiv | 1 | **30** |
| **TOPLAM** | **1** | **30** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 7 Laboratuvarlar | | | |
| **Adı** | **Bulunduğu Yerleşke** | **Alanı (m²)** | **Kullanan Alt Birim/Bölüm** |
| Beslenme Antropometri Laboratuvarı | Balatçık Yerleşkesi | 80 | Beslenme ve Diyetetik Bölümü |
| Beslenme İlkeleri Laboratuvarı | Balatçık Yerleşkesi | 120 | Beslenme ve Diyetetik Bölümü |
| Hemşirelik Beceri Laboratuvarı 1 | Balatçık Yerleşkesi | 150 | Hemşirelik Bölümü |
| Hemşirelik Beceri Laboratuvarı 2 | Balatçık Yerleşkesi | 120 | Hemşirelik Bölümü |
| Hemşirelik Simülasyon Laboratuvarı | Balatçık Yerleşkesi | 66 | Hemşirelik Bölümü |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Laboratuvarı 1 | Balatçık Yerleşkesi | 120 | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Laboratuvarı 2 | Balatçık Yerleşkesi | 120 | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Laboratuvarı | Balatçık Yerleşkesi | 100 | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü |
| **TOPLAM** | **876** | | |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 8 Dayanıklı Taşınırlar | | | | | |
| **Hesap Kodu** | **I. Düzey Kodu** | **II. Düzey Kodu** | **Taşınır Adı** | **Ölçü birimi** | **Miktarı** |
| **253** |  |  | **Tesis, Makine ve Cihazlar** | **Adet** | **299** |
| ***253*** | ***02*** |  | ***Makineler ve Aletler Grubu*** | ***Adet*** | **17** |
| 253 | 02 | 01 | Tarım ve Ormancılık Makineleri ve Aletleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 02 | İnşaat Makineleri ve Aletleri | Adet | 16 |
| 253 | 02 | 03 | Atölye Makineleri ve Aletleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 04 | İş Makineleri ve Aletleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 05 | Güç Elektroniği ve Basınçlı Makineler ile Aletleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 06 | Posta Makineleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 07 | Paketleme Makineleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 08 | Etiketleme ve Numaralandırma Makineleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 09 | Ayırma, Sınıflandırma Makineleri | Adet | - |
| 253 | 02 | 10 | Matbaacılıkta Kullanılan Makine ve Aletler | Adet | 1 |
| ***253*** | ***03*** |  | ***Cihazlar ve Aletler Grubu*** | ***Adet*** | ***282*** |
| 253 | 03 | 01 | Yıkama, Temizleme ve Ütüleme Cihaz ve Araçları | Adet | 3 |
| 253 | 03 | 02 | Beslenme/Gıda ve Mutfak Cihaz ve Aletleri | Adet | 32 |
| 253 | 03 | 03 | Kurtarma Amaçlı Cihaz ve Aletler | Adet | - |
| 253 | 03 | 04 | Ölçüm, Tartı, Çizim Cihazları ve Aletleri | Adet | 18 |
| 253 | 03 | 05 | Tıbbi ve Biyolojik Amaçlı Kullanılan Cihazlar ve Aletler | Adet | 213 |
| 253 | 03 | 06 | Araştırma ve Üretim Amaçlı Cihazları ve Aletleri | Adet | 16 |
| 253 | 03 | 07 | Müzik Aletleri ve Aksesuarları | Adet | - |
| 253 | 03 | 08 | Spor Amaçlı Kullanılan Cihaz ve Aletler | Adet | - |
| **255** |  |  | **Demirbaşlar Grubu** | Adet | **1871** |
| ***255*** | ***01*** |  | ***Döşeme ve Mefruşat Grubu*** | ***Adet*** | ***128*** |
| 255 | 01 | 01 | Döşeme Demirbaşları | Adet | - |
| 255 | 01 | 02 | Temsil ve Tören Demirbaşları | Adet | - |
| 255 | 01 | 03 | Koruyucu Giysi ve Malzemeler | Adet | - |
| 255 | 01 | 04 | Seyahat, Muhafaza ve Taşıma Amaçlı Demirbaş Niteliğindeki Taşınırlar | Adet | - |
| 255 | 01 | 05 | Hastanede Kullanılan Demirbaş Niteliğindeki Taşınırlar | Adet | 128 |
| ***255*** | ***02*** |  | ***Büro Makineleri Grubu*** | ***Adet*** | ***89*** |
| 255 | 02 | 01 | Bilgisayarlar ve Sunucular | Adet | 38 |
| 255 | 02 | 02 | Bilgisayar Çevre Birimleri | Adet | 2 |
| 255 | 02 | 03 | Teksir ve Çoğaltma Makineleri | Adet | 2 |
| 255 | 02 | 04 | Haberleşme Cihazları | Adet | 1 |
| 255 | 02 | 05 | Ses, Görüntü ve Sunum Cihazları | Adet | 46 |
| 255 | 02 | 06 | Aydınlatma Cihazları | Adet | - |
| 255 | 02 | 99 | Diğer Büro Makineleri ve Aletleri Grubu | Adet | - |
| ***255*** | ***03*** |  | ***Mobilyalar Grubu*** | ***Adet*** | ***980*** |
| 255 | 03 | 01 | Büro Mobilyaları | Adet | 930 |
| 255 | 03 | 02 | Misafirhane, Konaklama ve Barınma Amaçlı Mobilyalar | Adet | 5 |
| 255 | 03 | 03 | Kafeterya ve Yemekhane Mobilyaları | Adet | 17 |
| 255 | 03 | 04 | Bebek ve Çocuk Mobilyası ve Aksesuarları | Adet | - |
| 255 | 03 | 05 | Seminer ve Sunum Amaçlı Ürünler | Adet | 28 |
| ***255*** | ***04*** |  | ***Beslenme/Gıda ve Mutfak Demirbaşları Grubu*** | ***Adet*** | ***50*** |
| 255 | 04 | 01 | Yemek Hazırlama Ekipmanları | Adet | 50 |
| 255 | 06 |  | Tarihi veya Sanat Değeri Olan Demirbaşlar Grubu | Adet | **-** |
| 255 | 06 | 03 | Geleneksel Türk Süslemeleri | Adet | - |
| 255 | 06 | 04 | Güzel Sanat Eserleri | Adet | - |
| 255 | 06 | 08 | Mühür ve Mühür Baskıları | Adet | - |
| ***255*** | ***07*** |  | ***Kütüphane Demirbaşları Grubu*** | ***Adet*** | ***1*** |
| 255 | 07 | 01 | Kütüphane Mobilyaları | Adet | 1 |
| 255 | 07 | 02 | Basılı Yayınlar | Adet | - |
| 255 | 07 | 03 | Görsel ve İşitsel Kaynaklar | Adet | - |
| 255 | 07 | 04 | Bilgi Saklama Üniteleri | Adet | - |
| ***255*** | ***08*** |  | ***Eğitim Demirbaşları Grubu*** | ***Adet*** | ***608*** |
| 255 | 08 | 01 | Eğitim Mobilyaları ve Donanımları | Adet | 528 |
| 255 | 08 | 02 | Öğrenmeyi Kolaylaştırıcı Ekipmanlar | Adet | 80 |
| 255 | 08 | 03 | Derslik Süslemeleri | Adet | - |
| 255 | 08 | 04 | Okul Bahçesi ve Oyun Demirbaşları | Adet | - |
| ***255*** | ***09*** |  | ***Spor Amaçlı Kullanılan Demirbaşlar Grubu*** | ***Adet*** | ***5*** |
| 255 | 09 | 01 | Doğa Sporlarında Kullanılan Demirbaşlar | Adet | - |
| 255 | 09 | 02 | Salon Sporlarında Kullanılan Demirbaşlar | Adet | 4 |
| 255 | 09 | 03 | Saha Sporlarında Kullanılan Demirbaşlar | Adet | - |
| 255 | 09 | 99 | Diğer Spor Amaçlı Kullanılan Demirbaşlar | Adet | 1 |
| ***255*** | ***10*** |  | ***Güvenlik, Kontrol ve Tedbir Amaçlı Demirbaşlar Grubu*** | ***Adet*** | ***6*** |
| 255 | 10 | 01 | Güvenlik ve Korunma Amaçlı Araçlar | Adet | - |
| 255 | 10 | 02 | Kontrol ve Güvenlik Sistemleri | Adet | 5 |
| 255 | 10 | 03 | Yangın Söndürme ve Tedbir Cihaz ve Araçları | Adet | 1 |
| ***255*** | ***12*** |  | ***Kullanımda Olan Demirbaş Niteliğindeki Değerli Eşyalar*** | ***Adet*** | ***-*** |
| 255 | 12 | 02 | Büro Malzemeleri | Adet | - |
| ***255*** | ***99*** |  | ***Diğer Demirbaşlar Grubu*** | ***Adet*** | ***4*** |
| 255 | 99 | 01 | Seyyar Kulübe, Kabin, Büfe, Sandık ve Kafesler | Adet | - |
| 255 | 99 | 02 | Seyyar Tanklar ve Tüpler | Adet | 4 |
| **TOPLAM** | | | | **Adet** | **2170** |

### 2. Teşkilat Yapısı

## Akademik Organizasyon Şeması

* **İdari Organizasyon Şeması**

BÖLÜM

SEKRETERLİĞİ

MALİ İŞLER

ÖĞRENCİ İŞLERİ

PERSONEL İŞLERİ

ÖZEL KALEM

FAKÜLTE SEKRETERİ

DEKAN YARDIMCILARI

DEKAN YARDIMCILARI

DEKAN

### 3. Teknoloji ve Bilişim Alt Yapısı

Fakültemizde Bilgi İşlem Dairesi Başkanlığı aracılığı ile bilişim alanında ağırlıklı olarak internet yoluyla bilgiye ulaşmanın sağlanması, elektronik posta, web hizmetleri verilmektedir. Günümüz teknolojisine uygun sunucu güncelleştirmelerinin yapılarak çalışan personelimiz ve öğrencilerimizin otomasyon sistemi de dahil olmak üzere tüm hizmetlerden faydalanmasını sağlamaya çalışmaktayız.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Tablo 9 Bilgi ve Teknoloji Araçları** | | | | |
| **Cinsi** | **İdari Amaçlı** | **Eğitim Amaçlı** | **Araştırma Amaçlı** | **Toplam (Adet)** |
| Masaüstü Bilgisayarlar | 69 | 13 | 1 | **83** |
| Taşınabilir Bilgisayarlar | 31 | 4 | 12 | **47** |
| Sunucular | - | 4 | - | **4** |
| Projeksiyon | 8 | 16 | - | **24** |
| Fotokopi Makinesi | 2 | - | - | **2** |
| Yazıcı | 32 | 4 | 1 | **37** |
| Faks | 1 | - | - | **1** |
| Kameralar | - | 3 | - | **3** |
| Televizyonlar | - | 3 | - | **3** |
| Tarayıcılar | 4 | - | - | **3** |
| Akıllı Tahta | - | 6 | - | **6** |
| Diğer | - | 220 | 35 | **255** |

### 4. İnsan Kaynakları

İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi eğitimdeki kalitenin artırılması amacıyla akademik ve idari personelin niteliğinin sürekli iyileştirilmesine önem vermektedir.

Fakültemizde aktif olarak 87 akademik personel, 9 idari personelle hizmet verilmekte olup, bu personellerin unvanlarına ve hizmet sınıflarına göre dağılımları aşağıdaki tablolarda belirtildiği şekildedir.

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 10 Akademik Personel | | | | | | |
| **Unvan** | **Kadro Doluluk Oranına Göre** | | | | **Kadroların İstihdam**  **Şekline Göre** | |
| **Dolu** | **Boş** | **Toplam** | **Doluluk**  **Oranı %** | **Tam**  **Zamanlı** | **Yarı**  **Zamanlı** |
| Profesör | 9 |  |  |  | 9 |  |
| Doçent | 11 |  |  |  | 11 |  |
| Dr. Öğr. Üyesi | 25 |  |  |  | 25 |  |
| Öğretim Görevlisi | 3 |  |  |  | 3 |  |
| Araştırma Görevlisi | 39 |  |  |  | 39 |  |
| **TOPLAM** | **87** |  |  |  | **87** |  |
| Yukarıdaki tabloda yer alan bilgiler birimimiz akademik kadro durumunu göstermekte olup, fiilen birimizde çalışan personel bilgileri ise şöyledir:  Kadrosu birimimizde olan (11) sayıda personelimiz görevlendirme kapsamında birim dışında görev almakta olup, kadrosu birimimizde olmayıp fiilen biriminizde çalışan (1) sayıda personeliniz vardır. Birimimizde toplamda (77) sayıda personel fiilen çalışmaktadır. | | | | | | |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 11 Akademik Personelin Unvan Bazında Birimlere Dağılımı | | | | | | | |
| **Bölüm/Anabilim Dalı** | **Prof.** | **Doç.** | **Dr. Öğr. Üyesi** | **Öğr. Gör.** | **Arş. Gör.** | | **Genel Toplam** |
| **ÖYP** | **Diğer** |
| **Beslenme ve Diyetetik / Beslenme Bilimleri** | - | - | 1 | - | - | 1 | **2** |
| **Beslenme ve Diyetetik / Diyetetik** | - | 1 | 1 | - | 1 | 2 | **5** |
| **Beslenme ve Diyetetik / Toplum Beslenmesi** | - | - | 1 | - | - | 1 | **2** |
| **Beslenme ve Diyetetik / Toplu Beslenme Sistemleri** | - | - | 1 | - | 1 | - | **2** |
| **Çocuk Gelişimi** | 1 | 1 | 1 | - | - | 1 | **4** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | 1 | 3 | 4 | - | 13 | 3 | **24** |
| **Hemşirelik / Cerrahi Hastalıkları Hemşireliği** | - | - | 2 | - | - | 4 | **6** |
| **Hemşirelik / Çocuk Sağ. ve Hastalıkları Hemşireliği** | 1 | - | 2 | 1 | - | 1 | **5** |
| **Hemşirelik / Halk Sağlığı Hemşireliği** | 1 | 2 | 1 | 1 | - | 1 | **6** |
| **Hemşirelik / Hemşirelik Esasları** | 1 | - | 3 | - | - | 1 | **5** |
| **Hemşirelik / Hemşirelikte Öğretim** | - | 1 | - | - | - | - | **1** |
| **Hemşirelik / Hemşirelikte Yönetim** | 1 | - | 1 | - | - | - | **2** |
| **Hemşirelik / İç Hastalıkları Hemşireliği** | 2 | - | 1 | - | 1 | 1 | **5** |
| **Hemşirelik / Kadın Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği** | - | 1 | 3 | - | - | 2 | **6** |
| **Hemşirelik / Ruh Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği** | 1 | - | 2 | - | - | 3 | **6** |
| **Sosyal Hizmet** | - | 2 | 1 | 1 | - | 2 | **6** |
| **TOPLAM** | 9 | 11 | 25 | 3 | 16 | 23 | **87** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 12 Akademik Personelin Yurtiçi Görevlendirme Sayısı (2547/39) | | | |
| **Unvanı** | **Çalıştığı Bölüm** | **Görevlendirildiği Yer** | **Sayısı** |
| Profesör | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Adana | 1 |
| Profesör | Hemşirelik | İstanbul | 1 |
| Profesör | Hemşirelik | İzmir | 1 |
| Profesör | Hemşirelik | Antalya | 3 |
| Doçent | Sosyal Hizmet | Antalya | 1 |
| Doçent | Sosyal Hizmet | Afyonkarahisar | 2 |
| Doçent | Sosyal Hizmet | İzmir | 1 |
| Doçent | Hemşirelik | Denizli | 1 |
| Doçent | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | İzmir | 7 |
| Doçent | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Adana | 1 |
| Doçent | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Ankara | 1 |
| Dr. Öğr. Üyesi | Çocuk Gelişimi | İzmir | 3 |
| Dr. Öğr. Üyesi | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Antalya | 2 |
| Dr. Öğr. Üyesi | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | İzmir | 1 |
| Dr. Öğr. Üyesi | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Ankara | 1 |
| **TOPLAM** | | | **27** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 13 Diğer Üniversitelerde Görevlendirilen Akademik Personel(2547/40 a, b, c) | | | | |
| **Unvan** | **Çalıştığı Bölüm** | **Dayanak Madde** | **Görevlendirildiği Üniversite** | **Sayısı** |
| Profesör | Hemşirelik | 2547/A | İzmir Demokrasi Üniversitesi | 1 |
| **TOPLAM** |  |  |  | 1 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 14 Ders Saati Ücretli Olarak Birimde Görevlendirilen Akademik Personel (2547/31) | | | |
| **Çalıştığı Bölüm/Alan** | **Unvanı** | **Geldiği Üniversite/Konum** | **Sayı** |
| Beslenme ve Diyetetik | Uzm. Dyt. | Dr. Suat Seren Göğüs Hastalıkları ve Cerrahisi Eğitim ve Araştırma Hastanesi | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik | Gıda Müh. | İzmir İl Sağlık Müdürlüğü | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik | Gıda Müh. | Tarım ve Orman Bak. İzmir Gıda Kontrol Lab. Müd. | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Bel. Bşk. Yrd. | Çiğli Belediyesi Başkanlığı | 1 |
| Sosyal Hizmet | Sos. Hiz. Uzm. | İzmir Büyük Şehir Belediyesi / Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı | 1 |
| Sosyal Hizmet | Sos. Hiz. Uzm. | İzmir İl Göç İdaresi Müdürlüğü | 1 |
| **TOPLAM** |  |  | **6** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 15 Araştırma Görevlilerinin Yurtdışı Görevlendirmeleri (1416 sayılı Kanun Kapsamında) | | | |
| **Çalıştığı Bölüm** | **Görevlendirildiği Ülke** | **Görev Amacı** | **Sayı** |
| Hemşirelik | İngiltere | Yüksek Lisans-Doktora Eğitimi | 2 |
| Sosyal Hizmet | ABD | Yüksek Lisans-Doktora Eğitimi | 1 |
| **TOPLAM** | | | **3** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 16 ÖYP kapsamında Yurtiçinde Görevlendirilen Araştırma Görevlisi Bilgileri (2547/35) | | |
| **Bölümü** | **Görevlendirildiği Üniversite/ Anabilim Dalı** | **Sayısı** |
| Beslenme ve Diyetetik | Marmara Üniversitesi / Sağlık Bilimleri Enstitüsü | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Dokuz Eylül Üniversitesi / Sağlık Bilimleri Enstitüsü | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Hacettepe Üniversitesi / Sağlık Bilimleri Enstitüsü | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Gazi Üniversitesi / Sağlık Bilimleri Enstitüsü | 2 |
| **TOPLAM** | | **7** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 17 Akademik Personelin Yaş İtibariyle Dağılımı | | | | | | |
| **Unvan** | **23 ve Altı** | **23-30** | **31-35** | **36-40** | **41-50** | **51 ve üzeri** |
| Profesör |  |  |  |  | 7 | 2 |
| Doçent |  |  | 1 | 6 | 5 |  |
| Dr. Öğr. Üyesi |  |  | 7 | 11 | 5 | 1 |
| Öğretim Görevlisi |  |  | 1 | 1 | 1 |  |
| Araştırma Gör. |  | 14 | 13 | 2 |  |  |
| **TOPLAM** |  | **14** | **22** | **20** | **18** | **3** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 18 Akademik Personelin Cinsiyet İtibariyle Dağılımı | | | |
| **Unvan** | **Kadın** | **Erkek** | **Toplam** |
| Profesör | 9 | - | 9 |
| Doçent | 9 | 3 | 12 |
| Dr. Öğr. Üyesi | 20 | 4 | 24 |
| Öğretim Görevlisi | 2 | 1 | 3 |
| Araştırma Görevlisi | 25 | 4 | 29 |
| **TOPLAM** | 65 | 12 | 77 |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 19 Akademik Personelin Hizmet Süreleri İtibariyle Dağılımı | | | | | | | |
| **UNVAN** | **1-3 Yıl** | **4-6 Yıl** | **7-10 Yıl** | **11-15 Yıl** | **16-20 Yıl** | **21 Yıl ve Üzeri** | **TOPLAM** |
| Profesör |  |  |  |  | 5 | 4 | **9** |
| Doçent |  |  | 2 | 7 | 2 | 1 | **12** |
| Dr. Öğr. Üyesi |  | 3 | 6 | 9 |  | 6 | **24** |
| Öğretim Görevlisi |  |  | 1 | 1 | 1 |  | **3** |
| Araştırma Görevlisi | 9 | 9 | 9 | 1 | 1 |  | **29** |
| **TOPLAM** | **9** | **12** | **18** | **18** | **9** | **11** | **77** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 20 Yılda Görevinden Ayrılan Akademik Personel | | | | | | | | |
| **Ayrılma Nedeni** | **Unvan** | | | | | | | **Toplam** |
| **Prof.** | **Doç.** | **Yrd.**  **Doç.** | **Öğretim Görevlisi** | **Okutman** | **Arş. Gör.** | **Uzman** |
| Görev Süresi Bitmesi |  |  |  |  |  | 1 |  | 1 |
| **TOPLAM** |  |  |  |  |  | **1** |  | **1** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 21 Kadro Doluluk Oranına Göre İdari Personel (657/4A) Sayıları | | | | |
| **Hizmet Sınıfı** | **Dolu** | **Boş** | **Toplam** | **Doluluk Oranı (%)** |
| Genel İdari Hizmetler Sınıfı | 6 |  | 6 |  |
| Yardımcı Hizmetler Sınıfı | 1 |  | 1 |  |
| **TOPLAM** | **7** |  | **7** |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 22 İdari Personelin (657/4A) Alt Birimlere Dağılımı | | |
| **Sıra No** | **Alt Birim Adı** | **Sayı** |
| **1** | Fakülte Sekreterliği | 1 |
| **2** | Fakülte Şefi | 1 |
| **3** | Mali İşler-Özlük İşleri | 1 |
| **4** | Birim Kalite Sorumlusu-Bölüm Sekreterliği-Birim Arşiv Sorumlusu | 1 |
| **5** | Taşınır Kayıt Yetkilisi-Bölüm Sekreterliği | 1 |
| **6** | Öğrenci İşleri | 1 |
| **7** | Destek Hizmetleri | 1 |
| **TOPLAM** |  | **7** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 23 Engelli İdari Personelin (657/4A) Hizmet Sınıflarına Göre Dağılımı | | | |
| **Hizmet Sınıfı** | **Unvanı** | **Sayısı** | **Engellilik Derecesi** |
| Genel İdari Hizmetler | V.H.K.İ. | 1 | **3. Derece (%40)** |
| **TOPLAM** | | | **1** |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 24 İdari Personelin (657/4A) Eğitim Durumuna Göre Dağılımı | | | | | |
|  | **İlköğretim** | **Lise** | **Ön Lisans** | **Lisans** | **Lisansüstü** |
| **TOPLAM** | 1 |  |  | 3 | 3 |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 25 İdari Personelin (657/4A) Hizmet Sürelerine Göre Dağılımı | | | | | | |
|  | **1-3 Yıl** | **4-6 Yıl** | **7-10 Yıl** | **11-15 Yıl** | **16-20 Yıl** | **21 Yıl ve Üzeri** |
| **TOPLAM** |  | **3** |  | **2** |  | **2** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 26 İdari Personelin (657/4A) Yaş İtibariyle Dağılımı | | | | | | |
|  | **23 Altı** | **23-30** | **31-35** | **36-40** | **41-50** | **51 ve Üzeri** |
| **TOPLAM** |  | 1 | 1 | 2 | 3 |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 27 İdari Personelin (657/4A) Cinsiyete Göre Dağılımı | | | |
| **Hizmet Sınıfı** | **K** | **E** | **Toplam** |
| Genel İdari Hizmetler Sınıfı | 3 | 3 | 6 |
| Yardımcı Hizmetler Sınıfı |  | 1 | 1 |
| **TOPLAM** | **3** | **4** | **7** |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 28 İşçi Statüsünde Çalışan (657/4D’li) Personel Sayısı | |
| **Hizmet Çeşidi** | **Kişi Sayısı** |
| Büro Hizmeti | 2 |
| **TOPLAM** | **2** |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 29 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Alt Birimlere Dağılımı | |
| **Alt Birim Adı** | **İşçi Sayısı** |
| Özel Kalem | 1 |
| Öğrenci İşleri | 1 |
| **TOPLAM** | **2** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 30 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Eğitim Durumu | | | | | | |
|  | **İlköğretim** | **Lise** | **Ön Lisans** | **Lisans** | **Lisans Üstü** | **Toplam** |
| **TOPLAM** |  | 1 | 1 |  |  | **2** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 31 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Yaş Durumuna Göre Dağılımı | | | | | | | |
|  | **23 Altı** | **23–30** | **31–35** | **36–40** | **41–50** | **51 ve Üzeri** | **Toplam** |
| **TOPLAM** |  |  |  | 1 | 1 |  | **2** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 32 İşçi Statüsünde Çalışan Personelin (657/4D’li) Cinsiyete Göre Dağılımı | | | |
|  | **Kadın** | **Erkek** | **Toplam** |
| **TOPLAM** | 2 |  | **2** |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 33 İdari Personel (657/4A’li) Atanma/Ayrılma Verileri | | | | | |
|  | **Atanma** | | | **Ayrılma** | |
| **Açıktan** | **Nakil** | **İstisna (\*)** | **Emekli** | **Diğer** |
| **TOPLAM** |  | **1** |  |  | **1** |

### 5. Sunulan Hizmetler

#### 5.1. Eğitim-Öğretim Hizmetleri

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 34 Eğitim-Öğretim Programları | | |
| **Sıra No** | **Programın adı** | **Programın Niteliği\*** |
| **1** | Hemşirelik | Lisans/ Türkçe |
| **2** | Beslenme ve Diyetetik | Lisans/ Türkçe |
| **3** | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Lisans/ Türkçe |
| **4** | Sosyal Hizmet | Lisans/ Türkçe |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 35 Öğrenci Sayıları (Hazırlık Sınıfı Dahil) | | | |
| **Bölüm/Anabilim Dalı** | **Erkek** | **Kız** | **Toplam** |
| Hemşirelik Bölümü | 260 | 522 | 782 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 32 | 320 | 352 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 132 | 264 | 396 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 28 | 162 | 190 |
| **TOPLAM** | **516** | **1311** | **1827** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 36 Hazırlık Sınıfı Öğrenci Sayıları | | | |
| **Bölüm/Anabilim Dalı** | **Erkek** | **Kız** | **Toplam** |
| Hemşirelik Bölümü | - | 1 | **1** |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | - | - | **-** |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | - | 2 | **2** |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 1 | 3 | **4** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 37 Lisans Öğrenci Sayıları | | | |
| **Bölüm** | **2021-2022** | **2022-2023** | **Artış Oranı (%)** |
| Hemşirelik Bölümü | 754 | 782 | **3,71** |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 340 | 352 | **3,52** |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 369 | 396 | **7,31** |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 121 | 190 | **57,02** |
| **TOPLAM** | **1611** | **1827** | **13,40** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 38 Kaydı Silinen Öğrenci Sayısı(Yatay Geçiş Dışındaki Nedenlerle) | | | | | | |
| **Bölümü** | **Kendi İst.** | **Yük. Öğr. Çıkarma** | **Diğer** | **Toplam** | **Öğrenci Sayısı** | **(%)**  **Oran** |
| Hemşirelik Bölümü | 12 |  |  | **12** | 782 | 1,53 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 8 |  |  | **8** | 352 | 2,27 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 8 |  |  | **8** | 396 | 2,02 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 2 |  |  | **2** | 190 | 1,05 |
| **TOPLAM** | **30** |  |  | **30** | **1720** | **1,74** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 39 Kaydı Dondurulan Öğrenci Sayısı | | | | | | |
| **Bölümü** | **Kendi İst.** | **Yük. Öğr. Çıkarma** | **Diğer** | **Toplam** | **Öğrenci Sayısı** | **(%)**  **Oran** |
| Hemşirelik Bölümü | 8 |  |  | **8** | 782 | 1,02 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 8 |  |  | **8** | 352 | 2,27 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 2 |  |  | **2** | 396 | 0,50 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 3 |  |  | **3** | 190 | 1,57 |
| **TOPLAM** |  |  |  | **21** | 1720 | 1,22 |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 40 Disiplin Cezası Alan Öğrenci Sayısı | | | | | | |
| **Bölümü** | **Yükseköğrenimden Çıkarma** | **Uzaklaştırma** | | **Kınama** | **Uyarma** | **Toplam** |
| **1.**  **Dönem** | **2.**  **Dönem** | **1 Hafta-**  **1 Ay** |
| Hemşirelik Bölümü |  | 1 |  | 1 | 3 | 5 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü |  |  |  |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü |  |  |  |  | 1 | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü |  |  |  | 1 |  | 1 |
| **TOPLAM** |  | 1 |  | **2** | **5** | **8** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 41 Yabancı Uyruklu Öğrenci Sayıları | | | | |
| **Bölüm Adı** | **Geldiği Ülke** | **Kız** | **Erkek** | **Toplam** |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | ALMANYA | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | AZERBAYCAN | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | BOSNA HERSEK | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | BULGARİSTAN | 2 |  | 2 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | DANİMARKA | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | FRANSA | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | HOLLANDA | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | KAZAKİSTAN | 2 |  | 2 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | KIRGIZİSTAN | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | MAKEDONYA | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | RUSYA | 3 |  | 3 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | SURİYE | 1 |  | 1 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | YUNANİSTAN | 1 |  | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | AZERBAYCAN | 1 | 2 | 3 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | BULGARİSTAN | 1 | 1 | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | FRANSA |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | GAMBİA |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | HOLLANDA |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | İRAN |  | 4 | 4 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | KIRGIZİSTAN |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | KOSOVA | 2 |  | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | K.K.T.C. | 1 |  | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | MAKEDONYA |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | MISIR | 2 | 1 | 3 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | ÖZBEKİSTAN | 1 |  | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | ROMANYA |  | 1 | 1 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | RUSYA | 2 |  | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | SURİYE | 4 |  | 4 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | YEMEN | 2 |  | 2 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | YUNANİSTAN |  | 1 | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | AFGANİSTAN |  | 3 | 3 |
| Hemşirelik Bölümü | ALMANYA | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | AZERBAYCAN |  | 1 | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | BELÇİKA | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | BULGARİSTAN | 1 | 1 | 2 |
| Hemşirelik Bölümü | CEZAYİR | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | ÇİN |  | 1 | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | FRANSA |  | 1 | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | KAZAKİSTAN | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | KIRGIZİSTAN | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | KOSOVA |  | 1 | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | NİJERYA | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | ÖZBEKİSTAN | 2 |  | 2 |
| Hemşirelik Bölümü | RUSYA | 1 |  | 1 |
| Hemşirelik Bölümü | SOMALİ | 2 |  | 2 |
| Hemşirelik Bölümü | SURİYE | 2 |  | 2 |
| Hemşirelik Bölümü | ÜRDÜN | 1 | 1 | 2 |
| Hemşirelik Bölümü | YUNANİSTAN | 1 |  | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | ALMANYA |  | 1 | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | AZERBAYCAN |  | 2 | 2 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | BULGARİSTAN | 1 |  | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | GÜNEY KORE | 1 |  | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | LİTVANYA | 2 |  | 2 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | SUDAN | 1 |  | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | SURİYE | 1 |  | 1 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | ZİMBABVE | 1 |  | 1 |
| **TOPLAM** |  | 56 | 27 | 83 |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 42 Birim Mezun Öğrenci Sayısı | |
| **Bölüm/Program/Anabilim Dalı** | **Mezun Sayısı** |
| Hemşirelik Bölümü | 165 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 64 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 60 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | - |
| **TOPLAM** | 289 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 43 Birim Öğrenci Toplulukları | | |
| **Topluluk Adı** | **Üye Sayısı** | **Faaliyet Sayısı** |
| Beslenme ve Diyet Topluluğu | 362 | 2 |
| Hareketli Yaşam Topluluğu (HaYaT) | 641 | 3 |
| Sosyal Hizmet Topluluğu | 265 | 12 |
| **TOPLAM** | **1268** | **17** |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 44 Birim Öğrenci Toplulukları Faaliyetleri | | |
| **Topluluk Adı** | **Rapor Yılındaki Öğrenci Toplulukları Tarafından Yapılan Faaliyetin Adı** | **Faaliyetin Yapıldığı Tarih(ler)** |
| Beslenme ve Diyet Topluluğu | Tanışma Toplantısı | 12 Ekim 2022 |
| Diyabete Multidisipliner Yaklaşım Sempozyumu | 28 Kasım 2022 |
| Hareketli Yaşam Topluluğu  (HaYaT) | Oryantasyon | 27-28 Eylül 2022 |
| Dönem Açılışı Toplantısı | 20 Ekim 2022 |
| İKÇÜ Hareketleniyor | 20 Aralık 2022 |
| Sosyal Hizmet Topluluğu | Sosyal Hizmet Buluşmaları 1 / Müzik-Oyun-Eğlence | 08.03.2022 |
| Sosyal Hizmet Konuşmaları 7 / Dünya Sosyal Hizmet Günü Etkinliği | 15.03.2022 |
| Sosyal Hizmet Konuşmaları 8 / Sosyal Hizmet Uygulamalarında Teknolojinin Kullanımı | 24.03.2022 |
| SHT Buluşmaları 2 / İftar Yemeği | 13.04.2022 |
| SHT Çocuk Atölyeleri 1 | 20.04.2022 |
| SHT Çocuk Atölyeleri 3 | 22.04.2022 |
| SHT Çocuk Atölyeleri 4 | 23.04.2022 |
| SHT Çocuk Atölyeleri 6 / Oyuna Gel | 22.04.2022 |
| Tanışma Etkinliği | 03.10.2022 |
| Sosyal Hizmet Topluluğu Tanışma Etkinliği | 21.10.2022 |
| İKÇÜ Engelleri Aşıyor | 11.11.2022  15.11.2022  16.11.2022  18.11.2022 |
| Engellerden Daha Güçlüyüz | 12.12.2022 |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 45 Birim Sosyal ve Kültürel Faaliyet Bilgileri | |
| **Faaliyet Türü** | **Sayısı** |
| Söyleşi | 1 |
| Tören | 1 |
| Proje | 1 |
| Sergi | 1 |
| **TOPLAM** | **4** |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 46 Sosyal ve Kültürel Faaliyet Bilgileri | | | | | |
| **Sıra**  **No** | **Tarih** | **Etkinlik Türü** | **Yapılan Etkinlik** | **Etkinlik Yeri** | **Katılımcı Sayısı** |
| **1** | 12 Haziran 2022 | Proje | Skolyozu Fark Et-Sosyal Sorumluluk Projesi | Güzel Sanatlar Parkı, Karşıyaka | 400 |
| **2** | 24-26-30-31 Mayıs 2022 | Proje | Uzmanıyla Sağlıklı Yaş Alma ve Uyum Eğitimleri | Eski Çiğli Belediye Binası  Atilla İlhan Salonu | 87 |
| **TOPLAM** | | | | | **487** |

**Ulusal ve Uluslararası İlişkiler Alanındaki Ürün ve Hizmetler**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 47 Üniversiteler Arasında Yapılan İkili Anlaşmalar(Erasmus) | | | | |
| **No** | **Üniversite Adı** | **Ülke Adı** | **Geçerlilik Süresi** | **Fakülte/Bölüm** |
| **1** | [Riga Stradiš University](http://fsd.rtu.lv/erasmus-program-countries/?lang=en) | Latvia |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **2** | [University of Evora](http://www.uevora.pt/mobilidade/Erasmus-Policy-Statement-EPS) | Portugal |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **3** | Polytechnic Institute of Castelo Branco | Portugal |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **4** | Pomeranian University in Slupsk | Poland |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **5** | [Constantin Brâncuşi University of Tg-Jiu](http://www.utgjiu.ro/rel_int_en/?pag=erasmus) | Romania |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **6** | Universitatea din Craiova | Romania |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **7** | [Goce Delcev University](http://www.ugd.edu.mk/index.php/en/) | Macedonia |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **8** | [Klaipeda State University of Applied Sciences](https://www.kvk.lt/en/study-programmes/) | Lithuania |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **9** | [IB Hochschule Berlin](https://www.ib-hochschule.de/studium-international.html) | Almanya |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **10** | [Medical Univesity - Sofia](http://www.mu-sofia.bg/en/international-relations/erazmus/) | Bulgaria |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **11** | Nicolaus Copernicus University in Torun | Poland |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| **12** | [East European State Higher School in Przemysl](http://erasmus.pwsw.pl/incoming-students/) | Poland |  | Sağlık Bilimleri Fakültesi |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Tablo 48 Erasmus Kapsamında Yurtdışına Giden Öğrenci Bilgileri** | | | | | | | |
| **No** | **Birim Adı** | **Bölüm Adı** | **Hareketlilik Türü**  **(Staj/Öğrenim)** | **Giden Öğrenci Sayısı** | **Gittiği Ülke Adı** | **Gittiği Üniversite Adı** | **Süresi** |
| 1 | Beslenme ve Diyetetik | Beslenme ve Diyetetik | Staj Hareketliliği | 1 | İrlanda | University College Dublin | 3 ay |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 49 Rapor Döneminde Üniversiteler Arasında Yapılan İkili Anlaşmalar(Farabi) | | | | |
| **No** | **Üniversite Adı** | **Bulunduğu İl** | **Geçerlilik Süresi** | **Fakülte/Bölüm** |
| 1 | Yıldız Teknik Üniversitesi | İstanbul | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 2 | Yıldırım Beyazıt Üniversitesi | Ankara | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 3 | Trakya Üniversitesi | Edirne | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 4 | Sinop Üniversitesi | Sinop | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 5 | Siirt Üniversitesi | Siirt | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 6 | Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi | Sakarya | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 7 | Namık Kemal Üniversitesi | Tekirdağ | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 8 | Mustafa Kemal Üniversitesi | Hatay | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 9 | Muğla Sıtkı Koçman Üniversites, | Muğla | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 10 | Manisa Celal Bayar Üniversitesi | Manisa | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 11 | Konya Teknik Üniversitesi | Konya | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 12 | Kilis 7 Aralık Üniversitesi | Kilis | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 13 | Kütahya Dumlupınar Üniversitesi | Kütahya | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 14 | Kocaeli Üniversitesi | Kocaeli | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 15 | Kırıkkale Üniversitesi | Kırıkkale | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 16 | Hacettepe Üniversitesi | Ankara | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 17 | Giresun Üniversitesi | Giresun | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 18 | Iğdır Üniversitesi | Iğdır | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 19 | Gaziantep Üniversitesi | Gaziantep | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 20 | Gazi Üniversitesi | Ankara | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 21 | Eskişehir Osmangazi Üniversitesi | Eskişehir | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 22 | Erzurum Teknik Üniversitesi | Erzurum | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 23 | Bülent Ecevit Üniversitesi | Zonguldak | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 24 | Çukurova Üniversitesi | Adana | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 25 | Erciyes Üniversitesi | Kayseri | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 26 | Cumhuriyet Üniversitesi | Sivas | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 27 | Batman Üniversitesi | Batman | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 28 | Atatürk Üniversitesi | Erzurum | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 29 | Afyon Kocatepe Üniversitesi | Afyon | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |
| 30 | Abant İzzet Baysal Üniversitesi | Bolu | 2025-2026 | Sağlık Bilimleri Fakültesi |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 50 Erasmus Kapsamında Yurtdışından Gelen Öğrenci Bilgiler | | | | | | | |
| * 1. **No** | * 1. **Geldiği Birim Adı** | * 1. **Bölüm Adı** | **Hareketlilik Türü**  **(Staj/Öğrenim)** | * 1. **Gelen Öğrenci Sayısı** | * 1. **Geldiği Ülke Adı** | * 1. **Geldiği Üniversite Adı** | * 1. **Süresi** |
| * 1. 1 | * 1. Sağlık Bilimleri Fakültesi | * 1. Sosyal Hizmet Bölümü | * 1. Staj | * 1. 2 | * 1. Litvanya | Klaipeda State University of Applied Sciences | * 1. 6 ay |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 51 İstatistiki Veriler | |
| **Erasmus İstatistiki Verileri** | **Toplam Sayı** |
| Giden Öğrenci Öğrenim Hareketliliği |  |
| Giden Öğrenci Staj Hareketliliği | 1 |
| Giden Personel Ders Verme Hareketliliği | 3 |
| Giden Personel Eğitim Alma Hareketliliği | 2 |
| Gelen Öğrenci Öğrenim Hareketliliği |  |
| Gelen Öğrenci Staj Hareketliliği | 2 |
| Gelen Personel Ders Verme Hareketliliği |  |
| Gelen Personel Eğitim Alma Hareketliliği |  |
| Yapılan Anlaşma Sayısı | 2 |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 52 Üniversitemize Değişim Programları Kapsamında Gelen Öğrencilerin Birimlere Dağılımı | | | | | | | |
| **Birim Adı** | **Programın Adı** | **2020-2021 Eğitim Öğretim Yılı II. Dönem** | | | **2021-2022 Eğitim Öğretim Yılı I. Dönem** | | |
| **Erasmus** | **Farabi** | **Mevlana** | **Erasmus** | **Farabi** | **Mevlana** |
| Sosyal Hizmet Bölümü | Sosyal Hizmet Bölümü Lisans Programı | 2 | - | - | 2 | - | - |
| **TOPLAM** |  | **2** |  |  | **2** |  |  |

#### 5.2. Bilimsel Araştırma Hizmetleri

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 53 Birimde Üretilen Bilimsel Araştırma Proje Konuları | |
| **Sıra No** | **Konu Adı** |
| 1 | Göçmen Kadınlarda Kişisel Ve Kişilerarası Becerilerin Geliştirilmesi (2021de başladı, 2022de tamamlandı) |
| 2 | Covıd-19 Sürecinde Kullanılan Maskelerdeki Patojen Yüklerinin İncelenmesi |
| 3 | 2022-B-01/TÜSEB B-01-16827  **“**Kalıcı üriner kateter ile ilişkili üriner sistem enfeksiyonlarını önlemeye yönelik yeni bir ürünün geliştirilmesi: Üriner kateter adaptörü” |
| 4 | İKÇÜ-BAP- 2022-TYL-SABE-0010 “Kalıcı Üriner Kateterde Mikrobiyal Kolonizasyon ve İlişkili Faktörler” |
| 5 | İKÇÜ-GAP- 2022-GAP-MÜMF-0043 “Ofislerde İç Mekân Canlı Süs Bitkileri Kullanımının Kaygı ve Konsantrasyon Düzeyi Üzerine Etkisi” |
| 6 | Engelli Çocuğa Sahip Kadınların Deneyimlerinin Dönüştürücü Rolü: Nitel Bir Araştırma |
| 7 | Türkiye’de Sosyal Sermaye, Güven ve Kişilerin Sağlık Durumlarıyla İlgili Öz Değerlendirmeleri |
| 8 | 2021-GAP-SABF-0045 Katyonik Porfirin Türevleri İle Antimikrobiyal Fotodinamik Tedavinin Karbapenem Dirençli Pseudomonas aeruginosa’ya Karşı Etkinliği |
| 9 | TÜBİTAK 2209-A Gebelerin genetik okuryazarlıklarının belirlenmesi |
| 10 | TÜBİTAK 2209-A COVID-19 Pandemisinin Doğurganlık Çağındaki Kadınların Gebelik Niyetine Etkisi |
| 11 | TÜBİTAK 2209-A Gebelerin İnternet Yoluyla Karar Alma Durumları ve Etkileyen Faktörler |
| 12 | TÜBİTAK 2209-A Gebelerin vajinal doğuma yönelik öz yeterlilikleri ve doğum korkusu |
| 13 | İKÇÜ-BAP- 2022 Primipar Gebelerde Sanal Gerçeklik Müdahalesinin Doğum Ağrısına ve Deneyimine Etkisi |
| 14 | Android’Im Diyabet: Yapay Zeka Tabanlı Kan Şekeri Tahmini, Mobil Eğitim Ve Sağlık Takip Uygulaması |
| 15 | Duchenne Muskuler Distrofili Hastalarda İkili Görevin Fonksiyonel Mobilite Üzerine Etkisi ve İkili Görev Performansının Fonksiyonel Seviye ve Denge ile İlişkisi |
| 16 | Psychometric Properties of Patient Reported Questionnaires Assessing Dual-Task Difficulties in Daily Life in Persons with MS: An International Multi-center Study |
| 17 | Subakromiyal Ağrı Sendromunda Rehabilitasyon Programına Eklenen Düzeltici Dış Destek ve Bölgesel Titreşim Uygulamalarının Etkileri: Randomize Kontrollü Çalışma |
| 18 | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bilgi Paylaşım Platformunun Kanıta Dayalı Uygulamalar Üzerine Etkisi |
| 19 | Üniversite Öğrencilerinde Fiziksel Aktivite Düzeyi, Fiziksel Uygunluk, Dikkat ve Uyku Kalitesinin Değerlendirilmesi |
| 20 | Sağlıklı Gençlerde Farklı Koridor Uzunluklarında Uygulanan Altı Dakika Yürüme Testi Sonuçlarının ve Hemodinamik Yanıtların Karşılaştırılması |
| 21 | Spor Yapan Erişkin Bireylerin Spor Yaralanmalarından Korunma Farkındalığı ve Spor Yaralanmalarına Yönelik Tutumlarının İncelenmesi |
| 22 | Lisanslı Taekwondo Sporcularında Hareket Korkusunun Yaralanma Sıklığı ve Kas İskelet Sistemi Ağrısı ile İlişkisi |
| 23 | Covid-19 Solunum Egzersizleri ile İlgili Youtube Videolarının İçerik Kalitesi ve İzleyici Etkileşimi Analizi |
| 24 | Kronik Bel ve Boyun Ağrısı Olan Bireylerde Tek Soruluk Kinezyofobi Ölçeğinin Geçerlik ve Güvenilirliğinin İncelenmesi |
| 25 | Kronik Boyun Ağrılı Bireylerde İkili Görev Performansının Test-Tekrar Test Güvenilirliğinin İncelenmesi |
| 26 | Türkiye’de Yaşlılığın Durumu: Bir Meta-Sentez Araştırması |
| 27 | Sosyal Hizmette Büyük Verinin Kullanımı ile Türkiye’de Çocuk Suçluluğunun Geleceğe Yönelik Kestirimi |
| 28 | Üniversite Öğrencilerinin Demografik Özellikleri Kapsamında Ekolojik Ayaz İzinin Azaltılmasına Yönelik Farkındalıklarının İncelenmesi: İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Örneği |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 54 Birim Tarafından Düzenlenen Yerel, Ulusal ve Uluslararası Bilimsel Toplantı Sayısı | | | |
| **Faaliyet Türü** | **Yerel Bilimsel Toplantı Sayısı** | **Ulusal Bilimsel Toplantı Sayısı** | **Uluslararası Bilimsel Toplantı Sayısı** |
| Sempozyum ve Kongre | 3 | 3 | 5 |
| Konferans | 1 |  |  |
| Panel | 1 |  |  |
| Eğitim Semineri | 17 |  |  |
| Söyleşi | 2 |  |  |
| **TOPLAM** | **24** | **3** | **5** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 55 Birim Tarafından Düzenlenen Yerel Bilimsel Toplantı Bilgileri | | | | |
| **Düzenleyen Birim** | **Bilimsel Toplantı Türü** | **Konusu/Adı** | **Yer** | **Tarih** |
| Sağlık Bilimleri Fakültesi | Eğitim Semineri | Sağlık Bilimlerinde Ölçme ve Değerlendirme Zor olan Soru Sormak mı, Cevap Vermek mi? | Online | 26-28 Aralık 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Yerel Bilimsel Toplantı | Pandeminin İzleriyle Cerrahi Ve Ameliyathane Hemşireliği: Birlikte Başaracağız Sempozyumu | İzmir | 1 Nisan 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Yerel Bilimsel Toplantı | Yara Bakım Sempozyumu | Online | 13-14 Ekim 2022 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | Sempozyum | Diyabete Multidisipliner Yaklaşım Sempozyumu | İKÇÜ Prof. Dr. Fuat Sezgin Konferans Salonu | 28 Kasım 2022 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Eğitim Semineri | Amerika Birleşik Devletleri’nde Fizyoterapi Eğitimi ve Post-Doc Deneyimleri | Online | 8 Nisan 2022 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Eğitim Semineri | Avrupa Birliği ve ERASMUS+ Projeleri | Sağlık Bilimleri Konferans Salonu | 2 Mart 2022 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Söyleşi | Fizyoterapide Kariyer Söyleşileri | Hacı Hekim Paşa Toplantı Salonu | 18 Mayıs 2022 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon | Eğitim Semineri | Sağlık Danışmanlığı Sistemi: Uygulama Örnekleri ve Mevzuat | Online | 2 Ağustos 2022 |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 56 Birim Tarafından Düzenlenen Bilimsel Toplantı Bilgileri | | | | |
| **Düzenleyen Alt Birim** | **Bilimsel Toplantı Türü** | **Konusu/Adı** | **Yer** | **Tarih** |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Ulusal Bilimsel Toplantı | 6. Sağlık Hukuku Kongresi | İzmir | 24-25 Ekim 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Ulusal Bilimsel Toplantı | Adli Hemşirelik Kongresi | İzmir | 17-18 Kasım 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/  Ruh Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği Anabilim Dalı | Ulusal Bilimsel Toplantı | İzmir Psikiyatri Hemşireliği Sempozyumu – *Görünmezlikten Görünürlüğe Bağımlılık Hemşireliği* | İzmir | 27-28 Haziran 2022 |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 57 Birim Tarafından Düzenlenen Uluslararası Bilimsel Toplantı Bilgileri | | | | |
| **Düzenleyen Birim** | **Bilimsel Toplantı Türü** | **Konusu/Adı** | **Yer** | **Tarih** |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Uluslararası Bilimsel Toplantı | 3. Uluslararası 12.  Ulusal Türk Cerrahi ve  Ameliyathane Hemşireliği Kongresi, | Antalya | 13-16 Ocak 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Uluslararası Bilimsel Toplantı | Transcultural Nursing:  BENEFITS International  Symposium, | Gaziantep | 31 Mart 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Uluslararası Bilimsel Toplantı | 3. Uluslararası 9. Ulusal  Yoğun Bakım Hemşireleri Kongresi | Antalya | 9-  12 Kasım 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | Uluslararası Bilimsel Toplantı | Uluslararası Adli Hemşirelik Sempozyumu | İzmir | 17-18 Kasım 2022 |
| Hemşirelik Bölümü/ Hemşirelik Esasları Anabilim Dalı | Uluslararası Bilimsel Toplantı | 4. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi | Online | 21-23 Nisan 2022 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 58 Diğer Kurum ve Kuruluşlar Tarafından Düzenlenen Yerel, Ulusal ve Uluslararası Bilimsel Toplantılara Katılım Bilgileri | | | |
| **Faaliyet Türü** | **Yerel Bilimsel Toplantı Sayısı** | **Ulusal Bilimsel Toplantı Sayısı** | **Uluslararası Bilimsel Toplantı Sayısı** |
| Sempozyum ve Kongre | 14 | 59 | 54 |
| Konferans | 2 | 1 |  |
| Panel | 5 | 1 |  |
| Eğitim Semineri | 9 | 5 | 1 |
| Diğer Seminerler | 1 | 2 |  |
| Söyleşi | 3 |  |  |
| Sergi | 1 |  |  |
| **TOPLAM** | **35** | **76** | **55** |

#### 5.3. Yayın ve Danışmanlık Hizmetleri

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 59 WOS Kapsamında Yayınlanan Yayınlarla İlgili Temel Bilgiler (İKÇÜ Adresli) | |
| **Yayın Türü** | **2022 Yılı** |
| SCI kapsamında bulunan makale vb. güncel yayın sayısı | 52 |
| \*SSCI kapsamında bulunan makale vb. güncel yayın sayısı | 3 |
| \*AHCI kapsamında bulunan makale vb. güncel yayın sayısı | - |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 60 WOS İndeksli İKÇÜ Adresli Yayın Sayılarının İndekslere / Alt Birimlere Göre Dağılımı | | | |
| **Alt Birim Adı** | **SCI** | **SSCI** | **AHCI** |
| Hemşirelik Bölümü | 12 | 1 |  |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 36 |  |  |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü | 4 |  |  |
| Sosyal Hizmet Bölümü |  | 2 |  |
| **TOPLAM** | **52** | **3** |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 61 Bilimsel Yayın Listesi | | | | | | |
| **Türü** | **Konusu** | **Dili** | **Yayın Sahibi** | **Yayım Alanı** | **Yayım Yeri Adı, No’su, Sayfa No’su** | **İndeks Adı** |
| Makale | Nurses’ knowledge and experiences of peripheral intravenous catheter insertion at a tertiary paediatric health centre | İngilizce | Hemşire Nalan Karaoğlan, Aslı Çatikoğlu, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Prof. Dr. İlker Devrim | Uluslararası | British Journal of Nursing, 31(14), S18-S25. | Uluslararası Alan Indeksi |
| Makale | Zihinsel Yetersizliği Olan ve Olmayan Çocuklarda Yaralanma Riskinin ve Sıklığının Karşılaştırılması | Türkçe | Öğr.Gör. Merve Koyun, Prof. Dr. Candan Öztürk, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı | Ulusal | Samsun Sağlık Bilimleri Dergisi, 7(1), 89-98. |  |
| Makale | İlkokul Öğrencilerinde Obezite, Fiziksel Aktivite ve Özetkililik-Yeterlilik Düzeylerinin İncelenmesi | Türkçe | Prof. Dr. Medine Yılmaz, Arş. Gör. Medine Yılmaz, Dr. Öğretim Üyesi Gülçin Uyanık, Doç. Dr. Dilek Ongan, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Nurdan Akay, Ertan Gül, Asaf Yıldırım | Ulusal | Ahi Evran Medical Journal, 6(2), 174-183. | TR Dizin |
| Makale | Complications of peripheral intravenous catheters and risk factors for infiltration and phlebitis in children | İngilizce | Hemşire Nalan Karaoğlan, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Prof. Dr. İlker Devrim | Uluslararası | British Journal of Nursing, 31(8), S14-S23. | Uluslararası Alan Indeksi |
| Makale | Effectiveness of music during cardiac catheterization on children's pain, fear, anxiety and vital signs: A randomized, blind controlled trial. | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül, Hemşire Reyhan Yalınız, Prof. Dr. Timur Meşe | Uluslararası | Journal of Pediatric Nursing 65, 56-62. | SCI |
| Makale | The experiences of parents of children in pediatric palliative care: A qualitative study. | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Dr. Didem Kıratlı, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül, Doç. Dr. Tanju Çelik | Uluslararası | Journal of Pediatric Nursing 67, 107-115 | SCI |
| Makale | Examen del uso de las redes sociales y la tecnología por parte de las madres en período de lactancia en una región de Turquía- Examination of social media and technology use of mothers in breastfeeding period in a region of Turkey | İngilizce | Arş. Gör Pınar Doğan, Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül, Dr. Öğr. Üyesi Beste Özgüven Öztornacı, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı | Uluslararası | Enfermería Clínica (English Edition) 32 (5), 306-315 | ESCI |
| Makale | A study of university students spending time with young people with autism. | İngilizce | Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Öğr. Gör. Dr. Feyza Dereli, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül | Uluslararası | British Journal of Neuroscience Nursing 18 (3), 126-131 | Uluslararası Alan Indeksi |
| Makale | Practices of Mothers’ About Infants with Infantile Colic. | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Beste Özgüven Öztornacı, Arş. Gör Pınar Doğan, Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Prof. Dr. Maşallah Baran, Prof. Dr. Bumin Nuri Dündar | Uluslararası | The Journal of Tepecik Education and Research Hospital, 32(3), 405-413. | Uluslararası Alan Indeksi/  ULAKBİM |
| Makale | What Neonatal Intensive Care Nurses Have Experienced in COVID-19 Pandemic in Turkey | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Arş. Gör Pınar Doğan, Hemşire İsmailcan Gümüş, Hemşire Halime Yılmaz, Dr. Bayram Ali Dorum | Uluslararası | The Journal of Perinatal & Neonatal Nursing, 36, 77-85 | SCI |
| Makale | The Effect of Massage on Growth in Premature Babies: A Systematic Review and Meta-Analysis | İngilizce | Arş. Gör. Zübeyde Ezgi Erçelik, Arş. Gör. Pınar Doğan, Prof. Dr. Hatice Bal Yılmaz | Uluslararası | J Educ Res Nurs, 2, 191-19 | Uluslararası Alan Indeksi/  ULAKBİM |
| Makale | Determination of Fever Management and Rational Drug Use of Mothers with Children Under Six Years Old: Fever management and rational drug use of mothers | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Arş. Gör Pınar Doğan | Uluslararası | Health & Research Journal,4, 299-310 | Uluslararası Alan Indeksi |
| Makale | Pediatri Hemşirelerinin Kendi Mesleklerine İlişkin Metafor Algılarının Değerlendirilmesi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Atiye Karakul, Arş. Gör Pınar Doğan, Dr. Öğr. Üyesi Beste Özgüven Öztornacı | Ulusal | Dokuz Eylül Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi Elektronik Dergisi,15,50-55 | ULAKBİM/TÜRKİYE ATIF DİZİNİ |
| Bildiri | Pressure Ulcer Prediction in Pediatric Patients: A Machine Learning Modal. | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül, Öğr. Gör. Dr. İbrahim Kaya, Uzman Hemşire Saime Özbodur Yıldırım, Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Prof. Dr. Nejat Sarıosmanoğlu | Uluslararası | European Academy of Paediatric Societies, 6-12 Ekim, 2022, Barcelona | Poster Sunum |
| Bildiri | Yenidoğan Bebeklerde Ağrı Yönetiminde Kullanılan Tamamlayıcı Terapiler İle İlgili Türkiye’deki Lisansüstü Tezlerin İncelenmesi | Türkçe | Beste Özgüven Öztornacı, Mine Topak | Uluslararası | **3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi 21-23 Nisan 2022** | Sözel Bildiri |
| Makale | Hemşirelerin manevi bakım düzeyi | İngilizce | Doç. Dr. Julide Gülizar Yıldırım Duman,  Doç. Dr. Melike Ertem | Uluslararası | (dergi), Perspectives in Psychiatric Care,58(2):438-447, 2022 | SCI |
| Makale | Ruhsal hastalıklarda mikrosaldırganlık | İngilizce | Doç. Dr. Melike Ertem, Dr. Öğr. Üyesi Mehmet Karakaş | Uluslararası | (dergi)  Archieves in Psychiatric Nursing, 41:234-240, 2022 | SCI |
| Makale | Evaluation of the effectiveness of the Australian Mental Health Triage Scale in the emergency department: The case of Turkey | İngilizce | 1.Dr.Öğrüyesi Ayşe Büyükbayram Arslan  2. Prof. Dr. Esra Engin  3. Prof. Dr Selahattin Kıyan | Uluslararası | Perspectives in Psychiatric Care2022; 1-10 <https://doi.org/10.1111/ppc.13110> | SCI-Exp.  SSCI |
| Makale | The effects of emergency psychiatric caretraining for emergency department nurses. | İngilizce /Türkçe | 1..Dr.Öğrüyesi Ayşe Büyükbayram Arslan  2. Prof. Dr. Esra Engin | Uluslararası | Journal of Psychiatric Nursing, 2022; 13(3), 189-198. Doi:10.14744/phd.2022.56887 | E-SCI |
| Makale | The relationship between nurses’ emotional intelligence skills and positive mental health. | İngilizce | Uzm. Hem. Zeynep Ordu, 2. Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı 3. Dr. Öğr. Üyesi Ayşe Büyükbayram Arslan | Ulusal | Journal of Education and Research in Nursing, 2022; 19(2): 171-184. Doi:10.5152/jern.2022.43402 | ULAKBİM TR Dizin |
| Makale | Evaluating the Social Anxiety Depression Levels  and Accompanying Psychosocial Problems in  Children Diagnosed with Enuresis | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Zehra Yılmaz Öztorun, Doç.Dr. Nalan Gördeles Beşer, Dr. K Öztorun, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Uluslararası | Cureus 2022; 14(8): Published Online e28351. DOI 10.7759/cureus.28351 | E-SCI |
| Makale | The relationship between hope-hopelessness levels and ways of coping with stress of addicted patients on probation | İngilizce | Uzm Hem. Çiğdem Doğan, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı, Dr. Öğr. Üyesi Dilek Ayakdaş Dağlı | Uluslararası | J Clin Psy. 2022; 25(1): 93-100 | DOI: 10.5505/kpd.2022.70370 | E-SCI |
| Makale | Analysis of Substance Use and Mental Disorder Diagnoses in Adolescents with a History of Delinquency: a Cross-sectional Study | İngilizce | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı,  Doç.Dr. , Gül Dikeç, Arş. Gör. Gülsenay Taş Soylu, Dr Öznur Bilaç,  Uzm Hem. Gülçin Uzunoğlu  Dr. Öğr. Üyesi Dilek Ayakdaş Dağlı | Uluslararası | International Journal of Mental Health and Addiction, Published Online, https://doi.org/10.1007/s11469-022-00864-4 | SSCI, SCI-E |
| Makale | Mobbing and Relevant Factors Experienced by Nurses in the Workplace: A Cross-Sectional Study from Western Turkey | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Dilek Ayakdaş Dağlı, Prof. Dr. Hülya Arslantaş | Uluslararası | International Journal of Caring Sciences 15.1 (2022): 177-188. | Alan Index |
| Makale | Turkish validity and reliability of Type-1 Diabetes Stigma Assessment Scale | İngilizce | Arş.Gör. Ece Mutlu Satıl  Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Uluslararası | Northern Clinics of İstanbul. Published Online, https://doi.org/10.14744/nci.2021.36937 | E-SCI |
| Makale | Öğrenci Hemşirelerin Pozitif Ruh Sağlığı ile Kişilik Özellikleri Arasındaki İlişki | Türkçe | Uzm. Hemşire Merve Filiztekin, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Ulusal | Fenerbahçe Üniversitesi Sağlık Bilimleri Dergisi 2022; 2 (1) 395-412. | Alan Index (EBSCO) |
| Makale | Şiddet Uygulayan ve Şiddet Uygulanan Bireylerin Özellikleri | Türkçe | Hemşire Tugba Uygun, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Ulusal | Hemşirelik Bilimi Dergisi 2022 5(1) 38–46. (Derleme) | Alan Index |
| Makale | Sağlık Bakım Uygulamlarında Tıbbi Hata Şikayet Olgularının İncelenmesi: Retrospektif Bir Çalışma. | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı, Hemşire Gülçin Ejder | Ulusal | Ege Hemşirelik Fakültesi Dergisi 2022; 38 (2): 25-33. | ULAKBİM TR Dizin |
| Makale | Öğrenci Hemşirelerin Mesleki Değerleri ve İletişim Becerileri ile İşbirliği Süreçleri Arasındaki İlişki. | Türkçe | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı, Doç. Dr. Ceyda Başoğul, Hemşire Kazım Acar, Hemşire Nurşen Aksak, Hemşire Ali Büyükkoçak | Ulusal | JAREN 2022;8(2):78-86 | ULAKBİM TR Dizin |
| Makale | Developing an ethical approach evaluation scale for psychiatric patients | İngilizce/ Türkçe | Uzm. Hemşire Gizem Özalp, Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Uluslararası | J Psychiatric Nurs 2022;13(3):244-252. DOI: 10.14744/phd.2022.35582 | E-SCI |
| Makale | Examining the Effect of Venipuncture Technique with Vacutainer and Injector on the Rate of Hemolysis |  | Burcu Ceylan Saliha Aksun Ayşe Akbıyık Derya Uzelli Yılmaz Esra Akın | Uluslararası | İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi 2022; 7(2): 307-312 | Uluslararası Alan İndeksi  -EBSCO |
| Makale | Geleneksel Tedavinin Gölgesinde Bir Mağduriyet | Türkçe | Zilan Baran, Ayşegül Tuğba Yıldız, Esra Akın | Ulusal | Journal of Health Sciences Institute, 7(1): 46-51 | Diğer indexler: ASOS indeks |
| Makale | Building a theoretical model for virtual interprofessional education. | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Medical Education, 56(11), 1105-1113 | SCI, SSCI |
| Makale | The role of standardized  patient programs in promoting equity, diversity, and inclusion: A narrative review. | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Academic Medicine, 97(3), 459-468 | SCI, SSCI |
| Makale | Quality in standardized patient training and delivery: Retrospective  documentary analysis of trainer and instructor feedback. | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Cureus-Journal of Medical Sciences,  14(1), 1-8. | ESCI |
| Makale | Patient safety attitudes of nurses  working in surgical clinics: A cross-sectional study | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Journal of Contemporary Medicine, 12(2), 301-305 | Uluslararası alan indeksi |
| Makale | Determining  Covid-19 Vaccine Literacy Levels of Nursing Students | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Current  Health Sciences Journal, 48(2), 169-175 | Uluslararası alan indeksi |
| Makale | Erişkin Bireylerde Ortostatik Hipotansiyon ile Beden Kütle İndeksi Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Türkçe | Karahanyakup & Ceylan Burcu | Ulusal / Uluslararası | Dokuz Eylül Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi Elektronik Dergisi, (2022);15(2):128-136. | ULAKBİM Türk Tıp Dizini, Türk Medline, Türkiye Atıf Dizini, EBSCO Host, DOAJ ve Index Copernicus |
| Makale | The antibacterial activity of photodynamic agents against multidrug resistant bacteria causing wound infection | İngilizce | Dr.Öğr.Üyesi  Ayse Akbıyık, Hüseyin Taslı, Nermin Topalogu, Vildan Alptüzün, Sülünay Parlar, Selçuk Kaya | Uluslararası | Photodiagnosis and Photodynamic Therapy 40 (2022) 103066  Available | SCI-E |
| Makale | Work Motivation in Nurses Providing Nursing Services to  Patients with COVID-19: A Descriptive Study | İngilizce | Ayşe Akbıyık Perihan Çetin, Birgül Akdaş, Fatma İncekara Aydın,  Yasemin Tokeme | Uluslararası | Turkiye Klinikleri J Nurs Sci. 2022;14(4):1107-17 | Uluslararası Alan İndeksi  -EBSCO |
| Makale | Inclination to Ethical Values in Controlling the Spread of  COVID-19 | İngilizce | Ayşe Akbıyık, Burcu Ceylan, Duygu Yıldırım, Melih Kaan Sözmen, Esra Akın | Uluslararası | Turkiye Klinikleri J Med Ethics. 2022;30(3):231-9 | Uluslararası Alan İndeksi  -EBSCO |
| Bildiri | Virtual Interprofessional Education: Building a Novel Theoretical Model for  Interprofessional Learning in the Virtual Space | Ingilizce | Doç. Dr. Derya Uzelli Yılmaz | Uluslararası | Norman Education Research Day-2022 | Bildiri |
| Bildiri | Hasta Güvenliğinde Hasta Katılım Aktiviteleri Anketi’nin Türkçeye Uyarlanması: Geçerlilik ve Güvenirlik Çalışması. | Türkçe | Çetin Duru & Ceylan Burcu | Uluslararası | 7. Uluslararası 18. Ulusal Hemşirelik Kongresi, 23-25 Eylül 2022, Konya. Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | COVID-19 Tanısı Almış Bireylerin İzolasyon Sürecindeki Temel İhtiyaçları: Fenomenolojik Araştırma. | Türkçe | Ceylan Burcu & Yıldırım Jülide Gülizar | Uluslararası | İzmir Demokrasi Üniversitesi Uluslararası Sağlık Bilimleri Kongresi (ICHES-IDU 2022), 21-22 Ekim 2022, İzmir. Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | Akademisyenlerin Etik Değerleri: Bir Sistematik Derleme | Türkçe | Büyükkoçak A., Yıldırım D., Çalışkan S., Akın E. | Ulusal | AKETDER 1. Etik Araştırmaları Kongresi. 2022.Ankara. Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | Geçmişten Günümüze Akupunktur | Türkçe | Erdoğdu Ç.I., Yıldırım D. | Uluslararası ve Ulusal | 3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi 21-23 Nisan 2022.İzmir. Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | Basınç Yarasının İyileşmesinde Bitkisel İçerikli Bakım Yağının Etkisi: Bir Olgu Sunumu. | Türkçe | Yıldırım D., Karatekin D., Çalışkan S., Karakaya M. | Uluslararası ve Ulusal | 3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi 21-23 Nisan 2022/ONLINE Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | Fitoterapik Yara Bakımında Kantaron Yağının Etkisi: Bir Olgu Sunumu. | Türkçe | Yıldırım D., Karatekin D., Çalışkan S., | Uluslararası ve Ulusal | 3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi 21-23 Nisan 2022/ONLINE Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | Hiperbarik Oksijen Terapisi ve Yara Bakımı: Bir Olgu Sunumu. | Türkçe | Yıldırım D., Karatekin D., | Uluslararası ve Ulusal | 3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi 21-23 Nisan 2022/ONLINE Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Bildiri | COVID-19 Pandemisinde Hemşirelerin Bakım Deneyimleri: Bir Fenomenolojik Çalışma. | Türkçe | Yıldırım D., Ateş Artun H., Özlem M., Çalışkan S., Akın E. | Uluslararası ve Ulusal | 6. Ulusal 2. Uluslararası Temel Hemşirelik Bakımı Kongresi.15-17 Eylül 2022.İstanbul. Sözlü Bildiri | Bildiri |
| Makale | The Effects of Music Therapy on Patients With Coronary Artery Disease Before the Invasive Procedure: A Randomized Controlled Study | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik  Hemşire Alev Güzelçiçek  Doç. Dr. Serkan Çelik | Uluslararası | Journal of PeriAnesthesia Nursing, 37(2), 194-198 | SCI |
| Makale | Öğrencilerin Organ Bağışı Hakkındaki Düşüncelerinin Belirlendiği Fenomenolojik Bir Çalışma | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik  Arş. Gör. Büşra Dalfidan | Ulusal | Süleyman Demirel Üniversitesi Sağlık Bilimleri Dergisi, 13(2), 228-239. | Tr Dizin |
| Makale | Sağlık Bakım Uygulamalarında Tıbbi Hata Şikayet Olgularının İncelenmesi: Retrospektif Bir Çalışma | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik  Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı  Hemşire Belkıs Gülçin Ejder | Ulusal | Ege Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi Dergisi, 38(2), 25-33. | Tr Dizin |
| Sözel Bildiri | Kolorektal Kanser Hastalarının Yaşam Kalitesi ve Bunu Etkileyen Etmenlerin İncelenemesi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı,  Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik,  Prof. Dr. Kemal Erdinç Kamer,  Arş. Gör. Sinem Eskidemir,  Hemşire Fazilet Adıgüzel | Uluslararası | 1. 4. Uluslararası 12. Ulusal Türk Cerrahi ve Ameliyathane Hemşireliği Kongresi (13-16 Ocak 2022) |  |
| Sözel Bildiri | Sağlık Bakım Uygulamalarında Tıbbi Hata Şikâyet Olgularının İncelenmesi: Retrospektif Bir Çalışma | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Uluslararası | 6. Uluslararası Adli Hemşirelik Kongresi | Sözel Bildiri |
| Sözel Bildiri | Acil Serviste Hemşirelerin Adli Olgu Deneyimleri: Bir Fenomenolojik Çalışma | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik  Uzm Hemşire Çağrı Gültepe | Uluslararası | 6. Uluslararası Adli Hemşirelik Kongresi | Sözel Bildiri |
| Sözel Bildiri | Kanıtı Uygulamaya Dönüştürme Modeli İle Yoğun Bakım Hastalarına Verilen Bakımın Santral Venöz Kateter İlişkili Enfeksiyonların Önlenmesinde Etkisi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı,  A.Sarıkaya | Uluslararası | 3. Uluslararası 9. Ulusal Yoğun Bakım Hemşireleri Kongresi ( 9-12 Kasım 2022) | Sözel Bildiri |
| Sözel Bildiri | Enfeksiyon Önleme Kılavuzlarına Uyumun Gözlem Yöntemi İle Değerlendirilmesi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı,  A.Sarıkaya | Uluslararası | 3. Uluslararası 9. Ulusal Yoğun Bakım Hemşireleri Kongresi ( 9-12 Kasım 2022) | Sözel Bildiri |
| Poster Bildiri | Sağlık Hizmeti İlişkili Enfeksiyonları Önlemede Kanıta Dayalı Kılavuz Önerilerinin Uygulanmasını Artırma Stratejileri | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Uluslararası | 3. Uluslararası 9. Ulusal Yoğun Bakım Hemşireleri Kongresi ( 9-12 Kasım 2022) | Poster Bildiri |
| Makale | Working Conditions and Quality of Life of Cancer Survivors: a Cross-Sectional Survey | İngilizce | Yılmaz, M., Uyanık, G., Alaşalvar, F.E., Dişsiz, G. & Alacacıoğlu, A | Uluslararası | Cyprus Journal of Medical Sciences. 7(4), 520-527 | E-SCI |
| Makale | A study of university students spending time with young people with autism. | ingilizce | Yıldırım Sarı Hatice, Dereli Feyza, Ardahan Akgül Esra | Uluslararası | Mark Allen Group, 18(3), 126-131. Doi: 10.12968/bjnn.2022.18.3.126 |  |
| Makale | 65 Yaş ve Üzeri Bireylerin Bağışıklama Durumlarının Belirlenmesi: Aile Sağlığı Merkezi Örneği | Türkçe | Dereli Feyza, Uyanık Gülçin, Yıldırım Duman Jülide Gülizar, Ağartıoğlu Kundakçı Gamze, Yılmaz Medine | Ulusal | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi, 7(2), 299-305. |  |
| Makale | İlkokul birinci sınıfta okuyan öğrencilerde işeme bozukluğu ile ebeveyn tutumu arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Doç.Dr. Betül Aktaş | Uluslararası | Sağlık Akademisyenleri Dergisi: 2022;9(3):258-264 | İndex Copernicus, EBSCO Central & Eastern European Academic Source, EBSCO CINAHL,EuroPub, Sobiad, Asos İndex, Turk Medline, Google Sholar, Dergipark,Türkiye Atıf Dizini  ve Araştırmax |
| Makale | Relationship between Medication Compliance and Fatalistic Tendency in Patients with Hypertension | İngilizce | Doç.Dr. Betül Aktaş | Ululararası | International Journal of Caring Sciences:2022; 15:167-176 | [DOAJ](http://www.doaj.org/)  [EBSCOhost](http://www.ebscohost.com/)  [Google Scholar](http://scholar.google.com/)  [Open J-Gate](http://www.openj-gate.com/)  [ProQuest](http://www.proquest.com/en-US/)  [WorldCat](http://www.worldcat.org/)  EMcare  CINAHL  ZDB  TOC Premier  Academic Journals Database  Genamics Journal Seek |
| Makale | Testis Kanseri ve Kendi Kendine Testis Muayenesine Yönelik İnanç ve Tutumlar İle Kadercilik Eğilimi Arasındaki İlişki | Türkçe | Doç.Dr. Betül Aktaş |  | İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi 2022; 7(3): 501-506 | EBSCO, ProQuest Central, ROAD, World Catalogue Of Scientific Journal, SOBIAD, Türkiye Atıf Dizini, Google Scholar, Academindex |
| Makale | [Attitudes and self-perception of 10-to 14-year-old students toward obese children](https://scholar.google.com.tr/citations?view_op=view_citation&hl=tr&user=3yLT170AAAAJ&sortby=pubdate&citation_for_view=3yLT170AAAAJ:c2LjitseEfMC) | İngilizce | H Ciloglu, M Yilmaz | Uluslarası | The Journal of School Nursing; 38 (3), 279-286 | SSCI |
| Makale | [Nurse-led home modification interventions for community-dwelling older adults with dementia and their impact on falls prevention](https://scholar.google.com.tr/citations?view_op=view_citation&hl=tr&user=3yLT170AAAAJ&sortby=pubdate&citation_for_view=3yLT170AAAAJ:p9YawgimX9oC) | İngilizce | C Yeni, M Yilmaz | Uluslararası | British Journal of Community Nursing; 27 (2), 78-88 | Scopus |
| Makale | [Tip 2 Diyabetes Mellitus Tanılı Bireylerin Beslenme Okuryazarlığı ile Öz-Etkililik ve Diyabet Öz Bakım Aktiviteleri İlişkisi](https://scholar.google.com.tr/citations?view_op=view_citation&hl=tr&user=3yLT170AAAAJ&sortby=pubdate&citation_for_view=3yLT170AAAAJ:yymuTJNBJz4C) | İngilizce | My Ezgi Durak | Uluslararası | Journal of Hacettepe University Faculty of Nursing 9 (1), 57-63 | EBSCO |
| Makale | İlkokul öğrencilerinde obezite, fiziksel aktivite ve özetkililik-yeterlilik düzeylerinin incelenmesi | Türkçe | Medine Yılmaz, Gamze Ağartıoğlu Kundakçı, Gülçi Uyanık, Dilek Ongan, Hatice Yıldırım Sarı, Nursan Akay, Ertan Algül, Asaf Yıldırım | Uluslararası | Ahi Evran Tıp Dergisi | EBSCO |
| Makale | Kan Basıncı Farkındalığı ve İçgörü Ölçeği: Geçerlik ve Güvenirlik Çalışması | Türkçe | Medine Yılmaz, Gamze Ağartıoğlu Kundakçı, Gülçin Uyanık, Gülseren Pamuk, Esra Meltem Koç | Ulusal | Sürekli Tıp Eğitimi Dergisi | TR Dizin |
| Makale | Amerikan Diyabet Birliği (ADA) 2022Diyabette Tıbbi Bakım Standartları | Türkçe | Prof. Dr. Elif Ünsal Avdal  Prof. Dr. Yasemin Tokem | Uluslararası | Turkish Diabetes Nursing Diabetes, 2022 | Uluslar arası İndex |
| Makale | Böbreklerde Glomerüler Bozukluklar | Türkçe | Prof. Dr. Elif Ünsal Avdal | Uluslararası | Türkiye Klinikleri Dergisi, 2022 | Uluslar arası İndex |
| Makale | [Aletli Periton Diyalizi](https://www.turkiyeklinikleri.com/article/tr-aletli-periton-diyalizi-99668.html) | Türkçe | Prof. Dr. Elif Ünsal Avdal | Uluslararası | Türkiye Klinikleri Dergisi, 2022 | Uluslar arası İndex |
| Sözel Bildiri | Mini Review: Mobile applications for measuring tremor | English | Tokem Y. | UA | 5th International Conferences on Medical Devices, 6-7 June 2022, Gaziantep, Türkiye. |  |
| Makale | Validity and reliability of the turkish version of self-care behaviour scale in patients with rheumatoid arthritis. | English | Tokem Y. | UA | Journal of Turkish Society For Rheumatology2022;14(1): 1-6. | UA Alan Dizini |
| Makale | Bir akut miyokard infarktüsü hastasında acil bakım yönetimi: Hemşirelikte simülasyon senaryo tasarımı örneği | Türkçe | Tokem Y. | Ulusal | Turkish Journal of Cardiovascular Nursing 2022;13(31): 110-119 | TR Dizin |
| Makale | Hemodiyaliz hastalarında bulantı kusma yönetiminde yaklaşımlar | Türkçe | Tokem Y. | Ulusal | Nefroloji Hemşireliği Dergisi |  |
| Sözel Bildiri | Fiziksel Engelli Kadınların Obstetri ve Jinekoloji Servisleri ile Ilgili Yaşadıkları Deneyimler: Bir Fenomenolojik Çalışma | TR | Ekin Dila Topaloğlu Ören , Gül Ertem | Uluslararası | 2. Uluslararası, 4. Ulusal Doğuma Hazırlık Eğitimi ve Eğiticiliği Kongresi, 27-30 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Gebelikte Doğum Korkusu ve Emzirme Öz Yeterliliği | TR | Dr.Öğr.Üyesi.Ekin Dila Topaloğlu Ören | Uluslararası | 2. Uluslararası, 4. Ulusal Doğuma Hazırlık Eğitimi ve Eğiticiliği Kongresi, 27-30 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Sexual Dysfunction and Affecting Factors in Menopausal Women | TR | Ekin Dila Topaloğlu Ören , Gül Ertem | Uluslararası | 4. Uluslararası 5. Ulusal Doğum Sonu Bakım Kongresi, 29-30 Eylül-1 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | COVID-19 Pandemisinin Doğurganlık Çağındaki Kadınların Gebelik Niyetine Etkisi | TR | Ayşe Karayel, Gülşen Işık | Uluslararası | 2.Uluslararası 4.Ulusal Doğuma Hazırlık Sınıfı Eğitimi ve Eğiticiliği Kongresi, 27-30 Ekim 2022, Çeşme, İzmir | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Doğum Korkusu Yasayan Annelerin Doğum Deneyimleri: Fenomenolojik Bir Çalışma | TR | Seda Çetin Avcı, Gülşen Işık, Nuray Egelioğlu Cetişli | Uluslararası | 4. Uluslararası 5. Ulusal Doğum Sonu Bakım Kongresi, 29-30 Eylül-1 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Gebelikte Endoskopik Retrograd Kolanjiyopankreatografi (Ercp) Uygulaması ve Bakımı | TR | Öznur Yaşar , Ekin Dila Topaloğlu Ören | Uluslararası | 4. Uluslararası 5. Ulusal Doğum Sonu Bakım Kongresi, 29-30 Eylül-1 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Makale | The Effect of Gestational Diabetes on Depression and Breastfeeding Self-Efficacy in Pregnancy and Postpartum Period | İngilizce | Gülşen Işık, Nuray Egelioğlu Cetişli | Uluslararası | Clinical and Experimental Health Sciences, 2022;12(2), 323-330 | ESCI |
| Makale | “Genetics and genomic competency of Turkish nurses A descriptive cross-sectional study,” | İngilizce | Yeşilçınar, İ., Seven, M., Şahin, E., & Calzone, K. | Uluslararası | Nurse Education Today, vol. 109, no. 105239, pp. 1–7 | SCI-E |
| Makale | Anxiety during the pregnancy and affecting factors a cross-sectional study. | İngilizce | Yeşilçınar, İ., Acavut, G., & Güvenç, G. | Uluslararası | Archives of Gynecology and Obstetrics, 1–7. | SCI-E |
| Makale | (2022). Test Retest Reliability of a Turkish Version of the Genetics and Genomics in Nursing Practice Survey. | İngilizce | Yeşilçınar, İ., Seven, M., Şahin, E., & Calzone, K. | Uluslararası | Journal of Nursing Measurement, 30(3), 464–481. | ESCI |
| Makale | Turkish version of the pregnancy experience scale-brief validity and reliability study. | İngilizce | Yeşilçınar, İ., Şahin, E., & Güvenç, G. | Uluslararası | Central European Journal of Nursing and Midwifery, 13(3), 676–683. | Alan endeksleri (SCOPUS, EBSCO, Proquest, DOAJ, HINARI) |
| Makale | Erkeklerin Aile Planlaması Yöntemlerine Yönelik Tutumlarının Belirlenmesi. | Türkçe | Yeşilçınar, İ., Şahin, E., & Yavan, T. | Uluslararası | İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi, 7(3), 577–583. | EBSCO, ProQuest, ROAD, World Catalogue of Scientific Journal, Türkiye Atıf Dizini, SOBIAD Atıf Dizini, Google Scholar |
| Makale | Son Trimestırdaki Gebelerin Üriner İnkontinans Yaşama Durumları ve Gebelik Deneyimlerinin İncelenmesi. | Türkçe | Yeşilçınar, İ., Şahin, E., & Kuşkanadı, B. | Ulusal | Jinekoloji-Obstetrik ve Neonatoloji Tıp Dergisi, 19(1), 1176–1183. | TR DİZİN |
| Makale | Determining the relationship between magnet properties of hospitals and the professional values of the nurses: A crosssectional study | İngilizce | Simge Evrenol Öçal, Füsun Terzioğlu | Uluslararası | Journal of Nursing Management  Vol:30 Number:4  Page:1027-1041 | SCI-E |
| Sözel Bildiri | Gebelik, Postpartum  Dönemde Saglıklı Yasam Tarzı ve Kilo Yönetimi Ýçin Teknoloji Kullanımı | Türkçe | Zeynep Daşıkan, Seda Çetin Avcı | Uluslararası | 4. Uluslararası 5. Ulusal Doğum Sonu Bakım Kongresi, 29-30 Eylül-1 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Suriyeli Mülteci  Kadınların Postpartum Döneme Ýliskin Geleneksel Uygulamaları Bilme ve Uygulama Durumları | TR | Seda Çetin Avcı, Emine Temizkan, Emine Gök, Aylin Taner, Sezer Er Güneri | Uluslararası | 2.Uluslararası 4.Ulusal Doğuma Hazırlık Sınıfı Eğitimi ve Eğiticiliği Kongresi, 27-30 Ekim 2022, Çeşme, İzmir | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | COVİD-19 Fobisi ve Gebelik | TR | Simge Evrenol Öçal | Ulusal | II. Ulusal Perinatal Psikiyatri Sempozyumu COVID-19 Sonrası Dönemde Perinatal Psikiyatri Yaklaşımları (9-10 Şubat 2022, Manisa) | Ulusal |
| Sözel Bildiri | Emziren Annelerin Yetersiz Süt Algısı, Bebeklerin Aldıkları Sütün Miktarı ve Anne Sütünü Artırdığı Düşünülen Ürünleri Kullanım Durumları | TR | Simge Evrenol Öçal, Nuray Egelioğlu Cetişli | Uluslararası | 2.Uluslararası 4.Ulusal Doğuma Hazırlık Sınıfı Eğitimi ve Eğiticiliği Kongresi, 27-30 Ekim 2022, Çeşme, İzmir | Uluslararası |
| Sözel Bildiri | Gebelik ve Postpartum Dönemde Kozmetik | TR | Sakine Zeyna Can, Simge Evrenol Öçal | Uluslararası | 4. Uluslararası 5. Ulusal Doğum Sonu Bakım Kongresi, 29-30 Eylül-1 Ekim 2022 | Uluslararası |
| Makale | Anne sütü | İngilizce | Eroğlu Filibeli B., Karabulut Bayraktar M., Aksun S., Çatlı G., Doç. Dr. Yıldırım J. G.,  Dündar B. N. | Uluslararası | The effect of breast milk nesfatin-1 and ghrelin levels on growth in infants with SGA. The Turkish Journal of Pediatrics 2022; 64: 239-245. DOI: 10.24953/turkjped.2021.1075 |  |
| Makale | Kendi kendine İlaç yönetimi | Türkçe | Baran Z, Çetin D, Yıldırım Jg, Ardahan M. | Uluslararası | Kendi Kendine İlaç Yönetiminde Tele-Sağlık Uygulamaları: Sistematik Derleme. Sağlık Akademisi Kastamonu. 2022;7(2):396-409. DOI: 10.25279/sak.731200 |  |
| Makale | Maneviyat | İngilizce | Yıldırım J. G., Ertem M. | Uluslararası | Professional quality of life and perceptions of spirituality and spiritual care among nurses: Relationship and affecting factors. Perspectives in Psychiatric care.  [2022;58(2):438-447. DOI: 10.1111/ppc.12794](https://doi.org/10.1111/ppc.12794) | Makale |
| Makale | The risk of developing colorectal cancer in individuals aged 50-70 years and behavioral changes in high-risk individuals regarding a fecal occult blood test | İngilizce | Dönmez Rö, Özsoy S, Ardahan M | Uluslararası | Journal of Surgery and Medicine , 6(1): 14-19. | EBSCO |
| Makale | The achievements gained by nursing students from internship practices: a descriptive study | İngilizce | Dönmez Rö, Ardahan M, Işkın M, Abay M | Uluslararası | International Journal of Caring Sciences, 15(1): 489-498. | EBSCO |
| Makale | The effect of the motivational interview program on coping and adaptation of patients with type 2 diabetes : an action research study | İngilizce | Muslu L, Ardahan M | Uluslararası | Journal of Basic and Clinical Health Sciences, 6(1): 33-46. | ESCI |
| Makale | Kendi Kendine İlaç Yönetiminde Tele Sağlık Uygulamaları: Sistematik Derleme | Türkçe | Baran Z, Çetin D, Yıldırım JG, Ardahan M | Ulusal | Sağlık Akademisi Kastamonu, 7(2): 396-409. | Index Copernicus |
| Bildiri | İntörn  Hemşirelik Öğrencilerinin Tamamlayıcı Alternatif Yöntemler Hakkındaki  Bilgi Düzeyleri | Türkçe | Ardahan M, Toy Ö | Ulusal | 3. Uluslararası 5. Ulusal Tamamlayıcı Terapiler ve Destekleyici Bakım Uygulamaları Kongresi Bildiri Kitabı, 21-23 Nisan 2022, Çevrimiçi Kongre, sayfa: 130-139 ( Tam metin bildiri) (Sözel sunum) |  |
| Makale | Nurses’ view of implementation  evidence-based fall prevention  interventions: A qualitative study | İngilizce | Ayhan Oncu Y, Seren İntepeler Ş. | Uluslararası | J  Nurs Manag.2022;30:234–242.  https://doi.org/10.1111/jonm.1348 | SCI |
| Sözel Bildiri | Predicting Nurses' Evidence-Based Practice Attitudes: The Role of Healthy Work Environment | İngilizce | Ayhan Öncü, Y. | Uluslararası | 8th International Nursing Management Conference (Oral Presentation) |  |
| Sözel Bildiri | Pandemi de Hasta Güvenliği Kapsamı Değişti mi?  Yönetici Hemşire Deneyimleri | Türkçe | Ünal A, Ayhan Öncü Y, İlaslan E. | Uluslararası | 2. Ulusal ve 1. Uluslararası Hemşirelikte Yönetim Kongresi (Sözel Bildiri) |  |
| Makale | Sarkopenide Beslenmenin Rolü | Türkçe | Doç. Dr. Gülşah Kaner, Arş. Gör. Çağla Ayer | Ulusal | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi, 2022: 7(2): 441-445 | EBSCO, ProQuest Central |
| Makale | Menopoz Döneminde Beslenmenin Yönetimi | Türkçe | Doç. Dr. Gülşah Kaner,Arş. Gör. Çağla Ayer | Ulusal | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi, 2022: 7(1): 191-197 | EBSCO, ProQuest Central |
| Makale | The Effect of A Weight-Loss Diet in Women Doing Reformer Pilates: A 12-Week Evaluation | İngilizce | Doç. Dr. Gülşah Kaner,Arş. Gör. Çağla Ayer | Uluslararası | Journal of Contemporary Medicine, 2022: 12(1): 19-26 | DOAJ, SOBİAD, Index Copernicus |
| Makale | Nutritional interventions in older people with COVID-19: an overview of the evidence | İngilizce | Stacey Jones, Elizabeth Archer, Dilek Ongan Et Al (EFAD ESDN Older Adults) | Uluslararası | 01 February 2022 / Vol 34 issue 1  doi: 10.7748/nop.2021.e1368 | Scopus, EMBASE |
| Makale | COVID-19 Pandemi Sürecinde Yetişkin Bireylerin Değişen  Beslenme Alışkanlıklarının Değerlendirilmesi | Türkçe | Kaner G, Songür Bozdağ An, Ongan D, Yurtdaş Depboylu G, Çalık G. | Ulusal | Forbes J Med 2022;3(2):131-138 | TR Dizin, İndex Cop. |
| Makale | Yaşlılıkta Beslenme Durumunu Etkileyen Engellilik Sorunlarına Karşı Uygulanan Beslenme Çözümleri | Türkçe | Kübra Tonbalak Dilek Ongan | Ulusal | Yıl 2022, Cilt 7, Sayı 2, 435 - 440 | EBSCO, ProQuest Central |
| Makale | İlkokul Öğrencilerinin Obezite, Fiziksel Aktivite ve Özetkililik-Yeterlilik Düzeylerinin İncelenmesi | Türkçe | Yılmaz Medine, Ağartıoğlu Kundakçı Gamze, Uyanık Gülçin, Ongan Dilek, Yıldırım Sarı Hatice, Akay Nurdan, Algül Ertan, Yıldırım Asaf | Ulusal | https://doi.org/10.46332/aemj.841750 | TR Dizin, EBSCO |
| Makale | Mediterranean diet in adolescent with Nonalcholic fatty liver disease | İNGİLİZCE | Dr. Öğr. Üyesi Gamze Yurtdaş Depboylu | Uluslararası | Pediatric obesity,  17(4), e12872. | SCI |
| Makale | Nutritional Status in children with Epilepsy | İNGİLİZCE | Doç. Dr. Gülşah Kaner, Dr. Öğr. Üyesi Gamze Yurtdaş Depboylu, Arş. Gör. Gamze Çalık | Uluslararası | Clinical Nutrition-ESPEN  48: 259-266. | E- SCI |
| Makale | Sarcopenia in patient with Chronic Kidney Disease | İNGİLİZCE | Dr. Öğr. Üyesi Gamze Yurtdaş Depboylu | Uluslararası | Journal of Renal Nutrition  32(6):677-684. | SCI |
| Makale | Breastfeeding, Complementary Feeding and Increasing Breast Milk in Mothers | İngilizce | Doç. Dr. Gülşah Kaner, Dr. Öğr. Üyesi Gamze Yurtdaş Depboylu, Arş. Gör. Gamze Çalık | Uluslararası | Revista Española de Nutrición Humana y Dietética, 26. | E-SCI |
| Makale | Klimakteriyum Dönemdeki Kadınların Beslenme Durumlarının Saptanması | Türkçe | Hakan Üçtepe, Özge Küçükerdönmez, Gülşah Kaner, Gamze Çalık | Ulusal | Turkiye Klinikleri J Health Sci. 2022;7(1):1-10 | TR Dizin |
| Makale | Evaluation of 25-hydroxyvitamin D levels in obese individuals | İngilizce | Gülşah Kaner, Neriman İnanç, Eda Başmısırlı, Kürşad Ünlühizarcı | Uluslararası | Gulhane Med J 2022;64:152-8 | Scopus |
| Makale | The Effect of Body Weight on Sleep Quality and Sleep Duration in Adolescents | İngilizce | [Beytül Yılmaz](https://dergipark.org.tr/en/pub/@7532FC-6A15B8-3A8401-BD54AD-197B68-CC1635-285306-679761-78793A-A5F3D3-015633-80) [Betül Çiçek](https://dergipark.org.tr/en/pub/@fleur) [Gülşah Kaner](https://dergipark.org.tr/en/pub/@kanergulsah) | Uluslararası | J Contemp Med 2022;12(2):238-243 | DOAJ |
| Makale | 1. Ketojenik Diyetin Dirençli Epilepsi Üzerine Etkisine Güncel Bakış | Türkçe | [Gizem Alaca](https://dergipark.org.tr/en/pub/ikcusbfd/issue/68428/937702#article-authors-list) [Gülşah Kaner](https://dergipark.org.tr/en/pub/@kanergulsah) [Gamze Yurtdaş](https://dergipark.org.tr/en/pub/@gamze-) | Ulusal | İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi 2022; 7(1): 123-128 |  |
| Makale | 1. Obezitesi Olan Diyabetli Bireylerde Dinlenme Metabolik Hızının Belirlenmesinde Kullanılan Yöntemler | Türkçe | [Gülşah Kaner](https://dergipark.org.tr/en/pub/@kanergulsah) [Buse Bakır](https://dergipark.org.tr/en/pub/@busebakir) | Ulusal | İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi  2022; 7(1):151-155 |  |
| Makale | 1. Changes In Food Preferences and Purchase Behaviors in The New Normal: A Cross-Sectional Study | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Tuba Yalçın | Uluslararası | Revista Española de Nutrición Humana y Dietética 2022; 26(3):167-177 | E-SCI |
| Makale | 1. Anthropometric Measurements and Serum TNF-α, IL-6, and Adiponectin in Type 2 Diabetes | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Tuba Yalçın | Uluslararası | Diabetology International 2022;13(2):396-406 | E-SCI |
| Makale | 1. Assessment of dietary habits and use of nutritional supplements in COVID-19: A cross-sectional study | İngilizce | Arş. Gör. Çağla Ayer | Uluslararası | PharmaNutrition 2022: 22, 100309 | E-SCI |
| Kitap Bölümü | 1. Kemik eklem hastalıklarının beslenme tedavisinde protein alımı | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Tuba Yalçın | Ulusal | Türkiye Klinikleri, 1. Baskı, Ankara; 2022. p.59-64 |  |
| Makale | A narrative review on food neophobia throughout the life span: Relationships with   1. dietary behaviors and interventions to reduce it | İngilizce | Arş. Gör. Yasemin Karaağaç | Uluslararası | The British Journal of Nutrition |  |
| Sözel Bildiri | Duygusal iştah ve beslenme durumu arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Yasemin Karaağaç | Uluslararası | 2. Uluslararası Gazi Sağlık Bilimleri Kongresi |  |
| Sözel Bildiri | Üniversite Öğrencilerinin Besin Desteği Kullanımında COVID-19 Pandemisinin Etkisi | Türkçe | Arş. Gör. Yasemin Karaağaç | Uluslararası | 2. Uluslararası Gazi Sağlık Bilimleri Kongresi |  |
| Makale | Üniversite Öğrencilerinin Beslenme Durumları, Posa Tüketimleri ve Bağırsak Alışkanlıklarının Değerlendirilmesi | Türkçe | Arş. Gör. Buse Bakır | Ulusal | İKÇÜ SBFD Vol:7 No:1  33-40 | EBSCO |
| Makale | Oral Beslenme Solüsyonları Gerçekten Etkin Kullanılabiliyor mu? Hastanın Bilgilendirilmesinin Önemi | Türkçe | Arş. Gör. Buse Bakır | Ulusal | Ege Klinikleri Tıp Dergisi  Vol:60 No:2  137-142 | TR-DİZİN |
| Makale | Shoulder abduction strength is correlated with acromiohumeral distance in patients with acute subacromial impingement syndrome symptoms but not with supraspinatus tendon thickness regardless of disease stage | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Damla Karabay | Uluslararası | Kinesiology 2022; 54 (2): 307-315. | SCI-Exp |
| Makale | Stimulated biofeedback training for a child with Becker muscular dystrophy and compartment syndrome in the left forearm | İngilizce | Arş. Gör. Merve Kurt | Uluslararası | Physiother Theory Pract 2022; 38(11): 1807-1812. | SCI-Exp |
| Makale | COVID-19 and Physical Activity Behaviour in People with Neurological Diseases: A Systematic Review | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | J Dev Phys Disabil 2022;34(6):987-1012. | SCI-Exp |
| Makale | Pelvic floor muscle training on urinary incontinence and sexual function in people with multiple sclerosis: A systematic review | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord 2022;58:103538. | SCI-Exp |
| Makale | The acute effects of action observation training on upper extremity functions, cognitive processes and reaction times: a randomized controlled trial | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük | Uluslararası | J Comp Eff Res 2022;11(13):987-998. | SCI-Exp |
| Makale | Turkish translation, cross-cultural adaptation, and assessment of psychometric properties of the Ottawa sitting scale for the intensive care unit survivors | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Disabil Rehabil 2022;44(23):7304-7311. | SCI-Exp |
| Makale | Predictors of improvement in resting heart rate after exercise training in patients with chronic obstructive pulmonary disease | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Ir J Med Sci  2022;191(4):1613-1619. | SCI-Exp |
| Makale | Grip endurance in patients with rheumatoid arthritis: Its relationship between clinical characteristics, upper extremity functional disability, and quality of life. | İngilizce | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | Int J Rheum Dis  2022;25(9):1060-1067. | SCI-Exp |
| Makale | Hand functions and joint position sense in patients with psoriatic arthritis- a comparison with rheumatoid arthritis and healthy controls. | İngilizce | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | Clin Biomech (Bristol, Avon)  2022;95:105640. | SCI-Exp |
| Makale | Outcomes of pulmonary rehabilitation after lung resection in patients with lung cancer. | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Gogus Kalp Damar Cerrahisi Derg 2022;30(2):227-234. | SCI-Exp |
| Makale | Clinical effects of TB sequelae in patients with COPD. | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Int J Tuberc Lung Dis 2022;26(4):363-368. | SCI-Exp |
| Makale | Convergent validity and test-retest reliability of the unsupported upper limb exercise test in patients with chronic neck pain | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Percept Mot Skills  2022;129(4):1177-1192. | SCI-Exp |
| Makale | Investigation of body awareness and affecting factors in patients with bariatric surgery | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Obes Surg  2022;32(3):829-836. | SCI-Exp |
| Makale | Static and dynamic postural characteristics in patients with chronic obstructive pulmonary disease: The relationship with dyspnea and pulmonary functions | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Heart Lung  2022;54:27-33. | SCI-Exp |
| Makale | Effect of home-based high‑intensity interval training versus moderate‑intensity continuous training in patients with myocardial infarction: A randomized controlled trial | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | Uluslararası | Ir J Med Sci  2022;191(6):2539-2548 | SCI-Exp |
| Makale | Changes in gait characteristics during and Immediately after the 6-minute walk test in persons with multiple sclerosis: A systematic review | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | Phys Ther  2022;102(7):pzac036. | SCI-Exp |
| Makale | Epstein–Barr virus antibody in newly diagnosed multiple sclerosis patients and its association with relapse severity and lesion location | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord  2022;68:104149. | SCI-Exp |
| Makale | Effect of dual-task training on cognitive functions in persons with multiple sclerosis: A systematic review and meta-analysis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord  2022;62:103801. | SCI-Exp |
| Makale | Patient-reported outcome measures for assessing dual-task performance in daily life: A review of current instruments, use, and measurement properties | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | Int J Environ Res Public Health  2022;19(22):15029. | SCI-Exp |
| Makale | Validity and reliability of a smartphone goniometer application for measuring hip range of motions | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | Work  2022;71(1):275-280. | SCI-Exp |
| Makale | Investigating the lower extremity-related anaerobic exercise capacity and functional status in adult patients with familial Mediterranean fever | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | Mod Rheumatol  2022;32(5):980-985. | SCI-Exp |
| Makale | Test-retest reliability and validity of the 6 minute stepper test to evaluate functional exercise capacity in patients with ankylosing spondylitis | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | Mod Rheumatol  2022;32(6):1129-1136. | SCI-Exp |
| Makale | Are static foot posture measures related to static and dynamic plantar pressure parameters? | İngilizce | Araş. Gör. Dr. Müge Kırmızı | Uluslararası | J Am Podiatr Med Assoc  2022;112(6):120-129. | SCI-Exp |
| Makale | The effects of calf muscles fatigue on dynamic plantar pressure distribution in normal foot posture and flexible flatfoot: A case-control study | İngilizce | Araş. Gör. Dr. Müge Kırmızı | Uluslararası | J Back Musculoskelet Rehabil  2022;35(3):649-657. | SCI-Exp |
| Makale | Reliability of the modified four-square step test in revision total knee arthroplasty: A cross-sectional study | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | Physikalische Medizin, Rehabilitationsmedizin, Kurortmedizin  2022; 32(05): 274-278 | SCI-Exp |
| Makale | How does spinal mobility affect balance and postural control in patients with ankylosing spondylitis? A cross-sectional study | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | Aktuelle Rheumatologie 2022; 47(05): 438-443 | SCI-Exp |
| Makale | Effects and safety of exergaming in persons with multiple sclerosis during corticosteroid treatment: A pilot study. | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord  2022;63:103823. | SCI-Exp |
| Makale | The impact of the COVID-19 pandemic on physical therapy practice for people with multiple sclerosis: A multicenter survey study of the RIMS network | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord  2022;62:103799. | SCI-Exp |
| Makale | Intra- and inter-rater reproducibility of the face-to-face and tele-assessment of timed-up and go and 5-times sit-to-stand tests in patients with chronic obstructive pulmonary disease | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | COPD  2022;19(1):125-132. | SCI-Exp |
| Makale | Fatigue is associated with physical inactivity in people with multiple sclerosis despite different environmental backgrounds: Merging and comparing cohorts from Turkey and Israel | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | Mult Scler Relat Disord  2022;57:103456. | SCI-Exp |
| Makale | Restless legs syndrome and related factors in people with multiple sclerosis in Turkey | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | Neurol Res  2022;44(5):415-422. | SCI-Exp |
| Makale | Comparison of immediate effects of foam rolling and dynamic stretching to only dynamic stretching on flexibility, balance and agility in male soccer players | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | J Sport Rehabil  2022;31(1):10-16. | SCI-Exp |
| Makale | Lumbopelvic muscle endurance, morphology, alignment, and mobility in women with primary dysmenorrhea: A case-control study | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Clin Biomech (Bristol, Avon)  2022;92:105582. | SCI-Exp |
| Makale | Sports injury prevention programmes from the sports physical therapist's perspective: An international expert Delphi approach | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Phys Ther Sport  2022;55:146-154. | SCI-Exp |
| Makale | Are eSports more than just sitting? A study comparing energy expenditure | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | Uluslararası | J Comp Eff Res  2022;11(1):39-45. | SCI-Exp |
| Makale | Comparison of anaerobic exercise capacity in children with familial Mediterranean fever and healthy controls | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | J Clin Rheumatol  2022;28(2):e330-e333. | SCI-Exp |
| Makale | Is the repeated pulmonary rehabilitation program as effective as the first one in COPD patients? | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | Tuberk Toraks. 2022;70(2):122-131. | E-SCI |
| Makale | Physical activity and exercise in cardiovascular disease | İngilizce | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | JBACHS  2022; 6(2): 663-672. | E-SCI |
| Makale | Challenges of persons with multiple sclerosis on ocrelizumab treatment during COVID‐19 pandemic | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | Neurol Clin Neurosci  2022;10(1):3-8. | E-SCI |
| Makale | Validity and reliability of performance tests as balance measures in patients with total knee arthroplasty | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | Knee Surg Relat Res  2022;34(1):11. | E-SCI |
| Makale | Students who had face-to-face and online education during Covid-19 Pandemic: A single-center, cross-sectional study | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | Uluslararası | Turk J Physiother Rehabil  2022; 33(3):172-178. | E-SCI |
| Makale | Pandemi döneminde uzaktan eğitim ve yüz yüze eğitim alan üniversite öğrencilerinin Covid-19 korkusu, fiziksel aktivite  düzeyi, mental sağlık, akademik motivasyon ve uyku kalitesinin karşılaştırılması | Türkçe | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Uluslararası | Turk J Physiother Rehabil  2022; 33(3):130-138 | E-SCI |
| Makale | Physical activity and health anxiety in people with and without spinal pain during the COVID-19 lockdown: A comparison study | İngilizce | Araş. Gör. Dr. Müge Kırmızı | Uluslararası | Agri  2022;34(2):84-90. | E-SCI |
| Makale | Autologous free iliac crest bone grafting of glenoid through the rotator interval using double-barrelled cannula | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | Eur J Orthop Surg Traumatol  2022;32(2):279-286. | E-SCI |
| Makale | Comparison of blood pressure and pulse adaptations between younger and older patients during balneotherapy with physiotherapy | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | J Chiropr Med  2022;21(3):197-203. | E-SCI |
| Makale | Does the presence of metabolic syndrome alter serum uric acid concentrations, pain, and well-being in patient with chronic musculoskeletal pain | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Clinical and Experimental Health Sciences  2022;12(4):793-798. | E-SCI |
| Makale | Sağlıklı bireylerde cinsiyetler arasında üst ekstremite fonksiyonelliği açısından fark var mıdır? | Türkçe | Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük | Uluslararası | Izmir Democracy University Health Sciences Journal 2022;5(2):391-401. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Kanserde fiziksel aktivite ve egzersiz-koruyucu ve tedavi edici etki | Türkçe | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi  2022; 7(1): 129-132. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Palyatif bakımda fizyoterapistin rolü ve kanıta dayalı uygulamalar | Türkçe | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | Izmir Democracy University Health Sciences Journal  2022; 5(1): 9-19. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Sağlık alanında öğrenim gören üniversite öğrencilerinde uygulamalı ders ve stajın akademik öz yeterlik düzeyleri ve problem çözme becerilerine etkisi: Kesitsel bir araştırma | Türkçe | Arş. Gör. Hilal Uzunlar | Uluslararası | Turkiye Klinikleri J Health Sci 2022;7(4):1068-77 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Sağlık alanında öğrenim gören üniversite öğrencilerinin akademik öz-yeterlik düzeyleri ve problem çözme becerileri ile karar vermede öz-saygı ve karar verme stilleri arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Hilal Uzunlar | Uluslararası | H.Ü. Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi  2022;9(1):223-235. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Effects of a progressive rehabilitation program on shoulder internal rotation range of motion, acromiohumeral distance, and pain in an adolescent female swimmer with subacromial pain (Impingement) syndrome | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Damla Karabay | Uluslararası | Int J Disabil Sports Health Sci  2022; 5(1): 56-65 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Obez çocuklarda omurganın yapısı ve mobilitesi ile denge arasındaki ilişkilerin incelenmesi: Ön çalışma | Türkçe | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Uluslararası | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi  2022; 7(3): 571-576 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Investigation of neuropathic pain distribution and related factors in people with multiple sclerosis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | J Mult Scler Res  2022;2(2):46-51. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | The relationships between static and dynamic core stability and anaerobic exercise capacity in young elite male soccer players | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | Turk J Sports Med  2022;57(3):117-122. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Meme kanseri cerrahisi sonrası ekstremite hacmi ile ağrı, duyu ve kavrama kuvveti arasındaki ilişki | Türkçe | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Uluslararası | İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi  2022;7(3):571-576. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Türkiye’de fiziksel aktivite ve çocuk ile ilgili yapılan lisansüstü tezlerin incelenmesi | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | İnönü Üniversitesi Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu Dergisi  2022;10(2):776-787 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Ayna nöronların fiziksel, sosyal ve bilişsel fonksiyonlar üzerindeki rolü: Geleneksel derleme | Türkçe | Arş. Gör. Merve Keskn | Uluslararası | Turkiye Klinikleri J Health Sci 2022;7(4):1248-59 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Academic productivity of cardiologists working as faculty members in universities in Turkey: A bibliometric analysis study | İngilizce | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Uluslararası | Haydarpasa Numune Med J  2022;62(1):75–81 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Investigation of the effect of learning styles on critical thinking dispositions of physiotherapy and rehabilitation students | İngilizce | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Arch Health Sci Res 2022; 9: 116-122. | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Problem çözme ve karar vermenin nörobilişsel süreci | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Turkiye Klinikleri J Health Sci  2022;7(2):588-96 | WOS Dışı Indeks |
| Makale | Karar verme davranışından sorumlu beyin yapıları | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | Ankara Sağlık Bilimleri Dergisi  2022;11(1): 139-147. | WOS Dışı Indeks |
| Bildiri | Investigation of the relationship between balance, self-confidence, fear of falling, and physical function in cancer patients who have undergone lung resection | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | Comparison of sitting balance and functional independence levels of COPD patients receiving and not receiving non-invasive mechanical ventilation therapy | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | Investigation of the relationship between cognitive function and upper extremity exercise capacity in COPD-A pilot study | İngilizce | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | Comparison of disease knowledge level, dyspnea, disease status, and quality of life in chronic obstructive pulmonary patients with and without comorbidities | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | The relationship of disease knowledge level with perceived knowledge and health status in COPD – A pilot study | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | Investigation of the health status and quality of life in COPD according to the caregivers-a pilot study | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | Uluslararası | ERS 2022 | - |
| Bildiri | Investigation of the relationship between exercise capacity and psychosocial variables in women with fibromyalgia: A preliminary study | İngilizce | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | The relationship between physical activity level and exercise self-efficacy, body awareness, and fatigue severity in rheumatoid arthritis: A cross-sectional and pilot study | İngilizce | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Myokard infarktüsü geçiren hastalarda fiziksel aktivite düzeyi ve sağlıkla ilgili yaşam kalitesi arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | Uluslararası | ICHES-IDU-2022 | - |
| Bildiri | Orta ve ileri yaşlı kadınların omurga yapı ve mobilitesinin karşılaştırılması | Türkçe | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Uluslararası | 14. Uluslararası Türk Omurga Kongresi | - |
| Bildiri | Osteoporoz olan kadınların omurga yapı ve mobilitesi ile ilişkili faktörlerin incelenmesi | Türkçe | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Uluslararası | 14. Uluslararası Türk Omurga Kongresi | - |
| Bildiri | Demographic and clinical characteristics of persons with severe disability: the descriptive study from Turkey | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Can the dual-task paradigm predict disability in persons with multiple sclerosis? Four-year follow-up study | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Factors related to cognitive fatigability in persons with multiple sclerosis and differences between healthy controls | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Association between dual-task performance, cognitive reserve, and cognitive function in people with multiple sclerosis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Six-spot step test with cognitive tasks: a proposed method to assess dual-task ability in people with multiple sclerosis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Predictive ability of the original and short form of the activities-specific balance confidence scale and its individual items for falls in people with multiple sclerosis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | Sustained attention during prolonged walking in persons with multiple sclerosis | İngilizce | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Uluslararası | 38th ECTRIMS | - |
| Bildiri | The validity and reliability of the Turkish version of Pain Catastrophizing Scale-Children in adolescents with familial Mediterranean fever | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | PReS 2022 | - |
| Bildiri | The validity and reliability of the Turkish version of Pain Catastrophizing Scale-Parent in parents of adolescents with familial Mediterranean fever | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | PReS 2022 | - |
| Bildiri | Investigating the associations between the maximal respiratory pressures and cardiorespiratory fitness parameters in children with juvenile idiopathic arthritis | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | The predicted versus measured respiratory pressures, pulmonary functions, cardiopulmonary fitness parameters in children with juvenile idiopathic arthritis | İngilizce | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Investigating the reliability of the Sollerman Hand Function Test and the associations With Disease- and hand-related parameters | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Comparison of hand functions and functional status in patients with limited cutaneous systemic sclerosis and diffuse cutaneous systemic sclerosis | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Wrist joint position sense and manual dexterity in children with juvenile  idiopathic arthritis | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | The relationship between scapular stabilization and hand functions in children  with juvenile idiopathic arthritis | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | The relationship between postural changes and trunk muscle endurance in children with juvenile idiopathic arthritis | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Validity and reliability of Dubousset Functional Test in individuals with back pain | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 5. International Sciences Research Congress | - |
| Bildiri | Investigating the relationship of age, gender, and lateralization with elbow joint proprioception | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 5. International Sciences Research Congress | - |
| Bildiri | Minimal clinically important difference of total knee arthroplasty patient-reported outcome measures | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Reliability and validity of the Cone Evasion Walk Test in patients with total knee arthroplasty: A pilot study | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | EULAR 2022 | - |
| Bildiri | Türkiye’de kronik hastalık riskleri ile ilişkili çeşitli sağlık durumlarının incelenmesi | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 1. Uluslararası / 4. Ulusal Sağlık Hizmetleri Kongresi | - |
| Bildiri | Özel gereksinimli çocukların anneleriyle yapılan lisansüstü tezlerin incelenmesi | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 1. Uluslararası / 4. Ulusal Sağlık Hizmetleri Kongresi | - |
| Bildiri | Lateral epikondilitli bireylerde ortezlerin etkilerini araştıran çalışmaların incelenmesi | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 1. Uluslararası / 4. Ulusal Sağlık Hizmetleri Kongresi | - |
| Bildiri | Geriatrik populasyonda plyometrik egzersizlerin yan etkilerinin incelenmesi | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 1. Uluslararası / 4. Ulusal Sağlık Hizmetleri Kongresi | - |
| Bildiri | Türkiye’de bel ve boyun ağrılarına ilişkin hastalık yükü ve ilişkili faktörler | Türkçe | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 1. Uluslararası / 4. Ulusal Sağlık Hizmetleri Kongresi | - |
| Bildiri | The effects of yoga therapy on knee osteoarthritis: A systematic review | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 5. Uluslararası Sağlık Bilimleri ve Yaşam Kongresi | - |
| Bildiri | A review of studies investigating the effects of kinesioband in individuals with knee osteoarthritis: A systematic review | İngilizce | Araş. Gör. Kevser Kaçmaz | Uluslararası | 5. Uluslararası Sağlık Bilimleri ve Yaşam Kongresi | - |
| Bildiri | Farklı yaş kategorilerinde oynayan futbolcuların omurga postüral yapısı, mobilitesi ve inklinasyonlarının karşılaştırılması | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Uluslararası | 14. Uluslararası Türk Omurga Kongresi | - |
| Bildiri | Diş hekimlerinde çalışma postürü ile omurga postüral yapısı, mobilitesi ve dayanıklılığı arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Merve Keskin | Uluslararası | 14. Uluslararası Türk Omurga Kongresi | - |
| Bildiri | [Isokinetic knee extensor torque asymmetry varies by angle in collegiate athletes 9-months post-ACL reconstruction](https://scholar.google.com/scholar?cluster=2813536631863971676&hl=en&oi=scholarr) | İngilizce | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | Uluslararası | ACSM 2022 | - |
| Bildiri | Tedavisi tamamlanmış erken evre akciğer kanser hastalarında düşme riski ile ilişkili faktörlerin incelenmesi | Türkçe | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | KOAH hastalarında sağlık durumu ve yaşam kalitesinin bakım veren grubuna göre incelenmesi-Ön çalışma | Türkçe | Arş. Gör. Elvan Felekoğlu | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | Astım hastalarında 6 Dakika Yürüme Testi ve 1 Dakika Otur Kalk Testi’nin pik kalp hızı açısından karşılaştırılması- Ön çalışma | Türkçe | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | Kronik obstrüktif akciğer hastalarında üst ekstremite egzersiz kapasitesi ile ilişkili faktörlerin incelenmesi: Ön çalışma | Türkçe | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | Komorbiditesi olan ve olmayan kronik obstruktif akciğer hastalarında hastalık bilgi düzeyi, dispne şiddeti, hastalık durumu ve yaşam kalitesinin karşılaştırılması | Türkçe | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | Kronik obstruktif akciğer hastalarında bilişsel fonksiyonun üst ekstremite egzersiz kapasitesi ile ilişkisinin incelenmesi-Ön çalışma | Türkçe | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Ulusal | Toraks Derneği 25. Yıllık Ulusal Kongre | - |
| Bildiri | Covid-19 nedeniyle hastanede yatarak tedavi olmuş bireylerin uzun dönemde fiziksel aktivite ve kırılganlık açısından değerlendirilmesi – Ön çalışma | Türkçe | Arş. Gör. Elvan FELEKOĞLU | Ulusal | TÜSAD Uluslararası Katılımlı 44. Yıllık Kongresi Solunum 2022 | - |
| Bildiri | Pulmoner rehabilitasyon programını tamamlayan kronik obstrüktif akciğer hastalarında hastalık durumu, dispne şiddeti ve hastalık semptomlarının egzersiz alışkanlıklarına göre incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | Ulusal | TÜSAD Uluslararası Katılımlı 44. Yıllık Kongresi Solunum 2022 | - |
| Bildiri | Non-spesifik kronik bel ağrılı hastalarda postüral kontrolün sürdürülmesinde servikal propriosepsiyonun ve kognitif yüklenmenin etkisi | Türkçe | Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi | - |
| Bildiri | Fizyoterapi öğrencilerinin nörolojiye yönelik tutumları: Fizyoterapi öğrencilerinde “Nörofobi” var mı? | Türkçe | Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | Ulusal | 18. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi | - |
| Bildiri | Jüvenil idyopatik artritte maksimal solunum basınç değerleri ile kardiorespiratuar  uygunluk arasındaki ilişkiler | Türkçe | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Ulusal | 6. Çocuk Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Jüvenil idiopatik artritte öngörülen ve ölçülen kardiorespiratuar sistem değerlendirmelerinin karşılaştırılması | Türkçe | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Ulusal | 6. Çocuk Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Ailesel Akdeniz Ateşi hastalığına sahip adölesanların ve annelerinin ağrı algılarının karşılaştırılması | Türkçe | Arş. Gör. Dr. Devrim Can Saraç | Ulusal | 6. Çocuk Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Sistemik sklerozlu hastalarda performansa dayalı el  fonksiyonlarının değerlendirilmesi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Ulusal | 22. Ulusal Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Romatoid artritli hastalarda el aktivite performansı  (MAP-Hand) ölçeğinin Türkçe versiyonunun geçerliği,  güvenirliği ve psikometrik özellikleri | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Ulusal | 22. Ulusal Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Sistemik sklerozlu hastalarda Nefessizlik İnanışları  Anketinin Türkçe adaptasyonu ve klinik özellikler ile  ilişkisinin incelenmesi | Türkçe | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Ulusal | 22. Ulusal Romatoloji Kongresi | - |
| Bildiri | Sağlıklı genç yetişkinlerde maksimal oksijen kapasitesi ile reaksiyon zaman hızı arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Merve Keskin | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi | - |
| Bildiri | Diş hekimlerinde meslekte çalışma süresi ile omurga postüral yapısı, mobilitesi ve dayanıklılığı arasındaki ilişkinin incelenmesi | Türkçe | Arş. Gör. Merve Keskin | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi | - |
| Bildiri | Erken Evre Diz Osteoartritli Olgularda Beden Kütle İndeksine Göre Ağrı, Fonksiyon, Kas Kuvveti Ve Yetiyitimi Karşılaştırılması’. | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi | - |
| Bildiri | Fizyoterapistlerde İş Tatmini ve Eleştirel Düşünme Düzeylerinin İncelenmesi’. | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi |  |
| Bildiri | ‘Erken Evre Diz Osteoartritinde Psikososyal Faktörler İle Fiziksel Fonksiyonun İlişkisi’ | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi |  |
| Bildiri | ‘Erken Evre Diz Osteoartritli Olgularda Osteoartrit Şiddeti İle Alt Ekstemite Dizilimi Ve Kas Kuvveti Arasındaki İlişki’. | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi |  |
| Bildiri | ‘Erkek Futbolcularda Farklı Süreler ile Uygulanan Miyofasiyal Gevşetme Yönteminin Dinamik Denge, Çeviklik ve Hız Üzerine Akut Etkilerinin Karşılaştırılması: Ön Çalışma’. | Türkçe | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Ulusal | XVIII. Fizyoterapide Gelişmeler Kongresi |  |
| Makale | Nitel araştırmaların rapor edilmesi: COREQ Kontrol Listesinin Türkçe uyarlaması | Tr | Özden, S. A., Tekindal, M., Gedik, T. E., Ege, A., Erim, F., & Agah, M. | Uluslararası | European Journal of Science and Technology, (35), 522-529. | TR Dizin |
| Makale | The effect of bibliotherapy on the development of self-efficacy of women with disabled children | Eng | Öztemiz, S., & Tekindal, M. | Uluslararası | Information development, 38(3), 452-463. | SSCI |
| Makale | Klinik çalışmalarda yapay zekâ uygulamalarının raporlanmasında CONSORT-AI protokolünün kullanımı | Tr | Tekindal, M. A., Tekindal, M., Demirsöz, M., & Özel, Z. | Uluslararası | Eurasian Journal of Veterinary Sciences, 38(2), 66-74. | TR Dizin, EBSCO |
| Makale | Ergenlerin gelecek beklentilerinin ekolojik yaklaşımla incelenmesi: Bir karma yöntem araştırması | Tr | Ege, A. & Erbay, A. | Uluslararası | Milli Eğitim Dergisi, 51(233), 97-125. | TR Dizin, Scopus |
| Makale | The role of place: An analysis of climate change perception in the European Union | Eng | Morales-Giner, P. & Gedik, T. E. | Uluslararası | Social Currents, 23294965221139853. | ESCI |
| Makale | Religiosity dynamics among recently arrived Turkish marriage migrants in Germany | Eng | Tezcan, T., Gedik, T. E., & Ceobanu, A. M. | Uluslararası | Journal of Ethnic and Migration Studies, 1-25. | SSCI |
| Kitap | Bilgisayar Destekli Nitel Veri Analizi Programı: MAXQDA (Cilt 4). Sağlık Bilimlerinde Bilimsel Araştırma: Nicel ve Nitel Yöntemlerin Paket Program Uygulamaları (Edt. MA Tekindal, R. Güven) | Tr | Tekindal, M. ve Uğuz-Arsu, Ş. |  | Akademisyen Yayınevi ISBN 978-625-8259-30-8, DOI: 10.37609/akya.2175 |  |
| Kitap | Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tr | Tekindal, M. ve Ege, A. (Editör). |  | Nobel Akademik Yayıncılık |  |
| Kitap Bölümü | Eğitimde Büyük Veri Uygulamaları Ve Öğrenme Analitiği Farkındalık Ölçümü: Geçerlik Güvenirlik Çalışması. İçinde Eğitimde Güncel Araştırmalar. | Tr | Tekindal, M. A., Tekindal M., Zabzun G., & Baba Korkmaz Ö. |  | Gece Publishing. 978-625-430-043-1 |  |
| Kitap Bölümü | Bibliyoterapi Uygulamaları İle Öz Bakım. Mesleki Stres Faktörlerine Rağmen Ayakta Kalabilme: Ruh Sağlığı Çalışanları İçin Bir Öz Bakım Rehberi. (Edt. Deniz Güler) | Tr | Tekindal M. Ve Öztemiz S. |  | Nobel yayınevi.978-625-417-782-08 |  |
| Kitap Bölümü | Görüşme Teknikleri. İçinde Genelci Sosyal Hizmet Uygulaması (Edt. Yasemin Özkan, Ozan Selçuk) | Tr | Tekindal M. Ve Özlem Ş.Ö. |  | Nobel Yayınevi. 978-625-417-699-9 |  |
| Kitap Bölümü | Grup Çalışması Süreci: Öncesi, Sırası ve Sonrası. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tr | Ege, A. ve Tekindal, M. |  | Nobel Akademik Yayıncılık, 978-625-427-598-2. |  |
| Kitap Bölümü | Grup Çalışmasında Kayıtlar, Raporlar ve Değerlendirmeler. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tr | Tekindal, M. |  | Nobel Akademik Yayıncılık, 978-625-427-598-2. |  |
| Kitap Bölümü | Grup Çalışmasında Bilimsel Araştırma Süreci. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tr | Ege, A., Tekindal, M. Ve Tekindal, M. A. |  | Nobel Akademik Yayıncılık, 978-625-427-598-2. |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Tablo 62 Kitap Yayınları | | |
| **Türü** | **Adı** | **Yayın Sahibi** |
| **Telif** | Bilgisayar Destekli Nitel Veri Analizi Programı: MAXQDA (Cilt 4). Sağlık Bilimlerinde Bilimsel Araştırma: Nicel ve Nitel Yöntemlerin Paket Program Uygulamaları | Tekindal, M. ve Uğuz-Arsu, Ş. |
| **Çeviri** | Hemşirelik Tanıları El Kitabı Bakım Planlamasında Kanıta Dayalı Rehber (çeviri kitabı içinde bölüm yazarlığı) | (İlgili bölümlerde tek isim yazar)  Doç. Dr. Melike Ertem,  Ankara Nobel Tıp Kitabevleri |
| Fizyoterapide Araştırmayı Anlamak | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan |
| **Editör** | Kronik Hastalıkların Tedavi ve Bakımında Algoritmalar ve Klinik Karar Verme | Prof. Dr. Elif Ünsal  Avdal, Hipokrat Yayınevi 2022, Editör |
| [Nefrolojide Güncel Kanıt Temelli Yaklaşımlar](https://www.turkiyeklinikleri.com/journal/ic-hastaliklari-hemsireligi-ozel-konular/2149-5726/issue/2022/8/1-0/tr-index.html/) | Prof. Dr. Elif Ünsal  Türkiye Klinikleri, 2022, Editör |
| Sağlık Bilimleri Güncel Araştırmalar ve Yeni Eğilimler 5 | Editör: Doç.Dr. Jülide Gülizar Yıldırım; IVPE, Cetinje, Montenegro |
| Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tekindal, M. ve Ege, A. |
| **Kitap Bölümü** | Hemşirelik Saha Referans El Kitabı (içinde) Bölüm 11 Kardiyovasküler Hastalığı Olan Çocuk | Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Dr. Öğr. Üyesi Beste Özgüven Öztornacı |
| Pediatrik Olgular ve Hemşirelik Bakımı (içinde) Kardiyovasküler Sistem Hastalıkları ve Hemşirelik Bakımı | Prof. Dr. Hatice Yıldırım Sarı, Ar. Gör. Pınar Doğan, Dr. Öğr. Üyesi Esra Ardahan Akgül |
| Nefrolojide Güncel Kanıt Temelli Yaklaşımlar (İçinde) Çocuklarda Nefrolojik Hastalıklar Ve Güncel Hemşirelik Bakımı | Dr. Öğr. Üyesi Beste Özgüven Öztornacı |
| Hemşirelik Tanıları | Doç. Dr. Melike Ertem |
| Sağlık Eğitiminde Oyunlaştırma Ve Yaratıcı Drama | Doç. Dr. Julide Gülizar Yıldırım Duman,Doç. Dr. Melike Ertem |
| Araştırma ve Yayın Etiği.In: Hemşirelik Ve Etik (Eds. Yalım NY., Göçmen Baykara Z.). Ankara Nobel Tıp Kitabevleri, 2022. | Akın E., Büyüktarakçı KM. |
| Hemsirelik Tanıları El Kitabı-Bakım Planlamasında Kanıta Dayalı Rehber, Bölüm adı:(Hemsirelik  Esasları) | Doç. Dr. Derya Uzelli Yilmaz |
| Biyolojik İlaç Tedavisinde Hemşirelik Yönetimi | Prof. Dr. Yasemin TOKEM |
| Akut ve kronik böbrek yetmezliği olan gebelerde güncel yaklaşımlar: Hemşirelik yönetimi. | Dr.Öğr.Üyesi.Ekin Dila Topaloğlu Ören |
| Covid 19 Pandemisi ve Hemşirelik Mesleğine Yansımaları | Çakır SB, Ardahan M |
| Koruyucu Sağlık Hizmetlerinde Sağlık Eğitimi | Ardahan M |
| Ayakdaş Dağlı D. Nefroloji hastalıklarına psikososyal yaklaşım. Ünsal Avdal E, editör. Nefrolojide Güncel Kanıt Temelli Yaklaşımlar. 1. Baskı. Ankara: Türkiye Klinikleri; 2022. p.102-6. | Türkiye Klinikleri |
| Baysan Arabacı L, Taş Soylu G. Bağımlı Birey ve Ailesine Psikososyal Yaklaşım Ed: Hancı Hİ, Demirbaş H. Uyuşturucu İle Mücadele Kitabı 1. Baskı. Ankara: Nobel Aademik Yayıncılık Eğitim Danışmanlık Tic. Ltd. Şti. 2022. p. | Nobel Akademik Yayıncılık |
| Ayakdaş Dağlı D, Baysan Arabacı L. Bağımlı Olan Bireye Bakım Veren Hemşirelerin Rol ve Sorumlulukları. Ed: Hancı Hİ, Demirbaş H. Uyuşturucu İle Mücadele Kitabı. 1. Baskı. Ankara: Nobel Aademik Yayıncılık Eğitim Danışmanlık Tic. Ltd. Şti. 2022. p. | Nobel Akademik Yayıncılık |
| Kardiyak Travma | Arzu TUNA, Gülay Oyur Çelik "Kardiyovasküler Hemşirelik"Kitabı. Akademisyen Yayınevi |
| Kalp Tümörleri | Arzu Tuna, Gülay Oyur Çelik "Kardiyovasküler Hemşirelik"Kitabı. Akademisyen Yayınevi |
| Damar Hastalıkları ve Cerrahisi | Gülay Oyur Çelik, Arzu Tuna "Kardiyovasküler Hemşirelik"Kitabı. Akademisyen Yayınevi |
| Ameliyathane Hemşireliğinde Adli Vakalar | Gülay Oyur Çelik  6. Uluslararası Adli Hemşirelik Kongresi-  Üniversitesi, Kongre Tam Metin Kitabı |
| Akın E., Büyüktarakçı KM. Araştırma ve Yayın Etiği.In: Hemşirelik Ve Etik (Eds. Yalım NY., Göçmen Baykara Z.). Ankara Nobel Tıp Kitabevleri, 2022. | Prof.Dr. Esra Akın, Ankara Nobel Tıp Kitabevleri |
| Hemsirelik Tanıları El Kitabı-Bakım Planlamasında Kanıta Dayalı Rehber, Bölüm adı:(Hemsirelik Esasları) | Doç. Dr. Derya Uzelli Yilmaz Ankara Nobel Tıp Kitabevleri |
| Evde Bakım Hemşireliği. Erkin, Ö., Kalkım, A. & Göl, İ. (Ed.), Halk Sağlığı Hemşireliği 500 Soru 500 Yanıt içinde, (437-442.ss.) | Medine Yılmaz, Gülçin Uyanık  Çukurova Nobel Tıp Kitabevi, Antalya. ISBN: 978-605-2369-42-5. |
| Evrensel Senfoni 2-Doğa İyileştirir, Müziğin Şifası | Dünya Tıp Kitapevi, Editörler: Yelda Özsunar, Hatice Öner, Gülfer Doğan Pekince, Basım sayısı: 1, Sayfa sayısı 147, ISBN: 978-605-9615-88-4 |
| Evrensel Senfoni 2-Doğa İyileştirir, İyileşme Bahçeleri | Dünya Tıp Kitapevi, Editörler: Yelda Özsunar, Hatice Öner, Gülfer Doğan Pekince, Basım sayısı: 1, Sayfa sayısı 147, ISBN: 978-605-9615-88-4 |
| Kardiyovasküler İlaçlar | Prof. Dr. Elif Ünsal Avdal  Akademisyen Yayınevi, 2022 |
| Yara iyileşme Sürecinde Hemşirelik Bakımı | Prof. Dr. Elif Ünsal Hipokrat Yayınevi  Avdal 2022, Editör |
| İnce ve Kalın Bağırsak Hastalıkları  (Kitap: Kronik Hastalıkların Tedavi ve Bakımında Algoritmalar ve Klinik Karar Verme) | Hipokrat Yayınevi 2022, Yazar |
| Gastrointestinal Sistem Hastalıklarında Hemşirelik Bakımı (Kitap: Hemşirelik Saha Rehberi) | Güneş Yayınevi 2022, Yazar |
| Polikistik Böbrek Hastalıkları  (Kitap: [Nefrolojide Güncel Kanıt Temelli Yaklaşımlar](https://www.turkiyeklinikleri.com/journal/ic-hastaliklari-hemsireligi-ozel-konular/2149-5726/issue/2022/8/1-0/tr-index.html/)) | Türkiye Klinikleri, 2022, Yazar |
| Biyolojik İlaç Tedavisinde Hemşirelik Yönetimi, | Tokem Y. Hipokrat Kitabevi |
| Üriner-Fekal İnkontinans ve Hemşirelik Yönetimi | Tokem Y. |
| Menopoz ve Kalp Hastalıkları | Yeşilçınar İ. Yayın Yeri:Türkiye Klinikleri, Editör:Tülay YAVAN, Meltem UĞURLU, Basım sayısı:1, Sayfa sayısı:72, ISBN:978-625-401-750-6, Bölüm Sayfaları:57 -63 |
| Jinekolojik Kanserlerde Radyoterapi ve Hemşirelik Bakımı | Akyüz A., Yeşilçınar İ. Yayın Yeri:Akademisyen Kitabevi, Editör:Sevgi Özkan, Pınar Serçekuş, Erkan Alataş, Basım sayısı:1, Sayfa sayısı:1, ISBN:978-625-8430-81-3, Bölüm Sayfaları:181 -201 |
| Jinekolojik Kanserlerde Kemoterapi ve Hemşirelik Bakımı | Simge Evrenol Öçal, Nuray Egelioğlu Cetişli, Basım sayısı:1, ISBN:978-625-8430-81-3, Bölüm Sayfaları:203-243 |
| Kronik hastalıkların öz-yönetiminde motivasyonel algoritmalar. Editör Ünsal Avdal E. Algoritmalar. | Editör: Ünsal Avdal E. |
| Yıldırım JG, Ertem M. Sağlık Eğitiminde Oyunlaştırma Ve Yaratıcı Drama Editör. Yıldırım JG. Ekim 2022. SAĞLIK BİLİMLERİ Teori, Güncel Araştırmalar ve Yeni Eğilimler 5. Ivpe, Cetinje, Montenegro. | Editör: Doç.Dr. Jülide Gülizar Yıldırım; IVPE, Cetinje, Montenegro |
| Covid 19 Pandemisi ve Hemşirelik Mesleğine Yansımaları | Çakır SB, Ardahan M |
| Koruyucu Sağlık Hizmetlerinde Sağlık Eğitimi | Ardahan M |
| Fonksiyonel Besinlerin Önemi ve Sağlık Üzerindeki Etkiler (Sağlık Bilimlerinde  Güncel Tartışmalar 2) | Doç. Dr. Gülşah Kaner,  Arş. Gör. Çağla Ayer  (Duvar Yayınevi) |
| Çölyak Hastalığında Beslenme Yaklaşımı (Sağlık Bilimlerinde Güncel Tartışmalar 3) | Arş. Gör. Çağla Ayer,  Doç. Dr. Gülşah Kaner  (Duvar Yayınevi) |
| Biyotin, Kolin, İnositol, Karnitin, C Vitamini, Koenzim Q10 (Beslenme İlkeleri 2 kitabında) | Dilek Ongan, Hedef Cs Basın Yayın, Ocak, 2022 |
| Et, Tavuk, Balık, Yumurta, Kurubaklagiller, Sert Kabuklu Meyveler, Yağlı Tohumlar | Dilek Ongan, Hedef Cs Basın Yayın, Ocak, 2022 |
| Yetişkinlerde Nonalkolik Yağlı Karaciğer Hastalığının Non-Farmakolojik  Tedavisi: Tıbbi Beslenme Tedavisi | Gamze Yurtdaş Depboylu  Nobel Yayınevi |
| Çocuklarda Nonalkolik Yağlı Karaciğer Hastalığının Non-Farmakolojik  Tedavisi: Tıbbi Beslenme Tedavisi | Gamze Yurtdaş Depboylu  Nobel Yayınevi |
| Çocuk ve Yetişkinlerde Nonalkolik Yağlı Karaciğer Hastalığının Patogenezi  Ve Komorbiditeleri | Gamze Yurtdaş Depboylu  Nobel Yayınevi |
| Çocuk ve Yetişkinlerde Nonalkolik Yağlı Karaciğer Hastalığının Tanımı,  Epidemiyolojisi Ve Risk Faktörleri | Gamze Yurtdaş Depboylu  Nobel Yayınevi |
| Diyabetli Bireylerde Enerji Gereksiniminin ve Antropometrik Ölçümlerin Değerlendirilmesi | Gülşah Kaner (Türk Diyabet Cemiyeti ve Türkiye Diyabet Vakfı) |
| Vejetaryen Beslenmesi | Gülşah Kaner (T.C Sağlık Bakanlığı) |
| Kemik eklem hastalıklarının beslenme tedavisinde protein alımı | Yalçın, Tuba; Türkiye Klinikleri |
| Beslenmenin Evrimi: Tarihçe (Geçmişten Günümüze Popüler Diyetlere Bilimsel Bakış) | Arş. Gör. Çağla Ayer  Ankara Nobel Tıp Kitapevleri |
| Popüler Diyetler-I: Yüksek Yağ İçeren Diyetler (Geçmişten Günümüze Popüler Diyetlere Bilimsel Bakış) | Arş. Gör. Çağla Ayer  Ankara Nobel Tıp Kitapevleri |
| Popüler Diyetler-II: Orta Düzeyde Yağ İçeren Diyetler (Geçmişten Günümüze Popüler Diyetlere Bilimsel Bakış) | Arş. Gör. Çağla Ayer  Ankara Nobel Tıp Kitapevleri |
| Popüler Diyetler-IV: Yüksek Düzeyde Protein İçeren Diyetler (Geçmişten Günümüze Popüler Diyetlere Bilimsel Bakış) | Arş. Gör. Çağla Ayer  Ankara Nobel Tıp Kitapevleri |
| Popüler Diyetler-VI: Diğer Diyetler (Geçmişten Günümüze Popüler Diyetlere Bilimsel Bakış) | Arş. Gör. Çağla AYER  Ankara Nobel Tıp Kitapevleri |
| İdiopatik Pulmoner Fibrozis ve Egzersiz | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu |
| Yaşlılarda Solunum Sistemi ve Egzersiz | Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu |
| Eylem Gözlem Eğitiminin Nörolojik Hastalıklarda Kullanımı | Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük |
| Palyatif Bakımda Kaşeksi ve Sarkopeni Yönetimi | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum |
| Multipl Sklerozda Telerehabilitasyon | Doç. Dr. Turhan Kahraman |
| Omurga Tedavisinde Mulligan Mobilizasyon Tekniğinin Uygulanması | Prof. Dr. Derya Özer Kaya |
| Omurga Tedavisinde Yumuşak Doku Tekniğinin Uygulanması | Prof. Dr. Derya Özer Kaya |
| Muskuloskeletal Hastaliklar: Osteoporoz | Prof. Dr. Derya Özer Kaya |
| Eğitimde Büyük Veri Uygulamaları Ve Öğrenme Analitiği Farkındalık Ölçümü: Geçerlik Güvenirlik Çalışması. İçinde Eğitimde Güncel Araştırmalar. | Tekindal, M. A., Tekindal M., Zabzun G., & Baba Korkmaz Ö. |
| Bibliyoterapi Uygulamaları İle Öz Bakım. Mesleki Stres Faktörlerine Rağmen Ayakta Kalabilme: Ruh Sağlığı Çalışanları İçin Bir Öz Bakım Rehberi. (Edt. Deniz Güler) | Tekindal M. Ve Öztemiz S. |
| Görüşme Teknikleri. İçinde Genelci Sosyal Hizmet Uygulaması (Edt. Yasemin Özkan, Ozan Selçuk) | Tekindal M. Ve Özlem Ş.Ö. |
| Grup Çalışması Süreci: Öncesi, Sırası ve Sonrası. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Ege, A. ve Tekindal, M. |
| Grup Çalışmasında Kayıtlar, Raporlar ve Değerlendirmeler. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Tekindal, M. |
| Grup Çalışmasında Bilimsel Araştırma Süreci. İçinde Sosyal Hizmet İçin Grup Çalışması | Ege, A., Tekindal, M. Ve Tekindal, M. A. |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 63 WOS Kapsamı Dışında Yayınlanan Yayınlarla İlgili Temel Bilgiler(İKÇÜ Adresli) | |
| **Yayın Türü** | **2022** |
| Uluslararası Hakemli Dergilerde Yayınlanan Makale | **75** |
| Uluslararası Bilimsel Kongrelerde Sunulan Bildiri | **85** |
| Ulusal Hakemli Dergilerde Yayınlanan Makale | **33** |
| Ulusal Bilimsel Kongrelerde Sunulan Bildiri | **26** |
| Kitap Yazarlığı | **5** |
| Ulusal Kitap Editörlüğü | **5** |
| Ulusal Kitapta Bölüm | **28** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 64 Editörlük ve Hakemlik Verileri | | | | |
| **Alt Birim Adı** | **Editörlük**  **/Hakemlik Yapan Öğretim Üyesi Sayısı** | **Editörlük/**  **Hakemlik Yapılan Kitap Sayısı** | **Dergi Hakemliği Yapan Öğretim Üyesi Sayısı** | **Hakemliği Yapılan Dergi Sayısı** |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Diyetetik Anabilim Dalı | 1 |  | 1 | 7 |
| Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Toplu Beslenme sistemleri Anabilim Dalı | 1 |  | 1 | 4 |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü | 1 |  | 8 | 43 |
| Sosyal Hizmet Bölümü | 2 | 1 | 2 | 6 |
| **TOPLAM** | **5** | **1** | **12** | **60** |

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Tablo 65 Bildiriler | | | |
| **Türü** | | **2020** | **2021** | **2022** |
| Uluslararası Poster Bildiri | | 15 | 9 | 26 |
| Uluslararası Sözlü Bildiri | | 42 | 68 | 60 |
| Ulusal Poster Bildiri | | 6 | 2 | 15 |
| Ulusal Sözlü Bildiri | | 17 | 9 | 14 |
| **TOPLAM** | | **80** | **88** | **118** |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Tablo 66 2022 Yılı Atıf Verileri | | | |
| **Alt Birim Adı** | **WOS Kapsamındaki Dergilerde İKÇÜ Adresli Yayınlara Yapılan Atıf Sayısı** | **WOS Kapsamı Dışındaki Dergilerde İKÇÜ Adresli Yayınlara Yapılan Atıf Sayısı** | **Toplam**  **Atıf Sayısı** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **4** | **5** | **9** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **3** | **-** | **3** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **2** | **3** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **5** | **6** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **5** | **7** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **3** | **2** | **5** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **4** | **5** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **6** | **6** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **5** | **6** | **11** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **5** | **2** | **7** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **2** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **1** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **-** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **1** | **3** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **1** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **4** | **4** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **4** | **4** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **6** | **8** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **-** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **3** | **4** | **7** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **4** | **6** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **2** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **1** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **-** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **-** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **-** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **1** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **2** | **2** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **1** | **-** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **-** | **1** | **1** |
| **Fizyoterapi ve Rehabilitasyon** | **2** | **2** | **4** |
| **Hemşirelik** | **1** | **1** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **2** | **-** | **2** |
| **Hemşirelik** | **3** | **-** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **5** | **6** |
| **Hemşirelik** | **5** | **30** | **35** |
| **Hemşirelik** | **6** | **4** | **10** |
| **Hemşirelik** | **6** | **3** | **9** |
| **Hemşirelik** | **1** | **1** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **16** | **21** | **37** |
| **Hemşirelik** | **40** | **19** | **59** |
| **Hemşirelik** | **11** | **13** | **24** |
| **Hemşirelik** | **7** | **5** | **12** |
| **Hemşirelik** | **5** | **2** | **7** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **3** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **3** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **3** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **14** | **14** |
| **Hemşirelik** | **1** | **2** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **4** | **4** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **38** | **38** |
| **Hemşirelik** | **-** | **38** | **38** |
| **Hemşirelik** | **-** | **38** | **38** |
| **Hemşirelik** | **82** | **57** | **139** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **4** | **4** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **-** | **1** |
| **Hemşirelik** | **21** | **24** | **45** |
| **Hemşirelik** | **45** | **10** | **55** |
| **Hemşirelik** | **5** | **15** | **20** |
| **Hemşirelik** | **20** | **5** | **25** |
| **Hemşirelik** | **1** | **-** | **1** |
| **Hemşirelik** | **4** | **-** | **4** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **2** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **-** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **3** | **3** |
| **Hemşirelik** | **1** | **-** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **-** | **1** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **8** | **7** | **15** |
| **Hemşirelik** | **5** | **1** | **6** |
| **Hemşirelik** | **2** | **1** | **3** |
| **Hemşirelik** | **-** | **1** | **1** |
| **Hemşirelik** | **1** | **1** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Hemşirelik** | **-** | **2** | **2** |
| **Beslenme ve Diyetetik** | **-** | **2** | **2** |
| **Beslenme ve Diyetetik** | **2** | **2** | **4** |
| **Beslenme ve Diyetetik** | **46** | **28** | **74** |
| **Beslenme ve Diyetetik** | **16** | **15** | **31** |
| **Sosyal Hizmet** | **404** | **824** | **1228** |
| **Sosyal Hizmet** | **6** | **-** | **6** |

#### 5.4. Toplumsal Katkıya Yönelik Hizmetler

Sosyal sorumluluk projeleri, ders uygulamaları kapsamında yapılandırılan klinik uygulamalar ve saha çalışmaları akademik eğitim yanında toplumsal katkıya destek vermiştir.

#### 5.5. Teknolojik Üretim Faaliyetleri

Teknolojik üretim faaliyetlerimiz bulunmamaktadır.

#### 5.6. Yönetimsel Hizmetler

#### yılı içerisinde 56 adet Fakülte Yönetim Kurulu; 8 adet Fakülte Kurulu toplantısı yapılmıştır

#### 5.7 Ana Hizmet Alanlarını Destekleyici Diğer Hizmetler

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 67 Sağlanan Bursların Niteliği | |
| **Bursun Niteliği** | **Öğrenci Sayısı** |
| Yemek Bursu | 45 |
| Kısmi Zamanlı Öğrenci Çalıştırma | 3 |
| **TOPLAM** | **48** |

**Staj İmkanı**

Fakültemiz bölümlerinde staj olmamakla birlikte Cumhurbaşkanlığı Staj Seferberliği kapsamında 128 öğrencimiz 2022 yılında staj yapmıştır.

Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü öğrencilerinin ders uygulamaları için İzmir İli Kamu Hastaneleri (İzmir Dr. Suat Seren Göğüs Hastalıkları ve Cerrahisi Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Tepecik Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Buca Seyfi Demirsoy Devlet Hastanesi, Çiğli Bölge Eğitim Hastanesi, İzmir Dr. Behçet Uz Çocuk Hastanesi, İzmir Bozyaka Eğitim ve Araştırma Hastanesi, İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Atatürk Eğitim ve Araştırma Hastanesi) ile iş birliğimiz devam etmektedir.

Beslenme ve Diyetetik Bölümü öğrencileri ve Hemşirelik Bölümü öğrencilerinin ders uygulamaları için İzmir İli Kamu Hastaneleri, İzmir Milli Eğitim Müdürlüğü ile iş birliğimiz devam etmektedir.

#### 5.8. Başarılarımız

* **Eğitim ve Öğretim Alanındaki Başarılarımız**

Fakültemiz Hemşirelik Bölümü 1248, Beslenme ve Diyetetik Bölümü 242 ve Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü 242 mezun vermiştir. Hemşirelik Bölümü 782, Beslenme ve Diyetetik Bölümü 352, Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü 396 ve Sosyal Hizmet Bölümü 190 olmak üzere toplam 1827 aktif öğrencimiz bulunmaktadır. Bölümlerimizin doluluk oranı %100’dür.

* **Araştırma ve Geliştirme Alanındaki Başarılarımız**

2022 yılında WOS İndeksli İKÇÜ Adresli Yayınlarımız; SCI: 52 yayın, SSCI: 3 yayın

Proje Sayılarımız; TÜBİTAK:12, Bilimsel Araştırma Projeleri(BAP):16, TÜSEB:1 olmak üzere Toplam:28 Proje

* **Ulusal ve Uluslararası İlişkiler Alanındaki Başarılarımız**

Sağlık Bilimleri Fakültesi olarak 12 Üniversite ile Erasmus Antlaşmamız bulunmaktadır.2022 yılında Fakültemiz Beslenme ve Diyetetik Bölümünden 1 öğrencimiz staj hareketliliği kapsamında İrlanda University College Dublin’ e gitmiştir. Ders verme hareketliliği kapsamında 3, Eğitim alma hareketliliği kapsamında 2 personelimiz Erasmusla yurtdışına gitmiştir.

Staj hareketliliği kapsamında Litvanya Klaipeda State University of Applied Sciences’den 2 öğrenci Fakültemiz Sosyal Hizmet Bölümüne gelmiştir.

* **Sağlık Alanındaki Başarılarımız**

Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi tarafından 4 ayda bir olmak üzere yılda 3 sayı (Ocak, Mayıs, Eylül) şeklinde yayımlanan multidisipliner, hakemli ve "çift-kör" sistemi ile makaleleri değerlendiren, süreli bir dergidir. İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi sağlık bilimleri alanında yayınladığı bilimsel çalışmaları ulusal ve uluslararası tüm sağlık profesyonellerine ulaştırmayı hedeflemektedir.

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi sağlık bilimleri ile ilgili Türkçe ve İngilizce dilinde özgün araştırma, derleme, olgu sunumu şeklinde hazırlanan makale türünde güncel çalışmaları ve editöryal yorum/tartışma, editöre mektup şeklindeki bilimsel yazıları yayınlamaktadır.

Dergi; yayınladığı makalelerde, konu ile ilgili etik kurallara ve bilimsel standartlara uygun olma ve ticari kaygı gözetmeme şartını aramaktadır.

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi Dergisi, EBSCO (2020 yılından itibaren), ProQuest Central (2016 yılından itibaren), ROAD: The Directory of Open Access Scholarly Resources (2017 yılından itibaren), World Catalogue of Scientific Journal (2016 yılından itibaren), SOBIAD Atıf Dizini (2016 yılından itibaren), Türkiye Atıf Dizini (2021 yılından itibaren), Google Scholar (2016 yılından itibaren) veri tabanlarında  indekslenmektedir.

**6. Yönetim ve İç Kontrol Sistemi**

Birimin iç tetkiki gerçekleştirilmiş ve yapılan tespit ve değerlendirmeler sonucunda herhangi bir uygunsuzluk saptanmamıştır.

## D. Diğer Hususlar

# II. AMAÇLAR ve HEDEFLER

## A. Temel Politika ve Öncelikler

Fakültemizin temel hedefi; çağının gerektirdiği bilgi ile donanmış, yüksek teknoloji ile donatılmış kurumlarda iş yeri eğitimi almış, insan sağlığı ve çevre bilincine sahip, etik/ahlaki kuralların bilincinde öğrenci yetiştirmek ve iş hayatına atılmalarını sağlamaktır. Ayrıca, öğretim elemanlarımızın akademik gelişimlerini sağlayabilmek amacıyla çeşitli ortamlar hazırlamak ve idari personelimizin bilgi, beceri ve tutumlarını geliştirecek eğitimleri vermektedir.

## B. İdarenin Stratejik Planında Yer Alan Amaç ve Hedefler

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Stratejik Amaçlar | | Stratejik Hedefler | |
| **Stratejik**  **Amaç-1** | Uluslararası düzeyde lisans ve lisansüstü eğitim- öğretim kalitesini geliştirmek | **Hedef-1** | 2023 yılında Sağlık Bilimleri Fakültesi’nin tüm bölümlerinin derslik ve laboratuvar alt yapılarının tamamlanmasının sağlanması |
| **Hedef-2** | 2023 yılında Sağlık Bilimleri Fakültesi’nin tüm bölümlerinin eğitim araç-gereç (bilgisayar, projeksiyon vb.) ve laboratuvar donanım ihtiyaçlarının karşılanması |
| **Hedef-3** | Kütüphanedeki ulusal ve uluslararası yayınlanmış ders kitaplarının sayısı ve elektronik ortamda bilgiye erişim kaynaklarının artırılması |
| **Hedef-4** | 2023 yılında Sağlık Bilimleri Fakültesi Hemşirelik Bölümünün Akreditasyon alması ve Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bölümü akreditasyon çalışmalarının yapılandırılması |
| **Hedef-5** | 2023 yılında ders veren öğretim elemanı başına düşen öğrenci sayısının 15’e düşürülmesi |
| **Hedef-6** | Öğrencilere sunulan eğitim ve sosyal hizmetlerin iyileştirilmesi ve öğrencilerin memnuniyetinin artırılması. |
| **Hedef-7** | Avrupa Yükseköğretim Alanındaki Üniversitelerle eğitim amaçlı işbirliklerinin yapılması |
| **Hedef-8** | Ulusal düzeyde eğitim amaçlı işbirliklerinin yapılması |
| **Hedef-9** | Öğrencilerin mesleki başarılarını sağlayacak eğitim modellerinin seçilerek uygulanması |
| **Hedef-10** | Öğrencilerin toplumsal duyarlılıklarını geliştirmek için her yıl buna yönelik en az bir çalışma yapılması |
| **Stratejik**  **Amaç-2** | Bilime katkı sağlayacak kanıta dayalı bilgi ve teknoloji üretmek ve uygulamaya aktarmak | **Hedef-1** | Öğretim üyelerinin uluslararası değişim programlarına katılmasının sağlanması |
| **Hedef-2** | Fakültemiz tarafından düzenlenen bilimsel toplantı sayısını artırmak (Yılda en az iki toplantı/seminer/ kurs/sempozyum vb. düzenlemek) |
| **Stratejik**  **Amaç-3** | Yapılan bilimsel araştırmaların kalitesini geliştirmek | **Hedef-1** | Üniversite kapsamında kurulan İstatistik Birimi ve Yabancı Dil Destek Birimi Kapsamında çalışmalar yapmak. |
| **Hedef-2** | Her öğretim elemanının yılda en az 1 projede; proje yürütücüsü veya proje yöneticisi olarak yer almasının sağlanması |
| **Hedef-3** | Öğretim üyelerinin yapmış olduğu bilimsel araştırmaların uluslararası indeksler kapsamındaki dergilerde yayınlamasının sağlanması |
| **Hedef-4** | Her öğretim üyesinin ulusal, tercihen uluslararası düzeyde en az bir bilimsel nitelikli ödül alabilmesi konusunda özgün ve nitelikli araştırmalar yapmaları için desteklenmesi |
| **Stratejik**  **Amaç-4** | Kurum kimliği ve kültürünü geliştirmek | **Hedef-1** | Topluma sunulan sağlık, danışmanlık ve eğitim hizmetlerinin sayısının artırılması |
| **Hedef-2** | Halka açık sosyal, kültür ve sanat etkinliklerin sayısının artırılarak düzenlenmesi |
| **Hedef-3** | Dış paydaşlarla ortak akademik, idari ve teknik çalışmalar yapılması |
| **Hedef-4** | Topluma sunulan sağlık, danışmanlık ve eğitim hizmetlerinin sayısının artırılması |
| **Stratejik**  **Amaç-5** | İç ve Dış paydaşların (öğrencilerin,  akademik personelin idari personelin ve toplumun) gelişimini tamamlamak | **Hedef-1** | Öğrencilerin eğitim ortamının çağdaş eğitime uygun olarak geliştirilmesi |
| **Hedef-2** | Öğrencilerin kariyer planlamalarının desteklenmesi |
| **Hedef-3** | İç paydaşların iletişim ve etkileşimini artıracak sosyal etkinlikler düzenlenmesi |
| **Hedef-4** | İç paydaşların plan, program ve prosedürler ile ilgili bilgilere ulaşım olanaklarının artırılması |
| **Hedef-5** | Topluma sunulan eğitim hizmetlerini geliştirmek |
| **Stratejik**  **Amaç-6** | Fakültenin ulusal ve uluslararası tanınırlığını arttırmak | **Hedef-1** | Sağlık Bilimleri Fakültesi’nin ulusal ve uluslararası alanda tanınmış olması için etkinlikler gerçekleştirilmesi |

## C. Diğer Hususlar

# III. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİ VE DEĞERLENDİRMELER

## A. Mali Bilgiler

Fakültemiz idari ve akademik personelinin maaş ödemeleri yapılmıştır.

Fakültemiz akademik personelinin uygulama alanında yetersiz kalması sebebi ile görevlendirilen ders ücreti karşılığı öğretim elemanlarının ek ders ödemeleri yapılmıştır.

Fakültemiz idari ve akademik personelinin emekli keseneği ödemeleri yapılmıştır.

Fakültemiz akademik personelinin uygulama alanında yetersiz kalması sebebi ile görevlendirilen ders ücreti karşılığı öğretim elemanlarının sgk primleri ve öğrenci stajları SGK prim ödemeleri yapılmıştır. Fakültemiz idari ve akademik personelin yurtiçi sürekli görev yolluk ödemeleri yapılmıştır.

Hemşirelik Bölümü Akreditasyon başvuru bütçesi (50.000 TL) karşılanmıştır.

### 1. Bütçe Uygulama Sonuçları

#### 1.1. Bütçe Giderleri

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 68 Bütçe Giderleri | | | | | |
| **Türü** | **Başlangıç Ödeneği** | **Eklenen Ödenek** | **Harcama** | **Fark** | **Gerçekleşme Oranı (%)** |
| 01-Personel Giderleri | 1.555.350,00 | 4.144.415,00 | 5.699.765,00 | 0 | %100 |
| 02-Sosyal Güvenlik Kurumlarına Devlet Primi Giderleri | 305.100,00 | 814.235,00 | 1.118.277,60 | 1.057,40 | %99,3 |
| 03-Mal ve Hizmet Alım Giderleri | 1.440,00 | 58.281,00 | 56.747,61 | 2.973,39 | %96 |
| **TOPLAM** | **1.861.890,00** | **5.016.931,00** | **6.874.790,21** | **4.030,79** |  |

**Bütçe hedef ve gerçekleşmeleri ile meydana gelen sapmaların nedenleri;**

Bütçe hedeflerimiz ile harcamalarımız arasında sapma olmamıştır.

#### 1.2. Bütçe Gelirleri

% 100’ünü Hazine Yardımı oluşturmaktadır.

### 2. Temel Mali Tablolara İlişkin Açıklamalar

Kamu kaynakları etkin ve ekonomik olarak titizlikle kullanılmıştır.

### 3. Mali Denetim Sonuçları

Birimin iç tetkiki gerçekleştirilmiş ve yapılan tespit ve değerlendirmeler sonucunda herhangi bir uygunsuzluk saptanmamıştır.

#### 3.1. Harcama Öncesi Mali Kontrol

2022 yılında Ön Mali Kontrole gönderilen dosyamız olmamıştır.

#### 3.2. Harcama Sonrası İç Denetim

#### Birimin iç tetkiki gerçekleştirilmiş ve yapılan tespit ve değerlendirmeler sonucunda herhangi bir uygunsuzluk saptanmadığı raporlanmıştır

#### 3.3. Dış Denetim

Sayıştay denetimi yapılmıştır.

### 4. Diğer Hususlar

İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültemiz, eğitimdeki kaliteye ve gelişime önem veren bir kurumdur. İzmir Katip Çelebi Üniversitesi bünyesindeki kalite çalışmalarının başlamasıyla birlikte, Fakültemizde Stratejik Planlama Kurulu ve Kalite Yönetim Sistemi Komisyonu kurulmuştur.

**B. Performans Bilgileri**

### 1. Program, Alt Program, Faaliyet Bilgileri

Birimimiz, Üniversitemiz yılı performans programı kapsamında sorumlu birim olarak tanımlanmadığından performans programına ilişkin Birimimizin sunacağı bilgi bulunmamaktadır.

#### 1.1. Faaliyet Bilgileri

Fakültemiz 2022 yılı faaliyetleri aşağıdaki tablolarda gösterilmektedir

#### 1.2. Proje Bilgileri

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 69 Bilimsel Araştırma Proje Sayısı | | | | | |
| **Proje Türü** | **2022** | | | | |
| **Önceki Yıldan Devreden Proje** | **Yıl İçinde Eklenen Proje** | **Toplam** | **Yıl İçinde Tamamlanan Proje** | **Toplam**  **Proje Bütçesi (TL)** |
| TÜBİTAK | 3 | 9 | 12 | 4 | 50.903,38 TL |
| Bilimsel Araştırma Projeleri (BAP) | 1 |  | 1 |  | 16.808.60 TL. |
| 1 |  | 1 |  | 29,810.70 TL |
| 1 | 2 | 3 |  | 80.000,00 TL |
| 1 | 3 | 4 |  | 98.829 TL |
| Bilimsel Araştırma Projeleri (BAP) | 3 | 3 | 6 | 2 | 137.112,92 TL |
| TÜSEB |  | 1 | 1 |  | 569.500,00 TL |
| **TOPLAM** | **10** | **18** | **28** | **6** | **982.946,60 TL** |

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 70 Bilimsel Araştırma Proje Bütçe Gerçekleşmeleri | |
| **Proje Türü** | **Proje Bütçesi**  **(Yıllar İtibariyle Gerçekleşme Durumu)** |
| **2022** |
| Strateji ve Bütçe Başkanlığı |  |
| TÜBİTAK | 2750 tl (devam ediyor)  2000 TL (Tamamlandı)  2000 TL(devam ediyor)  2500 TL (Devam ediyor |
| AB |  |
| BAP | Proje, toplamda 16,808.60 TL bütçeli olup, 2021 yılında kabul aldı, 2022 yılında tamamlandı |
| 29,810.70 TL Devam Ediyor |
| 30.000.00 TL  Devam Ediyor |
| 98.830.19 TL  Devam Ediyor |
| **TOPLAM** | **184.699,49 TL** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 71 Bilimsel Araştırma Projeleri Listesi | | | | | | | | | | |
| **Sıra No** | **Yıl** | **Proje Türü (\*)** | **Proje Adı** | **Proje Yürütücüsü** | **Proje Bütçesi (TL)** | **Harcanan (TL)** | **Proje Süresi** | **Bölüm / Anabilim Dalı** | **Proje Başlama Tarihi** | **Proje Bitiş Tarihi** |
|  | 2021 | BAP | Göçmen Kadınlarda Kişisel Ve Kişilerarası Becerilerin Geliştirilmesi | Doç. Dr. Melike Ertem | 16,808.60 TL | 13,171,55 | 1 yıl | Hemşirelik Bölümü/Hemşirelikte Öğretim anabilim | 2021 | 2022 |
|  | 2022 | GAP / Genel Araştırma Projesi | COVID-19 Sürecinde Kullanılan Maskelerdeki Patojen Yüklerinin İncelenmesi | Dr. Öğr Üyesi Gülay Oyur Çelik | 29,810.70 TL | 29,781.0 TL | 6 ay | Cerrahi Hastalıklar Hemşireliği Anabilim Dalı | 2021 | 2022 |
|  | 2022 | 2022-B-01/TÜSEB B-01-16827 | Kalıcı üriner kateter ile ilişkili üriner sistem enfeksiyonlarını önlemeye yönelik yeni bir ürünün geliştirilmesi: Üriner kateter adaptörü” | Dr. Öğr Üyesi Ayşe Akbıyık | 569.500,00 TL | - | 2 yıl | Hemşirelik Esasları | 2022 | - |
|  | 2022 | İKÇÜ-BAP- 2022-TYL-SABE-0010 | “Kalıcı Üriner Kateterde Mikrobiyal Kolonizasyon ve İlişkili Faktörler” | Dr. Öğr Üyesi Ayşe Akbıyık | 9,628.20 TL GAP (39,320.57 | 9,628.20 | 1 yıl | Hemşirelik Esasları | 2022 | - |
|  | 2022 | İKÇÜ-GAP- 2022-GAP-MÜMF-0043 | “Ofislerde İç Mekân Canlı Süs Bitkileri Kullanımının Kaygı ve Konsantrasyon Düzeyi Üzerine Etkisi” | Dr. Öğr Üyesi Ayşe Akbıyık (Araştırmacı) | 39,320.57 | - | 2 yıl | Hemşirelik Esasları | 2022 | - |
|  | 2021 | 2021-GAP-SABF-0045 | Katyonik Porfirin Türevleri İle Antimikrobiyal Fotodinamik Tedavinin Karbapenem Dirençli Pseudomonas aeruginosa’ya Karşı Etkinliği | Dr. Öğr Üyesi Ayşe Akbıyık | 29,997.92 | 29,997.92 | 2 yıl | Hemşirelik Esasları | 2021 | - |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209-A | Gebelerin genetik okuryazarlıklarının belirlenmesi | Tuğçe Değirmenci, İlknur Yeşilçınar (Danışman) | 2750 |  | 1 yıl | Doğum ve Kadın Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği | 29.05.2022 | 29.05.2023 |
|  | **2022** | TÜBİTAK  2209-A | COVID-19 Pandemisinin Doğurganlık Çağındaki Kadınların Gebelik Niyetine Etkisi | Ayşe Karayel  Gülşen Işık  (Danışman) | 2000 TL | 618,8 TL | 1 Yıl | Doğum ve Kadın Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği | Ocak 2022 | 06.11.22 |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209-A | Gebelerin İnternet Yoluyla Karar Alma Durumları ve Etkileyen Faktörler | Leyla Tori, Simge Evrenol Öçal  (Danışman) | 2500 |  | 1 yıl | Doğum ve Kadın Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği | Mayıs, 2022 | Mayıs, 2023 |
|  | **2022** | TÜBİTAK  2209-A | Gebelerin vajinal doğuma yönelik öz yeterlilikleri ve doğum korkusu | Halime Batmaz, Seda Çetin Avcı | 2000 |  | 1 YIL | Doğum ve Kadın Sağlığı ve Hastalıkları Hemşireliği | Mayıs, 2022 | Mayıs, 2023 |
|  | 2022 | BAP | İlaca dirençli epilepsisi olan çocuk ve adölesanlarda düşük glisemik indeks diyetinin epileptik nöbet sıklığı, oksidatif stres belirteçleri ve yaşam kalitesi üzerine etkisinin değerlendirilmesi | Gamze Yurtdaş Depboylu | 28,762.42 TL | 16.520,00 | 12 AY | Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Diyetetik ABD | 12.05. 2021 | 12.05.2022 |
|  | 2022 | 2022-GAP-SABF-0051 | Romatoid Artrit Tanılı Bireylerde Akdeniz Diyetinin Hastalık Aktivitesi ve İnflamatuvar Belirteçler Üzerine Etkisi | Doç.Dr.Gülşah Kaner Tohtak | 50,331.21 TL | 50,331.21 TL | 24 AY | Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Diyetetik ABD | 18.04.2022 | 18.04.2024 |
|  | 2022 | 2021-TYL-SABE-0023 | Hafif Şişman ve Şişman Postmenopozal Dönemdeki Kadınların Diyetisyen Desteği ile Zayıflama Deneyimleri: Nitel Bir Araştırma | Doç.Dr.Gülşah Kaner Tohtak | 9,960.00 TL | 9,960.00 TL | 24 AY | Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Diyetetik ABD | 08.12.2021 | 08.12.2023 |
|  | 2022 | 2022-TYL-SABE-0003 | Yaşlı Bireylerin Beslenme Durumları ile Tükürük Akış Hızları Arasındaki İlişki | Doç.Dr.Gülşah Kaner Tohtak | 9,776.56 TL | 7282 TL | 24 AY | Beslenme ve Diyetetik Bölümü/ Diyetetik ABD | 16.02.2022 | 16.02.2024 |
|  | 2019 | BAP  (Genel Araştırma Projesi) | Rekreasyonel Sporcularda Farklı Yumuşak Doku Mobilizasyonlarının Gecikmiş Kas Ağrısı Ve Performans Üzerine Etkilerinin Araştırılması: Randomize Kontrollü Tek Kör Çalışma | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | 29.713,22  TL |  | 18 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2019 | BAP  (Genel Araştırma Projesi) | Sedanter Genç Erişkinlerde Derin Su Koşusu Ve Koşu Bandında Koşu Egzersiz Programlarının Alt Ekstremite Anaerobik Performansı Üzerine Etkilerinin Karşılaştırılması: Randomize Tek Kör Çalışma | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | 33.882 TL |  | 30 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2019 | BAP  (Genel Araştırma Projesi) | Üniversite Öğrencilerinin Fiziksel Uygunluk Profilleri ile Kişisel Öğrenme ve Çalışma Biçimlerinin İncelenmesi | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | 29.660 TL |  | 24 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2021 | TÜBİTAK  2209/A | Romatoid Artritli Hastalarda 'Measure of Activity Performance of the Hand (MAP-HAND)' Anketinin Türkçe Versiyon  Çalışması | Muhammet Baki Çoban  Danışman: Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | 3.962,08  TL |  | 12 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2021 | TÜBİTAK  2209/A | Ailesel Akdeniz Ateşi Tanılı Çocuklarda Çok Boyutlu Yorgunluk Ölçeği Anketinin Psikometrik Özelliklerinin İncelenmesi | Serkan Metin  Danışman: Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | 2.476,30  TL |  | 12 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | Üniversite Öğrencilerinde, Fiziksel Aktivite Düzeyi, Fiziksel Uygunluk, Dikkat ve Uyku Kalitesi Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Berfin Bera Erdoğdu  Danışman: Arş. Gör. Dr. Yusuf Emük | 4000 |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | BAP  (Yüksek Lisans Tez Projesi) | Sistemik Sklerozlu Bireylerde Breathlessness Beliefs Questionnaire Anketi’nin Türkçe’ye Adaptasyonu ve Klinik Özellikler ile İlişkisinin İncelenmesi | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | 9.646,40 TL |  | 10 Ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | BAP  (Genel Araştırma Projesi) | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Bilgi Paylaşım Platformunun Kanıta Dayalı Uygulamalar Üzerine Etkisi | Dr. Öğr. Üyesi Orhan Öztürk | 25.000  TL |  | 24 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK 2209/A | Kronik Boyun Ağrılı Bireylerde İkili Görev Performansının Test-Tekrar Test Güvenilirliğinin İncelenmesi | Emine Atasoy  Danışman: Arş. Gör. Zuhal Abasıyanık | 6.000  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | Kronik Bel ve Boyun Ağrısı Olan Bireylerde Tek Soruluk Kinezyofobi Ölçeğinin Geçerlik ve Güvenilirliğinin İncelenmesi | Seviye Çifitçi  Danışman: Doç. Dr. Turhan Kahraman | 6.000  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | BAP  (Yüksek Lisans Tez Projesi) | Bilişsel Bozukluğu Olan ve Olmayan Kronik Obstrüktif Akciğer Hastalarında Üst Ekstremite Fonksiyonel Kapasitesi, Solunum Fonksiyonları, Yorgunluk ve Yaşam Kalitelerinin Karşılaştırılması | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | 9.211,3  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | Lisanslı Taekwondo Sporcularında Hareket Korkusunun Yaralanma Sıklığı ve Kas İskelet Sistemi Ağrısı ile İlişkisi | Pelin Yüksel  Danışman: Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | 2.565  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | COVID-19 Solunum Egzersizleri ile İlgili Youtube Videolarının İçerik  Kalitesi ve İzleyici Etkileşimi Analizi | Buse Deniz Çağan  Danışman Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | 5.100  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | Spor Yapan Erişkin Bireylerin Spor Yaralanmalarından Korunma Farkındalığı ve Spor  Yaralanmalarına Yönelik Tutumlarının İncelenmesi | Melih Bilir  Danışman: Arş. Gör. Dr. Elvan Felekoğlu | 5.850  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |
|  | 2022 | TÜBİTAK  2209/A | Sağlıklı Gençlerde Farklı Koridor Uzunluklarında Uygulanan Altı Dakika Yürüme Testi Sonuçlarının Ve Hemodinamik Yanıtların Karşılaştırılması | Büşra Türk  Danışman: Arş. Gör. Melissa Köprülüoğlu | 5.700  TL |  | 12 ay | Fizyoterapi ve Rehabilitasyon |  |  |

*(\*) BAP, TÜBİTAK ve Diğer Projeler*

#### 1.3. Diğer Faaliyet Bilgileri

|  |  |
| --- | --- |
| Tablo 72 Hizmet, Bilim-Sanat, Teşvik ve Grup Başarı Ödülleri | |
| **Ödül Türü** | **2022** |
| Bilim Ödülü | 2 |
| Bilimde Hizmet Ödülü |  |
| Bilimde Teşvik Ödülü | 1 |
| Sanat Ödülü |  |
| Sanatta Hizmet Ödülü |  |
| Sanatta Teşvik Ödülü |  |
| Araştırma Başarı Ödülü (Grup) |  |
| **TOPLAM** | **3** |

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 73 Doktora ve Yüksek Lisans Tezleri | | | | | |
| **Programın Adı** | **Tezin Türü**  **(Doktora/Yüksek Lisans)** | **Tezin Adı** | **Öğrencinin Adı** | **Tez Yöneticisi** | **Tezin Durumu** |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Hemşire Tarafından Spinal Kord Ameliyatı Olacak Hastalara Verilen Eğitimin Haraket Yakalama Teknolojisi Kullanarak Ameliyat Sonrası Mobilizasyon ve Günlük Yaşam Aktiviteleri Üzerine Etkisinin Belirlenmesi | Yusuf Erdinç | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Uygulanan Kısa Egzersiz Programının Ameliyathane Hemşirelerinin Kas- İskelet Sistemi, Yorgunluk, Günlük Yaşam Aktivitesi ve Yaşam Kalitesi Üzerine Etkisinin İncelenmesi | Ece Sağgün | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Ameliyathane Hemşirelerinin Kanıta Dayalı Uygulamalara İlişkin Tutumlarında Mesleki Profesyonelliklerinin Etkisi” | Ayşegül Şahin | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Yoğun Bakım Hemşirelerinin Algıladıkları Çevresel Stresörler ile Manevi Destek Algısı Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Sibel Korkmazer | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Kaf Basıncının Farklı Yöntemlerle İzleminin Satürasyona Etkisinin İncelenmesi | Duygu Durmaz | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Lobektomi Uygulanan Hastalarda Aktif Solunum Teknikleri Döngüsünün Göğüs Tüpü Kalış Süresine Etkisinin Değerlendirilmesi | Tuğçe Özalp | Dr. Öğr. Üyesi Gülay Oyur Çelik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Yoğun Bakım Hemşirelerinde İş Yükü Algısı Ve Bakım Davranışları Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Buse Fatma Mutlu | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Yoğun Bakım Hemşirelerinde Bakım Davranışları Ve Hasta Güvenliği Kültürü Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Emine Güneş | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Ameliyat Sonrası İyileşmenin Değerlendirilmesi: Bir Karma Yöntem Çalışması | Nurdan Sarmusakçı | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Sağlıklı Çalışma Ortamı Değerlendirme Aracının Türkçeye Uyarlanması: Geçerilik Ve Güvenirlik Çalışması | Başak Sarı | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Devam etmekte |
| Hemşirelik Anabilim Dalı Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Cerrahi Hemşirelerinin Kanıta Dayalı Uygulamaya Hazıroluşluklarının İncelenmesi | Aslı Kabasakal Pala | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Şanlı | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Jinekolojik Kanserli Hastalarda Depresyon ve Benlik Saygısı | Selin Kızıltaş | Dr.Öğr.Üyesi Ekin Dila Topaloğlu Ören | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Akraba evliliği yapan ve yapmayan gebelerin prenatal tanı ve tarama testlerine yönelik yaşadıkları karar çatışması ve stres düzeylerinin karşılaştırılması | Dilan Mercan | Dr.Öğr.Üyesi İlknur Yeşilçınar | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Prenatal Tanı Testi Yaptırması Önerilen ve Önerilmeyen Gebelerin Yaşadıkları Karar Çatışması ve Distresin Prenatal Bağlanma Üzerine Etkisinin İncelenmesi | Nergiz Özçam | Dr.Öğr.Üyesi İlknur Yeşilçınar | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Tezli Yüksek Lisans | Histerektomi Ameliyatlarından Sonra Genel Konfor Düzeyinin İyileşme Kalitesi Üzerine Etkisi | Sakine Zeyna Can | Dr. Öğretim Üyesi Simge Evrenol Öçal | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Tezli Yüksek Lisans | İnfertil Çiftlerde Toplumsal Cinsiyet Rolü Stresi İle İnfertilite Stresi Arasındaki İlişki | Ayşe Güleşçi | Dr. Öğretim Üyesi Simge Evrenol Öçal | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Jinekolojik Kanserli Hastalarda Depresyon ve Benlik Saygısı | Selin Kızıltaş | Dr.Öğr.Üyesi Ekin Dila Topaloğlu Ören | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Akraba evliliği yapan ve yapmayan gebelerin prenatal tanı ve tarama testlerine yönelik yaşadıkları karar çatışması ve stres düzeylerinin karşılaştırılması | Dilan Mercan | Dr.Öğr.Üyesi İlknur Yeşilçınar | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Yüksek Lisans | Prenatal Tanı Testi Yaptırması Önerilen ve Önerilmeyen Gebelerin Yaşadıkları Karar Çatışması ve Distresin Prenatal Bağlanma Üzerine Etkisinin İncelenmesi | Nergiz Özçam | Dr.Öğr.Üyesi İlknur Yeşilçınar | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Tezli Yüksek Lisans | Histerektomi Ameliyatlarından Sonra Genel Konfor Düzeyinin İyileşme Kalitesi Üzerine Etkisi | Sakine Zeyna Can | Dr. Öğretim Üyesi Simge Evrenol Öçal | Devam etmekte |
| Hemşirelik | Tezli Yüksek Lisans | İnfertil Çiftlerde Toplumsal Cinsiyet Rolü Stresi İle İnfertilite Stresi Arasındaki İlişki | Ayşe Güleşçiİ | Dr. Öğretim Üyesi Simge Evrenol Öçal | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Acil Serviste Yaşanan Etik Sorunlar: Gözlemsel Bir Çalışma | Ali Büyükkoçak | Prof. Dr. Esra Akin | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Palyatif Bakım Hastalarında  Watson İnsan Bakım Modeli  Temeline Dayalı Hemşirelik  Bakımının Semptom  Yönetimine Etkisi | Okan Artun | Prof. Dr. Esra Akin | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Hemşirelikte Ağrı Yönetiminde Girişim Kontrol Sisteminin Geliştirilmesi | Hatice Ateş Artun | Prof. Dr. Esra Akin | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Yoğun Bakım Hemşirelerinde Bakım Davranışları Ölçeği Geliştirme | Esra Selçuk | Prof. Dr. Esra Akin | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Covid-19 Pandemisinde Hemşirelerin Yaşadığı Etik Sorunlar: Bir Fenomenolojik Çalışma | Emel Özel | Prof. Dr. Esra Akin | Devam etmekte |
| Hemsirelik Esasları | Yüksek Lisans | Hemşirelerin Bakım Verme  Sürecinde Duygusal Emek  Davranışları İle Etik  Tutumları Arasındaki İlişkinin  İncelenmesi | Sevil Hamarat Tuncalı | Doc. Dr. Derya Uzelli Yilmaz | Tamamlandı |
| Hemşirelik Esasları ABD | Yüksek Lisans | Nöbet Tesliminde SBAR Yöntemi Kullanımının Hemşirelerin Hasta Teslimine Ilişkin Algılarına Etkisi | Büşra Güngör | Dr. Öğr. Üyesi Burcu Ceylan | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları | Yüksek Lisans | Kalici Üriner Kateterlerde Mikrobiyal Kolonizasyon Ve İlişkili Faktörler | Melike Durukan | Ayşe Akbiyik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları | Yüksek Lisans | Pozisyon Değişimi Öncesinde Orofarengeal Aspirasyon Uygulamasinin Oksijenizasyon Parametreleri Ve Ventilatör İlişkili Olay İnsidansi Üzerindeki Etkisi | Özlem Sultan Avşar | Ayşe Akbiyik | Devam etmekte |
| Hemşirelik Esasları | Yüksek Lisans | Covid-19 Yoğun Bakim Ünitelerinde Kişisel Koruyucu Ekipman Kullanimi İle İlişkili Cilt Problemleri | Leyla Altin | Ayşe Akbiyik | Tamamlandı (2022) |
| Halk Sağlığı Hemşireliği Tezli Yl | Yüksek Lisans | Mobil Sağlık okuryazarlığı (m-sağlık) ölçeğinin geliştirilmesi. İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Enstitüsü. Halk Sağlığı Hemşireliği Yüksek lisans tezi. İzmir (2022). | Karadayı Esra. | Danışman: Yıldırım Duman Jg. | Tamamlandı (2022) |
| Halk Sağlığı Hemşireliği Tezli Yl | Yüksek Lisans | Kapsamlı e-sağlık okuryazarlığı ölçeğinin geliştirilmesi. İzmir Katip Çelebi Üniversitesi Sağlık Bilimleri Enstitüsü. Halk Sağlığı Hemşireliği Yüksek lisans tezi. Danışman: Yıldırım Duman JG. İzmir | Arıcı Gizem. | Danışman: Yıldırım Duman Jg. | Tamamlandı (2022) |
| Halk Sağlığı Hemşireliği Tezli Yl | Yüksek Lisans | Sağlığın korunma düzeylerine göre senaryo okuryazarlığı ölçeğinin geliştirilmesi: Bloom taksonomisi örneklemesi. Halk Sağlığı Hemşireliği Yüksek lisans tezi. | Yeşiltepe Birsen | Danışman: Yıldırım Duman Jg. | Devam etmekte |
| Halk Sağlığı Hemşireliği Tezli Yl | Yüksek Lisans | Kronik hastalıkların öz-yönetiminde elektronik sağlık okuryazarlığı ölçeğinin Türkçe geçerlik ve güvenirliği. Halk Sağlığı Hemşireliği Yüksek lisans tezi. | Day Yaprak. | Danışman: Yıldırım Duman Jg. | Devam etmekte |
| Halk Sağlığı Hemşireliği Tezli Yl | Yüksek Lisans | Covid-19 öncesi, kapanma dönemi ve post-covid dönemin çocukluk çağı obezitesi üzerine etkisinin incelenmesi. | Tuna Irmak. | Danışman: Yıldırım Duman Jg. | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Ruhsal Bozukluğu Olan Bireylerin Yakınlarının  Ruh Sağlığı Okuryazarlığı İle Ruhsal Hastalıklara  Yönelik İnançları ve Ruhsal Damgalanmaları Arasındaki  İlişkinin İncelenmesi | Merve Baş | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Tamamlandı  11.02.2022 |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Bağımlı Ergenlerin Ailelerine Uygulanan Psikoeğitimin Ailenin Farkındalık Düzeyine ve Ergenlerin Ebeveyn Tutumu Algısına Etkisi | Buğse Yurtsever | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Tamamlandı  18.08.2022 |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Öğrenci Hemşirelerin Kişilerarası İlişki Biçimi ve Sosyal Duygusal Yetkinlik Düzeyleri İle Pandemi Kaygısı Arasındaki İlişki | Tuğba Güneş | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Göçmen Çocukların Duygu İfade Becerilerinin Resim Yoluyla İncelenmesi | Aslıhan Avcı | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Ruhsal Bozukluğu Olan ve Sağlıklı Ergenlerin Beden Memnuniyetleri İle Yeme Tutumları Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | İlknur Sevinç | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Psikiyatrik Bakım Kalitesi Ölçeği’nin Türkçe Geçerlik ve Güvenirlik Çalışması | Tuğçe Peker | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Çalışanlar İçin Yaşam Kalitesi Ölçeği Versiyon 5 Türkçe Uyarlaması Geçerlilik ve Güvenilirlik Çalışması | Belkıs Gülçin Ejder | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Sağlık Çalışanlarının Kişilerarası İlişki Biçimleri ve Sosyal-Duygusal Yetkinlik Düzeyleri ile Şiddete Maruz Kalma Durumları Arasındaki İlişkinin İncelenmesi | Tuğba Uygun | Prof. Dr. Leyla Baysan Arabacı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | İntihar Bakım Yeterliliği Ölçeği: Türkçe Geçerlik ve Güvenirlik Çalışması | Saime Cansu Erfidan | Dr. Öğr. Üyesi Ayşe Büyükbayram Arslan | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans |  | Necati Ersay | Dr. Öğr. Üyesi Dilek Ayakdaş Dağlı | Devam etmekte |
| Psikiyatri Hemşireliği Tezli Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans |  | Merve Nur Yüyen | Dr. Öğr. Üyesi Dilek Ayakdaş Dağlı | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Multipl Sklerozlu Bireylerde Algılanan İş Güçlüklerinin İkili Görev Becerisi, Fiziksel Durum Ve Bilişsel İşlevler İle İlişkisi | Hasretgül Temiz | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Multipl Sklerozlu Bireylerde Telerehabilitasyon Tabanlı Motor İmgeleme Eğitiminin Ağrı Ve İlişkili Faktörler Üzerine Etkisi | Hilal Karakaş | Doç. Dr. Turhan Kahraman | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Sistemetik Sklerozlu Hastalarda Breathlessness Bliefs Questionnaire Anketinin Türkçe'ye Adaptasyonu ve Klinik Özellikler İle İlişkisinin İncelenmesi | Oğuz Üstün | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Sistemik Skleroz Hastalarında Performansa Dayalı El Fonksiyonlarının Değerlendirilmesi ve Klinik Özellikler İle İlişkisi | Emre Alp Akatay | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Erken Evre Diz Osteoartritinde Hasta Bildirimli ve Performansa Dayalı Fiziksel Fonksiyonun Değerlendirilmesi ve Psikososyal Faktörler ile İlişkisinin Araştırılması | Sevinç Akdeniz | Prof. Dr. Derya Özer Kaya | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Koronavirüs Pandemisi Sürecinde Bedensel Engelli Bireyler ve Bakım Verenlerinin Fiziksel Aktivite Katılımları ile Yaşam Kalitelerinin İncelenmesi | Aziz Nedim | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Fibromiyaljili Kadin Hastalarda İkili Görev ile Fiziksel ve Psikososyal Faktörler Arasindaki İlişkinin İncelenmesi | Beyza Beyrek | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Tamamlandı |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Yetişkin Ailesel Akdeniz Ateşi Hastalarında Solunum Kas Kuvvetlerinin ve İlişkili Faktörlerin Belirlenmesi | Bilal Tuncel | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Adölasan Ailesel Akdeniz Ateşi Hastalarının Fiziksel Aktivite Seviyelerinin Objektif Olarak Belirlenmesi | Çağsu Uludağ | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Sistemik Sklerozlu Yetişkin Hastaların Fiziksel Aktivite Seviyelerinin Objektif Olarak Belirlenmesi | Emine Büşra Çokol | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Romatoid Artritli Hastalarda SARAH Egzersiz Programının Propriyosepsiyon ve El Fonksiyonları Üzerine Etkinliğinin İncelenmesi | Alper Ceylan | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Aksial Spondiloartrit Hastalarında Spinal Mobilitenin Değerlendirilmesi Açısından Cilt Yüzeyi İzleme Yönteminin İncelenmesi | Nuri Çelebi | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Romatoid Artritli Hastalarda Servikal Stabilizasyon Egzersizlerinin Servikal Propriosepsiyon, Fonksiyonel Durum ve Yaşam Kalitesi Üzerine Etkisinin Değerlendirilmesi | Mustafa Oğuz Gülcemal | Dr. Öğr. Üyesi Deniz Bayraktar | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Normal Doğum ve Sezaryen Doğum Yapan Kadınlarda Kor Endurans, Omurga Yapı ve Mobilitesi ve Dengenin Karşılaştırılması | Gülşah Çallıoğlu | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Omuz Subluksasyonu olan Hemiplejik Bireylerde Kinezyolojik Bantlamanın Ağrı, Eklem Hareket Açıklığı ve Subakromiyal Aralığa Akut Etkisinin İncelenmesi | Nur Efşan Ünal | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Voleybolcu olan ve Olmayanlarda Omurga Yapı ve Mobilitesi, Kor Ednuransı, Scapular Diskinezi ve Üst Ekstremite Fonksiyonlarının Karşılaştırılması | Elif Yeşilay | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Diz Osteoartritli Olgularda Kas Kuvveti ve Alt Ekstremite Diziliminin Osteoartrit Şiddeti, Ağrı, Fonksiyon ve Yeti Yitimi ile İlişkisi | Aynur Şahin | Doç. Dr. Sevtap Günay Uçurum | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Farklı Spor Branşlarında ve Aktivitelerde Enerji Harcamasının İncelenmesi | Türkü Asya Çiftçi | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Voleybolcularda Alt Ekstremite Performansı ve Yaralanma İlişkisi | Murat Aydın | Dr. Öğr. Üyesi Umut Ziya Koçak | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Kronik Obstruktif Akciğer Hastalarında FACIT-F Yorgunluk Anketi Türkçe Uyarlanmasının Psikometrik Özelliklerinin Belirlenmesi | Nuray Sarıcaoğlu | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Devam etmekte |
| Fizyoterapi ve Rehabilitasyon Yüksek Lisans Programı | Yüksek Lisans | Bilişsel Bozukluğu Olan ve Olmayan Kronik Obstrüktif Akciğer Hastalarında Üst Ekstremite Fonksiyonel Kapasitesi, Solunum Fonksiyonları, Yorgunluk ve Yaşam Kalitesinin Karşılaştırılması | Bedriye Dağ | Doç. Dr. İlknur Naz Gürşan | Devam etmekte |

### 2. Performans Sonuçlarının Değerlendirilmesi

#### Fakültemiz öğretim elemanları tarafından 2021 yılına göre 2022 yılında Uluslararası makale ve kitap sayısında artış olduğu gözlenmiştir.

#### 2.1. Alt Program Hedef ve Göstergeleriyle İlgili Gerçekleşme Sonuçları ve Değerlendirmeler

Birimimiz, Üniversitemiz 2022 yılı performans programı kapsamında sorumlu birim olarak tanımlanmadığından performans programına ilişkin Birimimizin sunacağı bilgi bulunmamaktadır.

**2.2. Performans Denetim Sonuçları**

Fakültemiz 2022 Yılı İç kontrol ve denetimi geçirmiş olup herhangi bir olumsuzluğa rastlanmamıştır.

### 3. Stratejik Plan Değerlendirme Tabloları

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Tablo 74 Birim Stratejik Plan Değerlendirme Sonuçları | | | | | | | |
| Gösterge  No | **Performans Göstergesi** | **Yılı/Dönemi Gerçekleşen Değerler** | | | | | **AÇIKLAMALAR** |
| **2020** | **2021** | **2022** | **2023** | **2024** |
| PG1.1.1 | Akredite program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.2.2 | Bildiri sunmak, moderatörlük yapmak gibi aktif rol alınan uluslararası düzeyde düzenlenen konferans, kongre vb. etkinlik sayısını ifade eder. | 130 | 74 | 99 |  |  |  |
| PG1.2.3 | Bildiri sunmak, moderatörlük yapmak gibi aktif rol alınan uluslararası düzeyde düzenlenen konferans, kongre vb. etkinlik sayısını ifade eder. | 219 | 29 | 51 |  |  |  |
| PG1.2.4 | İlgili dönem eğiticilerin eğitimine yönelik düzenlenen etkinlik sayısı | 8 | 8 | 10 |  |  |  |
| PG1.2.5 | Kurum içi ve kurum dışı farketmeksizin eğiticilerin eğitimi programı eğitimi alan öğretim üyesi sayısı | 76 | 88 | 70 |  |  |  |
| PG1.4.1 | Disiplinlerarası lisansüstü program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.4.2 | Yan dal program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.4.3 | Çift ana dal program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.4.4 | Uzaktan eğitim program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.4.5 | %100 yabancı dilde eğitim veren program sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG1.5.1 | Yabancı uyruklu öğrenci oranı |  |  | %4 |  |  |  |
| PG2.1.3 | YÖK 100/2000 projesi kapsamındaki öğrenci sayısı |  | 3 | - |  |  |  |
| PG2.3.3 | Mezun olan doktora öğrenci sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG2.4.3 | Tamamlanan doktora tez sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG2.5.1 | Üniversite tarafından düzenlenen ulusal bilimsel konferans, seminer, panel vb. etkinlik sayısını ifade eder. | 14 | 15 | 21 |  |  |  |
| PG2.5.2 | Üniversite tarafından düzenlenen uluslararası bilimsel konferans, seminer, panel vb. etkinlik sayısını ifade eder. | 5 | 3 | 5 |  |  |  |
| PG3.1.3 | Staj imkanı sağlanan öğrenci sayısı |  |  | - |  |  |  |
| PG5.2.2 | Öğrenci memnuniyet düzeyi |  |  | %85 |  |  |  |

### 4. Performans Bilgi Sisteminin Değerlendirilmesi

### 2022 yılında istenilen hedeflere ulaşılmıştır.

### 5. Diğer Hususlar

# IV. KURUMSAL KABİLİYET ve KAPASİTENİN DEĞERLENDİRİLMESİ

## A. Üstünlükler

Üstünlüklerimiz; deneyimli öğretim elemanlarının bulunması, akademik çalışmalara yeterli desteğin sağlanması, çevre yolunun yanından geçmesi, demokratik ve iletişime açık bir yönetim anlayışının olması üstünlüklerdir.

# Fırsatlarımız;

Avrupa Birliği (AB) standartları ve Bologna sürecine uygun eğitim planı yapılması, Akreditasyon çalışmalarının yapılıyor olması, Var olan ortak protokoller sayesinde bazı derslerin alanında uzman kişilerden alınabilmesinin sağlanması, Değerlendirme yapılan hasta sayısının fazla ve çeşitli olması sonucunda yeni bilgi öğrenme ve var olan bilgilerin pekiştirilmesi, Üniversite tarafından araştırmalara ve projelere maddi destek verilme olanağı, Akademik ve kişisel gelişim konusunda etkinliklere katılımın desteklenmesi, Bilimsel araştırma yapabilecek ortamın desteklenmesi, Disiplinlerarası işbirliği imkânının yüksek olduğu bölümlerin olması,Üniversitenin ve fakültenin kamu hastaneleri ve sağlık kurumları ile iş birliğinin bulunması, Erasmus, Mevlana, Farabi değişim programları ile ulusal ve uluslararası işbirliği imkânı, İzmir ve çevresindeki üniversiteler ile ulusal işbirliği imkânı, Toplum sağlığını korumak ve geliştirmek için topluma yönelik eğitim faaliyetlerinin yürütülmesinde önemli role sahip bölümler olması, Akademik personelin ve öğrencilerin bölüm içinde bilgi ve iletişim teknolojilerini sürekli kullanma imkânı, Üniversite ve fakültenin stratejik planlama ve plana uyma konusundaki kararlılığı, Duyarlı ve çevreci bir düşünce yapısının bulunması, Yeni kurulması, gelişme ve değişime açık yapısı nedeniyle kurumsallaşma kültürünün kolay ve uygulanabilir olması, Mezunlarının iş bulma kolaylığının olması, Mezunların çalışma alanının çeşitliliği ve genişliği, Mezun olan başarılı ve yetenekli genç meslek mensuplarının akademisyenliği tercih etmesi, İzmir’in sosyal, coğrafi ve kültürel yapısı bakımından ulusal ve uluslararası öğrenciler ve akademisyenler için çekici olması, Üniversitenin sağlık üniversitesi olarak tanınırlığının bulunması, Fakülte ve bölümlerin üniversiteyi temsil gücünün yüksek olması.

## B. Zayıflıklar

Zayıf yönlerimiz; Fakültemize ait yeterli fiziki mekan olmaması, Dersliklerin yetersiz olması, öğretim elemanlarının odalarının yetersiz olması, idari personel sayılarının yetersiz olması yetersiz olması zayıflıklardır.

# Tehditlerimiz;

Öğretim elemanlarının araştırmaya yeterli zaman ayıramaması, Öğretim elemanlarının katılmak isteyeceği bilimsel organizasyonlar için üniversitenin maddi desteğinin kısıtlı olması, İş yoğunluğu nedeni ile öğretim elemanlarının motivasyon düşüklüğü yaşaması ve veriminin azalması, Alt yapıdaki yetersizlikler nedeniyle bilimsel gelişimin gecikmesi ve eğitim kalitesinin düşmesi riskinin olması, İdari personel azlığından dolayı hizmetlerde yavaşlama olması, Aynı şehirde köklü ve gelişmiş üniversitelerin olması; bunların puanlarının daha yüksek olması; bunların daha öncelikle tercih edilmesi ve bunlarla rekabetin yaşanması, Üniversitenin İzmir’in yeni gelişen bir bölgesinde yerleşmiş olması, Kampüsün şehir merkezine uzak olması nedeni ile üniversitenin tercih edilmemesi, Kampüsün şehir merkezine uzak olması nedeni ile üniversitenin yeterince tanınmaması.

**C. Değerlendirme**

Akademik birimler, idari birimler ile birlikte eğitim programlarının ve diğer faaliyetlerinin etkin yönetimi için gerekli bilgileri toplamakta, irdelemekte ve bu bilgileri kullanmaktadır. Bununla birlikte, öğrencilerin sınıf geçme ve başarı oranlarını, mezunların iş bulabilirliğini, öğrencilerin aldıkları eğitimden tatmin olmalarını, öğretim elemanlarının ve idari personelin yararlılığını, mevcut öğrenme kaynakları ve bunların maliyetini, öğrenci profilini belirlemek için bir veri tabanına sahip olmasını, Akademik birimler ve idari birimler kendi temel performans göstergelerini ölçen ve değerlendiren bir sistemin işlerliğini yaptıkları çalışmalarla güvence altına almaktadırlar.

# V. ÖNERİ VE TEDBİRLER

Fakültemizde kaliteli bir eğitim verilmekte olup mezun olan öğrenciler kamu ve özel sektörde tercih edilmektedir. Akademik personelimizin daha çok bilimsel çalışmalar yapabilmesi için uygun laboratuvarların kurulması ve faaliyete geçmesi sağlanmalıdır. Öğretim elemanlarımızın konferans ve eğitim semineri gibi etkinliklere katılmaları desteklenmeli, öğrencilere çeşitli anketler uygulanarak Fakültemizden beklentileri değerlendirilmeli ve tüm yönetim ve süreçlere dahil olmaları sağlanmalıdır. Akademik ve İdari Personel sayımızın artırılması, idari personelin alanında daha yetkin hale getirilmesi gerekmektedir. Öğrencilerimizin faydalanabileceği, daha uzun süreler vakit geçirebilecekleri sosyal alanların artırılmasına ihtiyaç duyulmaktadır. 2022 yılında daha iyi eğitim-öğretim hizmeti vermek için istenilen seviyede olmayan şartların iyileştirilmesi ve çeşitlendirilmesi gerekmektedir. Önümüzdeki eğitim öğretim yıllarında da öncelikli hedefimiz kaliteli ve tercih edilen öğrenci yetiştirmek olacaktır.

# EKLER

# Ek: İç Kontrol Güvence Beyanı

# EK

|  |
| --- |
| **İÇ KONTROL GÜVENCE BEYANI**  Harcama yetkilisi olarak görev ve yetkilerim çerçevesinde;  Harcama birimimizce gerçekleştirilen iş ve işlemlerin idarenin amaç ve hedeflerine, iyi malî yönetim ilkelerine, kontrol düzenlemelerine ve mevzuata uygun bir şekilde gerçekleştirildiğini, birimimize bütçe ile tahsis edilmiş kaynakların planlanmış amaçlar doğrultusunda etkili, ekonomik ve verimli bir şekilde kullanıldığını, birimimizde iç kontrol sisteminin yeterli ve makul güvenceyi sağladığını bildiririm.  Bu güvence, harcama yetkilisi olarak sahip olduğum bilgi ve değerlendirmeler, yönetim bilgi sistemleri, iç kontrol sistemi değerlendirme raporları, izleme ve değerlendirme raporları ile denetim raporlarına dayanmaktadır.  Bu raporda yer alan bilgilerin güvenilir, tam ve doğru olduğunu beyan ederim.**(İZMİR-31/01/2023)**  Prof. Dr. Derya ÖZER KAYA  Dekan |